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چند پیشنهاد به رئیس 
جدید کمیته ملی  المپیک

جناب آقای حاج محمود خسروی وفا ضمن تبریک بابت 
انتخاب جنابعالی که از سابقه طولانی در مدیریت ورزش 

کشوربرخوردارمی باشید همانطوریکه می دانید ورزش کشورخصوصا درسطح کمیته ملی 
المپیک نیازمند به تحولات اساسی متناسب با شرایط فرهنگی کشوردارد براساس وظیفه 

یشنهادات ذیل تقدیم حضورتان می شود.
1- نگاه عدالت محور به تمام رشته های ورزشی براساس اولویت بندی وآمایش سرزمین 

)اصل فراموش شده ای است که باید احیا شود(
2- ساختارسازمانی و نیروی انسانی کمیته ملی المپیک با رعایت الزامات بین المللی نیازبه 

بازنگری از نظر شکلی ومحتوای دارد 
3- حلقه نیروهای مرتبط با کمیته ملی المپیک درسطوح مختلف باید ازحالت موروثی 

،رانتی ولابی گری خارج وباحضورنیروهای نخبه علمی وانقلابی بازترو امید بخش ترشود.
4- توجه افراطی به اهداف ورزش قهرمانی آن هم درزمان های خاص وغفلت از اهداف 
متنوع ومتکثر درحوزه آموزش فرهنگ المپیک آسیب بزرگی است که در سال های گذشته 

وجود داشته باید اصلاح شود.
5- توجه به نقش تربیتی وآموزشی ورزش با ارتباط موثر با مراکز آموزشی کشورمانند ورزش 
دانش آموزی ودانشجویی از اهداف اصلی کمیته ملی المپیک است که باید در تعامل با 

وزارت ورزش محقق شود.
6- توجه به حوزه های آموزشی وپژوهشی درکمیته ملی المپیک یک اصل بی بدیلی است 

که نیاز به بومی سازی وکاربردی شدن دارد.
7- غفلت از ورزش بانوان ونگاه غیراولویتی به استعداد های فراوان این جمعیت علاقمند 

باید جبران واصلاح شود 
8- تدوین برنامه چهارساله با هدف پرداختن به امور زیر بنایی براساس زمانبندی)بلند مدت 

ومیان مدت(بجای پرداختن به شوهای تبلیغاتی وسیاسی مرسوم
ملی  قهرمانان  وپرورش  استعدایابی  مرکز  بعنوان  ملی  کمیته  آکادمی  احیای   -9

بارویکرعلمی وپژوهشی وتجهیرآزمایشگاهها وکلینک های مرتبط زیرنظرمتخصصین 
10- ارتباط موثر وپیوسته با مراکز دانشگاهی داخل وخارج کشورباهدف علمی کردن 

ورزش درقالب کنگره ها وهمایش های علمی 
11- توجه به تعاملات داخلی وبین المللی ورزشی با هدف هم افزایی وظرفیت سازی 

وپرهیز از سیاسی بازی در حوزه ورزش ملی 
12- تعیین تکلیف اساسی وراهبردی مشخص در مواجه با ورزشکاران اسرائیل وفرهنگ 
سازی جهت توجیه جامعه وورزشکاران با هدف جلوگیری از پناهندگی قهرمانان ملی به 

کشورهای دیگر
13- تدوین قانون حمایت ازقهرمانان ملی پیشکسوت وقهرمانان کنونی با هدف ایجاد 

انگیزه های مناسب برای حضور قدرتمند در محافل بین المللی 
به  انگلیسی  زبان  وآموزش  ماهر  های  نیرو  تربیت  با  ورزشی  دیپلماسی  تقویت   -14

مربیان،داوران  وورزشکاران ملی 
15- اهتمام به مسائل اخلاقی وپهلوانی با هدف الگو سازی برای جوانان جامعه با استفاده 

از برنامه های فرهنگی مناسب وجذاب توسط متخصصین مربوطه                   
عضوهیات علمی دانشگاه

همزمان با هفته دولت انجام شد ؛

دیدارهای مردمی شهردار دستجرد 
شهردار شهر توریستی و گردشگری شهر دستجرد، طبق روال هر هفته و همزمان با 
فرارسیدن هفته دولت، دیدارهایی بی واسطه و رو در رو با مردم داشت و مشکلات آنها را از 

نزدیک شنید و دستور پیگیری داد. 
به گزارش روابط عمومی شهرداری دستجرد، مهندس حسین طالعی، روز دوشنبه 7 
شهریور و همزمان با هفته دولت، طبق روال همیشگی خود برای ملاقات های مردمی در هر 
هفته، در محل شهرداری دستجرد و دفتر خود، میزبان برخی از مردم بود که تقاضای ملاقات 

بی واسطه و رو در رو با شهردار دستجرد را داشتند.
مهندس طالعی در این دیدارهای مردمی که بیش از 3 ساعت به طول انجامید، ضمن 
شنیدن مشکلات مردم و مراجعان، دستورات لازم را برای رفع مشکلات و معضلات آنان صادر 

کرد.
دفتر خود  در محل  مردم  با  از 3 ساعت ملاقات های فشرده  شهردار دستجرد پس 
بازدید کرد؛ در این  از نقاط مختلف شهر دستجرد  و میزبانی از شهروندان، همچنین 
بازدیدها، مشکلات و مسائل مردم و شهروندان برای شهردار دستجرد مطرح شد و او هم 

قول پیگیری داد.
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:حدود ۸۰  قم گفت  استان  پرورش  و  آموزش  اداره کل  نام  ثبت  دبیر ستاد 
درصد دانش آموزان استان ثبت نام شدند و ۲۰ درصد هنوز نسبت به ثبت 
نام اقدام نکردند لذا از اولیا تقاضا داریم هر چه زودتر نسبت به ثبت نام دانش 
آموزان اقدام کنند.  محمد رضا اسلامی نسب  در گفت وگویی اظهارداشت 
:عدم ثبت نام به موقع دانش آموزان در مدارس و تأخیر در ثبت سفارش کتب 
درسی از جمله مشکلات موجود برای آغاز سال تحصیلی جدید است که با 

برنامه ریزی طراحی و  از  معاون محیط زیست و خدمات شهری شهرداری قم 
نصب سازه های تبلیغی با تمثال شهدای شاخص استان در ورودی شهر قم خبر 
داد و گفت: این طرح در اتوبان امیرکبیر و حدفاصل عوارضی تهران تا کاشان اجرا 
خواهد شد.  مهدی اصفهانیان مقدم در جلسه شورای سیاست گذاری کنگره 
که به ریاست حاجی زاده معاون استاندار و با حضور اعضای این شورا و جمعی از 
پیشکسوتان ایثار و شهادت برگزار شد، با تأکید بر اهتمام عملی مجموعه مدیریت 

دبیر ستاد ثبت نام اداره کل آموزش و پرورش استان قم:
۸۰درصددانشآموزانقمیدرمدارسثبتنامشدهاند

معاون محیط زیست و خدمات شهری شهرداری قم  خبرداد:
نصبسازههایتبلیغیباتمثالشهدایشاخصقم
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رئیس جمهوری در نشست خبری با اصحاب رسانه:

چهار شرط ایران برای توافق
 هنوز محقق نشده است
هیچ کس حق ندارد کارسلیقه ای و فراقانونی انجام دهد
برنامه ای برای ملاقات با رئیس جمهور آمریکا نداریم
برای برداشتن تحریم ها میز مذاکره را ترک نکردیم

همه دستگاه ها باید از دولت هوشمند بهره مند شوند 
مدیریت میدانی با مدیریت کارتابلی متفاوت است
هیچ نگرانی درباره  کالاهای اساسی وجود ندارد
گشت ارشاد مدیران تشکیل شد

مدیرگروه فضای مجازی ایران سرافرازخطاب به مسئولان  :

فضای مجازی بهترین فرصت برای درک 
بهتر مشکلات جامعه است
نباید نسبت به فضای مجازی بی تفاوت باشیم 

تمام  وجود  با  مجازی  فضای  گفت:  سرافراز  ایران  مجازی  فضای  مدیرگروه 
آسیب هایی که برای آن گفته می شود، اما یک فرصت بسیار مناسب برای مسئولان 
است تا درک بهتری از مشکلات جامعه کسب کرده و برای خدمت بهتر به مردم 

تصمیمات مناسب تری بگیرند. 
حسن زرنوش از فعالان اجتماعی و اقتصادی استان قم درگفت وگو با پایگاه 
خبری کارگر ایرانی ایونا، درپاسخ به این سؤال که چرا در فضای مجازی این قدر 
فعال هستید و نسبت به فعال بودن گروه های تحت مدیریت خود اهتمام ویژه 
دارید؟ پاسخ داد : امروز کمتر کسی است که اهمیت فضای مجازی را درک نکند 
و به نظر حقیر، امروز فعالیت در فضای مجازی، مانند فعالیت در جبهه های جنگ 

در دوران هشت سال دفاع مقدس است.
این فعال اجتماعی که از ایثارگران جنگ تحمیلی می باشد، با بیان این که 
بعنوان  ما  وظیفه  مجازی،  فضای  خصوص  در  رهبری  معظم  مقام  تأکیدات 
علاقمندان و فعالان فضای مجازی را صد چندان کرده است، گفت: همچنانکه 
مقام معظم رهبری هم بارها بر اهمیت فضای مجازی تأکید کرده اند و در یکی 
از سخنان کلیدی خودشان فرمودند: “به اعتقاد من، امروزه ذکر مستحبی بعد از 
نماز ما، کار فرهنگی و جهادی در فضای مجازی است”؛ بنابراین ما نباید نسبت به 

فضای مجازی بی تفاوت باشیم.
مدیر گروه ایران سرافراز، گفت: بارها برخی افراد در مورد آسیب های فضای 
مجازی نکاتی را بیان می کنند که البته نمی توان آسیب های این فضا را نادیده 
گرفت، اما به نظر حقیر، فضای مجازی با وجود تمام آسیب هایی که دارد، خوب 
است و باید باشد و باید تقویت هم بشود؛ مگر یک آدم عاقل بخاطر این که چاقو 
تیز است و امکان آسیب زدن به دست ما انسان ها را دارد، به کلی آن را کنار می 
گذارد؟ خیر؛ ما از چاقو استفاده می کنیم تا از نعمت های خداوند مثل میوه ها و 
… بهتر استفاده کنیم و در کنار آن مراقب هستیم که چاقو به دستمان صدمه نزند.
زرنوش تأکید کرد: فضای مجازی یک فرصت برای بیان مشکلات و گرفتاری 
های مردم است؛ و مسئولان هم اگر به دنبال حل مشکلات مردم هستند، باید 
بدانند که فضای مجازی یک بستر و فرصت مناسب برای ایشان برای درک بهتر 

مسائل و مشکلات مردم و جامعه است.
این فعال اقتصادی افزود: امروز به برکت فضای مجازی، فلان مدیرکل نمی تواند 
بگوید من به دلیل مشغله های کاری نتوانستم در میان مردم باشم و از فلان مشکل 
بی خبر بودم، بلکه می تواند با وقت گذاشتن اندک در فضای مجازی، نسبت به 

بسیاری از مسائل اطلاع پیدا کند.
زرنوش اضافه کرد: مقام معظم رهبری در یکی از سخنرانی های خودشان 
فرمودند که “اگر من رهبر انقلاب نبودم حتما رئیس فضای مجازی  کشورمی 
شدم”، که این نشانه اهمیت فضای مجازی است؛ ایشان بارها بر موضوع جهاد 
تبیین تأکید کردند و حالا فعالان فرهنگی و اجتماعی اگر واقعا می خواهند به این 
فرمایش رهبر معظم انقلاب جامه عمل بپوشانند، بسم الله. فضای مجازی بهترین 

بستر برای جهاد تبیین است.

محسن کوهکن: 
رئیسیوقتبیشتریبهشنیدن
صدایکارشناساناختصاصدهد

 محســن کوهکن فعال سیاسی 
اصولگــرا گفــت: آقای رئیســی 
ظرفیــت آن را دارد کــه بخواهــد 
ایرادات و اشکالات را برطرف کند. 
او قطعا باید وقت بیشــتری برای 
گوش کردن به نظر کارشناســان 
بگذارد تا بتواند از پیشــنهادات و 
نظرات آنان استفاده کند. محسن 
2کوهکن اظهارداشت آقای رئیسی 

معاون اول رئیس جمهور ؛
نقشوزارتاطلاعاتبراجرایی
کردنمنویاترهبریبیبدیلاست
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در نشست شورای عالی قضایی مطرح شد؛
دستوراتمهم»اژهای«دربارهگزارش

تحقیقوتفحصازفولادمبارکه
معــاون اول رئیــس جمهــور بــا 
از اقدامــات یک ســاله  قدردانــی 
ایــن  نقــش  اطلاعــات،  وزارت 
وزارتخانــه را بــر اجرایــی کــردن 
منویات حضرت امام خمینی )ره( و 
مقام معظم رهبری )مدظله العالی( 
بی بدیل دانست.  »محمد مخبر« 
روز دوشــنبه با حضــور در وزارت 
اطلاعات و دیدار بــا وزیر، معاونان 

رئیس قــوه قضائیــه در خصوص 
نحوه رســیدگی به گزارش واصل 
شــده تحقیــق و تفحــص از فولاد 
خطــاب  را  دســتوراتی  مبارکــه 
به دادســتان تهــران صــادر کرد.  
والمســلمین  حجت الاســلام 
اژه ای،  محســنی  غلامحســین 
روز دوشــنبه هفتــم شــهریور در 
نشست شورای عالی قوه قضاییه،  2

رئیس اتاق بازرگانی استان قم :

ایجادزیرساختها
درقمکنداست

فرماندار شهرستان کهک:

20 هکتار زمین جدید به ناحیه صنعتی سیرو افزوده می شود

رئیس ستاد مرکزی اربعین؛

هموطنانتااطلاعثانویازسفربهعراقخودداریکنند

 رئیس اتاق بازرگانی، صنایع و معادن و کشاورزی استان قم گفت: توسعه دراستان قم بسیار کار سختی شده و زیرساخت ها 
به کندی پیش می رود، واحدهای تولیدی یا مشکل کمبود بودجه دارند و یا امکاناتی نیست که مشکلات حل شود. ابوالفصل 
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دردیداررئیس بنیاد شهید و امور ایثارگران مطرح شد؛

انتقاد آیت الله نوری همدانی از گرانی 
و سختی معیشت مردم
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آیت الله نوری همدانی با انتقاد از گرانی و سختی معیشت مردم تصریح کردند: باید این مشکلات از ریشه ای و با اجرای برنامه 
های دقیق بر طرف شود امیدواریم با تلاش دولت در جهت ایجاد اشتغال و رونق اقتصادی و با نظارت و کنترل مستمر بازار گرانی و 

بانک های قم برای پرداخت تسهیلات محدودیت دارند 
درخواست ها برای سرمایه گذاری زیاداست

علی محمدی *
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اقتصاد فشل و دولت موفق!
با  می کنند  فکر  رسانه ها  و  دولت  مجلس،  در  برخی 
وضعیت فعلی می شود کشور را اداره کرد. نمونه اش همین 
پیشنهاد اخیر روزنامه کیهان به رئیس جمهور؛»دولت، 
قید مذاکرات را بزند و همین طور که در یک سال گذشته 

موفق عمل کرد پیش برود.« به نظر می رسد کسانی که با این ادبیات سخن می گویند و 
عملکرد فعلی دولت را موفق می دانند، خیلی از زندگی عامه مردم خبر ندارند. احتمالا 
آنها زندگی به سامانی دارند و در خرج روزانه خود نمانده اند و حقوق شان سر ماه می رسد 

و فکر می کنند که باقی مردم هم مثل آنها هستند.
به این طیف باید گفت که نه عزیزان، این سبک مدیریت کشور تنها زمینه ساز خرد 
شدن بیشتر استخوان های مردم زیر بار تورم و گرانی خواهد شد. تقریبا بسیاری از 
کالاهای اساسی کشور بالای 100 درصد گران شده اند. حتی کالایی مثل روغن گرانی 

367 درصدی را تجربه کرده است.
باید متر و معیاری برای موفقیت وجود داشته باشد و نمی شود که در هوا حرفی زد. بله، 
دولت رئیسی در برخی از زمینه ها عملکرد قابل قبولی داشته است اما همچنان مشکل 
اقتصادی مردم پابرجاست و هیچ تفاوتی با دولت پیشین نداشته است و بسیاری از موارد 

بدتر هم شده است.
نه بورس، نه دلار، نه تورم و نه گرانی سروسامان پیدا نکرده اند. یکی از معاونان فعلی 
رئیس جمهور که نامزد انتخابات بود وعده حل مشکل سه روزه بورس را داده بود و 
حالا یک سال از عمر دولت گذشته است و بورس همچنان مثل چشمه ای قرمز رنگ 

می جوشد.
بیش از همه ایرانی ها آرزو داشتم، شعار دادن هم مثل عمل کردن کارها را پیش 
می برد. آن زمان با خیال راحت پا روی پا می گذاشتیم و قدرت گرفتن پول ملی مان در 
برابر دلار و یورو لذت می بردیم و حتی شاهد بودیم که دانشجویان کشورهای غربی برای 

آمدن به دانشگاه های ما سر و دست می شکنند.
از استادهای  از یکی  اروپا منتظر گوشه چشمی  و  آمریکا  از  مثلا هزاران دانشجو 

دانشگاه آزاد رودهن داشتند.
اما صد حیف که چرخ اقتصاد کشور با به به و چه چه گفتن راه نمی افتد. و نکته تعجب 
برانگیز این است که الان دولت و مجلس مسیری را می روند که کشور زمان احمدی نژاد 
یک بار آن را رفته است. واقعا هم رئیس دولت های نهم و دهم در این امر بسیار ماهرتر از 

شعاردهندگان فعلی بود.
بیایید دوره هایی که بدون شعار دادن سپری کرده ایم را با هم مرور کنیم. تاریخ برای 

زیبایی کتابخانه ها نیست. باید به آن رجوع و از تجربیات آن استفاده کرد.
هنوز که هنوز است مردم از دولت اصلاحات به نیکی یاد می کنند و می گویند بهترین 

و با ثبات ترین روزهای زندگی شان در اواخر دهه 70 و اوایل دهه 80 اتفاق افتاده است.
دولت اول حسن روحانی هم که منجر به توافق هسته ای شد هم حسن ثبات و آرامش 
را به مردم هدیه کرد. اگر فراموش نکرده اید، اجناس را نمی خریدیم تا ارزان شود. بر 

عکس این روزها که می خریم تا گران نشود.
امیدوارم رئیس جمهور رئیسی با توجه به تجربه یک ساله اش در دولت، توجهی به این 

نصایح نکند و هرچه زودتر برجام را به سرانجام رسانده و ثبات را به کشور هدیه کند.
با ثبات اقتصادی قطعا کشور قدرتمندتری خواهیم بود. نگرانی اسرائیل از روند احیای 
برجام را ببیند و بدانید که مسیری که در پیش است برای کشور مفیدتر از وضع فعلی 

است.
روزنامه نگار و فعال سیاسی

یک کارشناس مسائل منطقه:

جریانات قومی عراق با همدلی روند 
تشکیل حاکمیت را تسریع بخشند

یک کارشناس مسائل منطقه با بیان این که تمام گروه ها و جریانات سیاسی در عراق 
موظف هستند منافع ملی و امنیت ملی این کشور را ارجح به منافع فردی و گروهی قرار 
دهند، گفت: جریان عمده قومی در عراق اعم از تشیع، تسنن و کردها باید با همدلی و 

انسجام داخلی فرآیند تشکیل حاکمیت را تسریع بخشند.  
سید رضا صدر الحسینی در گفت وگو با ایسنا در تحلیل خود از شرایط فعلی عراق و 
اختلافات میان جریانات اظهار داشت: با نگاهی به ژئوپلیتیک عراق و جایگاه سیاسی 
این کشور و همچنین جایگاه عراق در حوزه انرژی منطقه و دنیا، این نکته حائز اهمیت 
است که هر گونه تحول سیاسی و اجتماعی در این کشور به طور مستقیم و غیر مستقیم 
تاثیرات قابل توجهی را بر روی مسائل ژئوپلیتیک منطقه و اقتصاد انرژی در جهان 

خواهد داشت. 
وی تصریح کرد: با توجه به این که عراق به تازگی از فراز و فرود رژیمی مستبد و اشغال 
نیروهای آمریکایی خارج شده و سعی در توسعه اقتصادی خواهد داشت، قطعا  ثبات 
سیاسی در این کشور می تواند هرگونه دسیسه مجدد آشوب، بازگشت تروریسم  و 
خواب های آشفته آمریکایی ها برای افزایش نیروهای نظامی خود در عراق را بر هم بزند. 
این کارشناس مسائل منطقه همچنین بیان کرد: باید توجه داشت ضمن طولانی 
شدن و عدم برگزاری جلسات مستمر در فرآیند تشکیل حاکمیت این کشور توسط 
پارلمان قطعا با موضوعات گفته شده امکان تحرک حزب منحله بعث تا افزایش بیدار 
شدن هسته های خفته داعش وجود دارد. بر این اساس تمام گروه ها و جریانات 
سیاسی در عراق موظف هستند منافع ملی و امنیت ملی این کشور را ارجح به منافع 
فردی و گروهی قرار دهند.  صدرالحسینی خاطرنشان کرد: سه جریان عمده قومی 
در عراق اعم از تشیع، تسنن و کردها باید با همدلی و انسجام داخلی فرآیند تشکیل 
حاکمیت را تسریع بخشند و اجازه ندهند کشورهای فرامنطقه ای و افزایش درگیری های 
سیاسی داخلی بتوانند از این خلاء، جنگ داخلی را ایجاد کرده و مجددا مانند سال 

های حاکمیت استبداد صدامی به قهقهرا بروند. 
وی درباره این که عراق در سال های اخیر تلاش داشته تا در تحولات منطقه ای اثرگذار 
بوده و نقش ایفا کند و طبیعتا مسائل داخلی می تواند بر این موضوع تاثیر بگذارد، گفت: 
عراق در حال پیدا کردن جایگاه واقعی خود در جهان عرب و اسلام است یکی از نمونه 
های این مساله میانجی گری میان ایران و عربستان می باشد. لذا در صورت عدم ثبات 
سیاسی این جایگاه می تواند به جای صعود، به سقوط منجر شود و طبیعتا مردم عراق 

طی این روند نا سالم  متضرر می شوند. 
 

غریب آبادی در دیدار با رئیس آمبودزمان ترکیه:

ضرورت استرداد مجرمان متواری به کشور
دبیر ستاد حقوق بشر با توجه به ضرورت استرداد محکومان و مجرمان گفت: مجرمانی 
که اموال و سرمایه های عمومی و مردم را می دزدند و در کشور دیگری اقامت می کنند تا 
از پیگرد قضایی مصون بمانند، باید به کشور مبدأ مسترد و در پیشگاه عدالت محاکمه 

شوند. 
»کاظم غریب آبادی« در دیدار با »شریف مالکوچ« رئیس آمبودزمان ترکیه و هیات 
همراه با بیان اینکه روابط ترکیه و ایران از دیرباز صمیمانه و همه جانبه بوده است، ابراز 

امیدواری کرد تا همکاری های حقوقی قضایی و حقوق بشری دو کشور نیز ارتقا یابد.
وی افزود: در ستاد حقوق بشر جمهوری اسلامی ایران، هم برای ترویج و حمایت از 
حقوق بشر برنامه ریزی می شود و هم مانند آمبودزمان ترکیه، مردم می توانند شکایات 
و درخواست های خود را مطرح و پیگیری کنند. دبیر ستاد حقوق بشر تصریح کرد: 
متأسفانه امروز در سطح جهان شاهد سیاسی شدن حقوق بشر، رویکردهای دوگانه 
و تبعیض آمیز برخی کشورها در قبال حقوق بشر هستیم که به نقض حقوق ملت ها 
انجامیده است. غریب آبادی با بیان اینکه حقوق بشر اسلامی بر مبنای یک رویکرد 
متوازن و در راستای کرامت انسان ها می تواند راه علاجی برای چالش های موجود 
حقوق بشری باشد، لازمه این امر را تعامل وسیع تر کشورهای اسلامی در زمینه حقوق 
بشر دانست و نقش انجمن آمبودزمان های کشورهای اسلامی را  در این حوزه موثر و 

مسلم دانست.
مقابله با تروریسم به عزم جدی و جمعی نیاز دارد

دبیر ستاد حقوق بشر، تحریم ها را جنایت علیه بشریت و نوعی جنگ اقتصادی خواند 
و ضمن تقدیر از رویکرد دولت ترکیه در مخالفت اصولی با تحریم های یک جانبه اظهار 
داشت: این تحریم ها، غیرقانونی و مغایر با حقوق بشر بوده و بر همسایگان ایران نیز 
تأثیر می گذارد. از آمبودزمان ترکیه درخواست داریم در ترویج ادبیات مخالفت با تحریم 
در میان انجمن آمبودزمانی کشورهای اسلامی و انجمن آمبودزمانی کشورهای آسیایی 
تلاش کند. وی با بیان اینکه ایران بیش از 17 هزار قربانی ترور دارد افزود: جمهوری 
پدیده  با  تروریسم است. لازم است کشورهایی که  بزرگ ترین قربانی  ایران  اسلامی 
تروریسم مواجه هستند، برای مقابله با این پدیده شوم با یکدیگر همکاری جدی داشته 
باشند. با توجه به تهدیدهای مشترک تروریستی علیه ایران و ترکیه، نیاز است همکاری 

دو کشور برای مقابله با تروریسم تقویت شود.

اخبار

معاون اول رئیس جمهور ؛

نقش وزارت اطلاعات بر اجرایی کردن 
منویات رهبری بی بدیل است

معاون اول رئیس جمهور با قدردانی از اقدامات یک ساله وزارت اطلاعات، نقش این 
وزارتخانه را بر اجرایی کردن منویات حضرت امام خمینی )ره( و مقام معظم رهبری 

)مدظله العالی( بی بدیل دانست. 
»محمد مخبر« روز دوشنبه با حضور در وزارت اطلاعات و دیدار با وزیر، معاونان و مدیران 
اسماعیل  »سید  والمسلمین  الاسلام  حجت  یک ساله  اقدامات  از  وزارتخانه،  این  کل 
خطیب«  و مجموعه وزارت اطلاعات تقدیر و تشکر کرد و گفت: نقش وزارت اطلاعات 
بر اجرایی کردن منویات حضرت امام خمینی )ره( و مقام معظم رهبری )مدظله العالی( 

نقشی بی بدیل است. 
وی که به مناسبت بزرگداشت هفته دولت در جمع مدیران وزارت اطلاعات حضور یافته 
بود، اقدامات وزارت اطلاعات را در مبارزه با مفاسد اقتصادی، مبارزه با گروهک های 
ضدانقلاب، نفوذ و مبارزه با رژیم صهیونیستی برجسته و قابل تقدیر توصیف و برتداوم این 

اقدامات تاکید کرد.
معاون اول رئیس جمهور با تشریح برنامه های اقتصادی و اقدامات دولت انقلابی برای 
ارتقاء سطح معیشتی مردم گفت: خنثی سازی تحریم ها از ابتدای استقرار دولت در دستور 

کار قرار داشت تا با این راهبرد، تحریم ها را کم اثر کنیم.
مخبر به شرایط زمان تحویل دولت و  انجام برخی از اقدامات زیرساختی در چارچوب 
سند تحول دولت مردمی و انقلابی اشاره کرد و افزود با استفاده از ظرفیت های مختلف 

تلاش برای بهبود شرایط ادامه دارد.
معاون اول رئیس جمهور همچنین دیپلماسی منطقه ای را از اقدامات مؤثر و اولویت های 
جدی دولت برشمرد و گفت: تعامل با همسایگان افزایش یافته و نتایج مثبت بسیاری نیز 

داشته است.
در این دیدار، حجت الاسلام والمسلمین خطیب، وزیر اطلاعات ضمن ارائه گزارشی 
از اقدامات یک ساله وزارت اطلاعات گفت: این وزارت خانه بر اساس سند تحول دولت 
مردمی و انقلابی اهتمام لازم را جهت همراهی با دولت برای اجرایی شدن برنامه ها در 
دستور کار دارد و در راستای توسعه اطلاعات مردم پایه، مقابله جدی با فساد و نفوذ و تامین 

امنیت پایدار با همکاری سایر دستگاه های ذی ربط، اقدامات موثری صورت داده است.
 

وزیر کشور: 

دولت در دیپلماسی اقتصادی
 موفق بوده است

 وزیر کشور گفت: کارنامه دولت سیزدهم، خوب و درخشان است و در دیپلماسی 
اقتصادی و ارتباط و همکاری با کشورهای همسایه کاملا موفق بوده است. 

احمد وحیدی روز دوشنبه در حاشیه آیین استقبال در فرودگاه یاسوج در پاسخ به 
خبرنگار ایرنا در خصوص ارزیابی عملکرد یکسالگی دولت  اظهار داشت: کارنامه دولت، 
درخشان است و توانسته شرایط را از یک ریل معیوبی بر یک ریل سالمی بیندازد و همانند 

یک قطار هر چه جلوتر رود سرعت بیشتری پیدا خواهد کرد.
وی افزود: اصلاحات مهم اقتصادی صورت گرفته که بسیار مهم است و منابعی که برای 

سرمایه گذاری ها پیش بینی شده بود در سال گذشته اختصاص داده شد.
وزیر کشور تصریح کرد: نرخ رشد جریان تورم نزولی است و در واقع به معیشت مردم 
کمک می کند. وحیدی ابراز داشت: دولت و در راس آن رئیس جمهور در میدان هستند 
که خواسته های مردم کشور را جبران کنند.  وی ادامه داد: دولت در کنترل بیماری کرونا 
کاملا موفق بوده و در اصلاحات اقتصادی گام های بزرگی برداشته است. وزیر کشور عنوان 
کرد: در سفر به استان ها و ارتباط با مردم درک عمیق تری از نیاز های مردم بدست آمده 
است. وحیدی بیان کرد: پروژه های بسیار مهمی در این سفرها تصویب شده و منابعی 
که مربوط به سال گذشته بود تقریبا همه تخصیص یافته است. وی تاکید کرد: منابع سفر 
های مربوط این دوره از سال نیز در حال تخصیص است و به زودی نهایی می شود. وزیر 
کشور تاکید کرد: یک هزار میلیارد تومان در خصوص سفرهای رئیس جمهور به کهگیلویه و 

بویراحمد تخصیص پیدا کرده است که می تواند سبب تحول در این منطقه شود.
 

آیت الله حائری: 

آیت الله خامنه ای شایسته ترین فرد
 برای رهبری امت اسلام هستند

 آیت الله "سیدکاظم حائری" با صدور بیانیه ای ضمن اعلام کناره گیری از مقام مرجعیت 
خود به دلیل کهولت سن و ضعف جسمانی اعلام کرد که حضرت آیت الله خامنه ای 

مناسب ترین و شایسته ترین فرد برای رهبری امت اسلام هستند. 
به گزارش یرنا، در بیانیه رسمی آیت الله حائری از مراجع تقلید در عراق آمده که به علت 
ضعف قوای بدنی و عدم سلامتی جسمی ناشی از کهنسالی که مانع از پیگیری امور امت 

اسلامی می شود، از جایگاه مرجعیت انصراف می دهد.
وی تأکید کرد که بدین ترتیب همه وکالت و اجازه های شرعی صادره از جانب خود و 
دفاترش را ابطال می کند و هیچ گونه حقوق شرعی و وجوهات دریافت نخواهد کرد و 

وکلای سابق نیز حق دریافت اموال شرعی به نام وی را ندارند.
آیت الله حائری در بخش دیگری از بیانیه خود توصیه هایی مهمی را به مومنان کرد و 

خواهان پیروی همه مومنان از آیت الله خامنه ای رهبر معظم انقلاب اسلامی شد.
وی در این ارتباط تصریح کرد: بر همه مومنان است که از ولی و رهبر انقلاب اسلامی، 
له  معظم  کنند.  اطاعت  ظله(  )دام  خامنه ای  علی  سید  العظمی  الله  آیت  حضرت 
شایسته ترین و لایق ترین فرد رهبری امت اسلام و مدیریت نبرد با قدرت های استکباری و 
ظالم در این شرایط هستند که قدرت های کفر و  شرارت علیه اسلام ناب محمدی متحد 
شده اند«. آیت الله سید کاظم حائری همچنین از مردم عراق خواست که وحدت کلمه 
خود را حفظ کنند و راه را بر اجرای پروژه های استعماری و صهیونیستی برای ایجاد فتنه 

ببندند و برای پایان دادن به »اشغالگری خارجی به خصوص آمریکایی« تلاش کنند.
 

 وزیر آموزش و پرورش :

مدارس کشور رتبه بندی می شوند 
تحول  سند  شاخص های  براساس  مدارس  :رتبه بندی  گفت  پرورش  و  آموزش  وزیر 

بنیادین رتبه بندی می شوند.
یوسف نوری در جمع مدیران نواحی 17گانه آموزش و پرورش چهارمحال و بختیاری 
گفت: مدارس براساس شاخص های سند تحول بنیادین رتبه بندی می شوند، اما نبود 
انتخاب الگوی راهبری و استاندارد در سند تحول بنیادین مهمترین مشکل اجرای این 
سند است، که باید برای اجرای درست این سند، تسهیل گری و نظارت شود. به گفته وی 
در اجرای سند تحول بنیادین، جذب و تربیت نیروی انسانی در اولویت است، به همین 
منظور به دانشگاه فرهنگیان توجه ویژه شده است به طوری که در گذشته نسبت استاد 
به دانشجو در این دانشگاه یک به 111 بود که براساس برنامه ششم باید این نسبت یک 
به 20 نفر برسد. وزیر آموزش و پرورش به اختصاص 100 هزار مترمربع فضا به دانشگاه ها 
و تخصیص 60 میلیارد تومان تجهیزات به دانشگاه فرهنگیان اشاره کرد و گفت: توسعه 
فضای دانشگاهی و آموزشی یک اصل در امر تحول سند بنیادین آموزش و پرورش است. 
وی ادامه داد: در سفر های رییس جمهور به استان ها برای حذف مدارس کانکسی و 
سنگی، احداث مدارس جدید و تامین تجهیزات بیش از 28 هزار میلیارد تومان تصویب 
شده است. استاندار گفت: پارسال خیرین سه هزار میلیارد تومان تعهد کرده بودند که 
بیش از این میزان هزینه کردند و امسال هم تعهد خیرین هشت هزار میلیارد تومان است.

رئیس ستاد مرکزی اربعین؛

هموطنان تا اطلاع ثانوی از سفر به عراق 
خودداری کنند 

رئیس ستاد مرکزی اربعین با اشاره به ناآرامی های اخیر عراق گفت: هموطنان موقتا و تا 
اطلاع ثانوی از سفر به عراق خودداری کنند.

سیدمجید میراحمدی در ارتباط زنده با شبکه خبر افزود: با توجه به ناآرامی های عراق 
و اجرای مقررات منع آمد و شد، سفارت کشورمان در عراق اطلاعیه ای برای منع آمد و 
شد در شهر های زیارتی صادر کرد. وی اضافه کرد: سفارت کشورمان درحال مدیریت 

ماجراست و انشالله عزیزان زائر ایرانی به سلامت به کشور برخواهند گشت.
رئیس ستاد مرکزی اربعین تصریح کرد: به جهت اینکه حفظ امنیت زائران ایرانی عتبات 
عالیات برایمان در اولویت است، لازم است هموطنان موقتا و تا اطلاع ثانوی از سفر به 

عراق خودداری کنند.
میراحمدی ابراز امیدواری کرد: هرچه زودتر آرامش به شهر های عراق برگردد و حماسه 

اربعین باشکوه تر از قبل برگزار شود.
وی گفت: هموطنان منتظر اطلاع رسانی وزارت کشور برای عبور از مرز ها باشند.

رئیس قوه قضائیه در خصوص نحوه رسیدگی به گزارش واصل شده تحقیق و 
تفحص از فولاد مبارکه دستوراتی را خطاب به دادستان تهران صادر کرد. 

حجت الاسلام والمسلمین غلامحسین محسنی اژه ای، روز )دوشنبه هفتم 
شهریور( در نشست شورای عالی قوه قضاییه، ضمن تسلیت مجدد رحلت عالم 
وارسته آیت الله ناصری به محضر مقام معظم رهبری، علمای اعلام، حوزه های 
علمیه، مردم شریف استان اصفهان و منطقه دولت آباد این استان و آشنایان و 
خانواده آن عالم ربانی، یاد و خاطره شهیدان باهنر و رجایی و شهیدان قوه قضائیه 

آیت الله قدوسی و لاجوردی را گرامی داشت.   
وی با گرامیداشت مجدد هفته دولت و قدردانی از مجاهدت و تلاش های شبانه 
روزی رئیس جمهور و اعضای هیات دولت به همه مسئولان قضایی در بخش های 
مختلف تکلیف کرد تا همچون یک سال گذشته در راستای رفع مسائل و مشکلات 
کشور در بخش ها و حوزه های گوناگون از جمله »رفع موانع کسب و کار«، »ایجاد 
اشتغال«، »انسداد بسترهای فسادزا«، »رفع معضلات حوزه صادرات و واردات«، 
»جلوگیری از تصرفات منابع طبیعی و تغییرکاربری های غیرمجاز« و »کنترل بازار« 

به دولت، کمک و یاری رسانند.
با  مبارزه  روز  شهریور،  هشتم  بودن  پیش  در  به  اشاره  با  قضاییه  قوه  رئیس 
تروریسم، اظهارداشت: ایران قربانی تروریسم است؛ شاید هیچ نظام و کشوری به 
اندازه جمهوری اسلامی ایران از ناحیه تروریسم متحمل خسارت نشده است و 
شخصیت های ممتاز و برجسته  زیادی در کشور و نظام ما توسط جریان های وابسته 
به استکبار و نفاق ترور شده اند؛ البته خون این شهیدان والامقام، امروز درخت 
جمهوری اسلامی ایران را تنومند و بارور کرده است؛ به گونه ای که این نظام دیگر 

با هیچ اقدام ایذایی از ناحیه دشمن، متزلزل نمی شود.     
رئیس دستگاه قضا بر اهمیت تبیین و افشای هر چه بیشتر چهره جنایتکاران 
و تروریست ها و حامیان آنها تاکید کرد و گفت: صاحبان قلم و سخن و تریبون در 
کشور ما و هنرمندان و تاریخ نویسان ما باید بیش از آنچه تاکنون انجام شده در 
افشای چهره جنایتکاران و تروریست های وابسته به استکبار جهانی و حامیان 
باز هم شاهدیم که در کشورهای  آنها، تلاش و کوشش کنند؛ امروز  مستکبر 
همسایه ما و در کشورهای اسلامی، گروه های تروریستی و تکفیری با حمایت های 
لجستیکی و تسلیحاتی استکبار جهانی، به کشتار مردم در اجتماعات مختلف 

مبادرت می ورزند.  
یادآوری نقش رژیم آمریکا در ایجاد گروه تروریستی داعش

رئیس عدلیه با یادآوری نقش رژیم آمریکا در ایجاد گروه تروریستی داعش، 
گفت: امروز سرکردگان گروهک هایی که در اوایل انقلاب و در مقاطع بعدی، 
مردم ما را ترور می کردند، در دامن چه کسانی هستند؟ کدام کشورها از این 
تروریست ها و جنایتکاران حمایت می کنند؟ این ها مواردی است که باید بیش 
از پیش مورد تبیین و تشریح قرار گیرد و ستاد حقوق بشر ما با کمک وزارت امور 
خارجه و سایر دستگاه های ذیربط نباید اجازه دهند جنایت های آن گروه ها به 
فراموشی سپرده شود. وی تصریح کرد: ضرورت دارد قضایای مرتبط با اقدامات 
جنایتکارانه گروهک های تروریستی علیه مردم ما، بیش از پیش برای نسل جوان 
تببین شود زیرا کوتاهی در این امر سبب می شود بنگاه های تبلیغاتی نظام سلطه 
جای »جلاد« و »شهید« را عوض کنند و کسانی را که دستانشان تا مرفق به خون 

بی گناهان و مردم آلوده است را در مقام طلبکار بنشانند.  
محسنی اژه ای با اشاره به واصل شدن گزارش تحقیق و تفحص مجلس پیرامون 
فولاد مبارکه به دستگاه قضایی، مجدداً خطاب به دادستان تهران تاکید کرد که 
شعبه ویژه ای را برای رسیدگی به این موضوع اختصاص دهد و همه جوانب قضیه 
مذکور با نهایت دقت، مورد بررسی قرار گیرد تا به آنچه حق  و انصاف است، عمل 

شود.
رئیس قوه قضاییه در همین راستا گفت: پیرامون خیلی از این گزارشاتی که 
واصل می شود بخصوص در مواردی که خود اعضای تحقیق و تفحص تصریح دارند 
هنوز جمع بندی نهایی را انجام نداده و هنوز همه دفاعیات را استماع نکرده اند، 
بعضاً اخبار و مسائل خامی در سطح جامعه منتشر می شود که خود متولیان 
تحقیق و تفحص، این اخبار را قبول ندارند؛ کمااینکه در مورد اخیر مرتبط با فولاد 
مبارکه نیز برخی نمایندگان مجلس توضیحاتی ارائه کردند؛ بنابراین ضرورت دارد 
گزارش تحقیق و تفحص اخیر مجلس هر چه سریع تر و در نهایت دقت و انصاف 
و رعایت ضوابط قانونی مورد پیگیری و بررسی قرار گیرد و آن مقدار که مطابق با 
حق و حقیقت است به صورت مستدل و متقن به مردم اعلام شود و آن مقدار دیگر 
نیز که برخلاف واقع است و ذهنیت هایی را ایجاد کرده، برای مردم تبیین شود.   

رئیس دستگاه قضا با قدردانی از دادستان کل کشور به سبب تشکیل جلسه 
»بررسی راهکارهای برخورد با مجرمان جرائم خشن و سارقان مسلح« با حضور 
مسئولان فراجا و متولیان سایر بخش های ذی صلاح، بر ضرورت شکل عملیاتی به 

خود گرفتن این قبیل جلسات تاکید کرد.
شناسایی و دستگیری سریع سارقان خشن؛ اولویت اصلی

محسنی اژه ای اظهار داشت: اکنون اولویت اصلی، شناسایی و دستگیری 

سریع سارقان خشن است؛ این افراد باید بدانند که جامعه ما جای ایجاد ناامنی 
نیست؛ بر همین اساس، ضابطان و نیروی انتظامی برای شناسایی و دستگیری 
هر چه سریعتر مرتکبان جرایم خشن، تیم های ویژه  تشکیل دهند؛ آنها می توانند 
در صورت لزوم از دستگاه امنیتی نیز در راستای شناسایی این افراد استفاده کنند.   
مطابق  کرد:  تاکید  نیز  قضایی  ذیربط  مسئولان  به  خطاب  قاضی القضات   
خشن  سرقت های  و  جرایم  پرونده های  به  سریع تر  چه  هر  قانونی،  ضوابط  با 
رسیدگی کنید و برای سارقان خشن، وفق مقررات قانونی، مجازات های بازدارنده 

درنظربگیرید تا عبرتی برای دیگران برای عدم تکرار این قبیل مسائل باشد.
رئیس عدلیه تاکید کرد: دادگاه های برخی از این افراد شرور و باسابقه باید به 
نحوی برگزار شود که مردم مطلع شوند و از این طریق بازدارندگی بیشتری در 

جامعه ایجاد شود.
از دستگیری سرکرده یک باند جعل و کلاهبرداری با ۳۶۰ پرونده شکایت

در بخش دوم جلسه امروز شورای عالی قوه قضاییه، حجت الاسلام والمسلمین 
علی عبداللهی رئیس مرکز حفاظت و اطلاعات قوه قضاییه از دستگیری سرکرده 
یک باند جعل و کلاهبرداری که با جعل احکام و تنظیم مکاتبات جعلی اقدام 
به کلاهبرداری از افراد مختلف می کردند خبر داد و گفت: روند شناسایی سایر 
اعضای این باند که 360 پرونده شکایت از آنها وجود دارد نیز در حال انجام است.

حجت الاسلام والمسلمین صادق رحیمی معاون قضایی قوه قضاییه نیز در ادامه 
جلسه با اشاره به صرف نظر کردن اولیاء دم از 679 مورد قصاص نفس در سال 
گذشته در نتیجه حصول سازش در نتیجه تلاش های خیران و دستگاه قضایی، 
اظهار داشت: در چهار ماهه نخست سال جاری نیز از 245 مورد اجرای حکم 

قصاص صرف نظر شده است.
وی با اشاره به عواقب و تبعات سوء در دسترس بودن سلاح سرد در سطح 
جامعه گفت: در نتیجه یکی از آسیب شناسی های معاونت قضایی قوه قضاییه در 
میان 230 پرونده موضوع قصاص نفس سال 1401، مشخص شد که آلت قتاله 
در 101 مورد از این پرونده ها سلاح سرد بوده است؛ نکته حائز اهمیت در این 
میان آن بود که در تعداد قابل توجهی از این پرونده ها، قاتل و مقتول همدیگر را 
نمی شناختند و اختلافات قبلی و سابق نیز در میان آنها وجود نداشت و تنها یک 

مشاجره آنی منجر به قتل شده بود.
معاون قضایی قوه قضاییه با بیان اینکه در زمینه خلع سلاح های سرد از جامعه، 
علی رغم برخی نواقص قانونی، شاهد وجود قوانین و مقررات خوب و مناسبی 
هستیم که متاسفانه در اجرای آنها غفلت صورت گرفته است، تصریح کرد؛ قانون 
و پنجه بوکس  مجازات اسلامی در خصوص جُرم حمل قمه، شمشیر، قداره 
همچنین ممنوعیت واردات، تولید و عرضه این سلاح های سرد صراحت لازم دارد 
اما با این وجود شاهد هستیم که فروش این ادوات از سوی برخی مغازه ها هستیم؛ 
طبق قانون مجازات اسلامی، مغازه ای که سلاح سرد می فروشد، علاوه بر پروانه 
کسب باید دارای مجوز قانونی از سوی نیروی انتظامی برای فروش این ادوات باشد 

که اکنون این موضوع به درستی اجرا نمی شود.
علی صالحی دادستان عمومی و انقلاب تهران نیز در این جلسه از تشکیل یک 
قرارگاه ویژه برای مقابله سریع، قاطعانه و قانونی با سارقان مسلح، زورگیرها و افراد 
شروری که امنیت جامعه را سلب می کنند خبر داد و گفت: جلسات این قرارگاه 
به صورت مستمر در دادسرای تهران در حال برگزاری است؛ ضمن آنکه 2 شعبه 

دادسرای ویژه سرقت های مسلحانه را نیز به این امر اختصاص داده ایم.
وی گفت: با تلاش و زحمات شبانه روزی و پس از پیگیری های به عمل آمده، قرار 
مجرمیت و کیفرخواست سارق مسلح بزرگراه نیایش با اتهام »محاربه« صادر و این 

پرونده امروز به دادگاه ارسال شد.

در نشست شورای عالی قضایی مطرح شد؛

دستوراتمهم»اژهای«دربارهگزارشتحقیقوتفحصازفولادمبارکه

عراق ده ماه پس از انتخابات پارلمانی و تشکیل نشدن 
دولت به دلیل اختلافات سیاسی، روزدوشنبه  شاهد 

حوادث امنیتی بود.
حرکت مهم آیت الله سید کاظم حائری

در تحولی مهم در این خصوص، آیت الله سید کاظم 
روز  عراق  شیعیان  تقلید  مراجع  از  حائری  حسینی 
دوشنبه با انتشار بیانیه ای که پیام صریحی علیه جریان 
انصراف  تقلید  مرجعیت  از  که  کرد  اعلام  بود،  صدر 

می دهد. 
واکنش مقتدی الصدر و کناره گیری

 از فعالیت سیاسی
پس از انتشار این بیانیه، مقتدی الصدر هم بیانیه ای 
منتشر و ادعا کرد که از عالم سیاست کناره گیری کرد. 
البته این اقدام الصدر مسبوق به سابقه نیز هست؛ چرا که 
پیش از این هم گفته بود که در انتخابات پارلمانی عراق 
شرکت نخواهد کرد و تصمیم به خروج از فرایند سیاسی 
گرفته  است »تا تحت هیچ شرایطی با فاسدان نه در دنیا 
و نه در آخرت همراه« نباشد، ولی در انتخابات شرکت 
کرد. پس از این اظهار نظر الصدر، کانال ها و سایت های 
نزدیک به این جریان بسته شد. دفتر صدر هم از تمامی 
حامیان او خواست به هیچ وجه در امور سیاسی دخالت 
نکرده و هیچ شعار یا سخنی را به نام جریان صدر به زبان 
نیاورند. البته برخی از مسئولان این جریان مدعی شدند 
که سایتها و کانال های جعلی دیگری که خود را منتسب 
به جریان صدر معرفی می کنند، با تهییج حامیان این 
استان عراق،  و چند  بغداد  آشوبگری در  برای  جریان 

سعی در بحرانی کردن وضعیت این کشور دارند.
تحرک طرفداران صدر و اشغال چند مرکز دولتی 

در  است  هفته   چند  که  هم  صدر  جریان  طرفداران 
داخل منطقه سبز تحصن کرده اند، بلافاصله پس از 
انتشار بیانیه مقتدی، پراکنده شدند و چند مرکز دولتی را 
اشغال کردند. همزمان خبرها حاکی از خروج کارمندان 
بود.  بالگرد،  طریق  از  سبز،  منطقه  از  آمریکا  سفارت 
حامیان صدر نیز به سمت کاخ ریاست جمهوری یورش 

بردند و وارد آن شدند. 
ارتش عراق خواستار خروج حامیان صدر شد

این اغتشاشات باعث شد که ستاد عملیات مشترک 
عراق جلسه فوری برگزار کند و از حامیان صدر بخواهد 
افراد،  این  چند  هر  شوند؛  خارج  سبز  منطقه  از  که 
گوششان به این این بیانیه بدهکار نبود و کار به جایی 
رسید که نیروهای ضد شورش با استفاده از گازهای 
اشک آور سعی کردند آشوبگران را متفرق کنند. نیروهای 
عراقی همچنین برای این منظور، تجهیزات نظامی به 
سمت منطقه سبز اعزام کردند. ویدئوهای زیر هم از 
حضور یگان ویژه در منطقه سبز و ارسال تجهیزات به آن 

منتشر شده است:
تحرک طرفداران صدر 

در چند استان جنوب عراق
ریاست  کاخ  به  صدر  حامیان  یورش  با  همزمان 
که  داد  خبر  نیوز  صابرین  تلگرامی  کانال  جمهوری، 
آشوبگران در استان بصره هم تجمع کرده اند. این افراد، 
دلیل،  همین  به  و  کردند  حمله  نیز  مغازه ها  به  حتی 

شماری از کسبه این مناطق، خواستار مداخله نیروهای 
امنیتی شد. ستاد عملیات مشترک عراق هم، ممنوعیت 
آمدوشد را از ساعت سه و نیم بعد از ظهر امروز به وقت 

محلی اعلام کرد.
حامیان صدر همچنین در »میسان« و استان ذی قار 
هم دست به آشوب زدند. این افراد ساختمان شورای 
استانداری را به اشغال خود درآوردند. این افراد پس از 
آن، دادگاه میسان را محاصره و پس از آن، اشغال کردند.

منع آمد و شد در سراسر عراق 
پس از این اغتشاشات، ستاد عملیات مشترک عراق، 
از برقراری قانون منع آمد و شد در سراسر عراق از ساعت 
با  که  خواست  عراقی  شهروندان  و  داد  خبر   19:00
نیروهای امنیتی، کمال همکاری را داشته باشند. این 
ستاد تأکید کرد که همه شهروندان باید به ممنوعیت 
آمدوشد پایبند باشند و از شایعات مغرضانه دوری کنند.

ساعتی بعد، نیروهای امنیتی موفق شدند طرفداران 
صدر را از کاخ ریاست جمهوری بیرون کنند و کنترل 
این  را در دست بگیرند.  کامل کاخ ریاست جمهوری 

نیروها از گازهای اشک آور استفاده کرده اند. 
جریان صدر عراق از بیش از یک ماه گذشته به دلیل 
اختلافات سیاسی، طرفدارانش را به تظاهرات وا داشته 
و آنان با اشغال ساختمان پارلمان روند سیاسی کشور را 
تعطیل و تشکیل دولت جدید را به تاخیر انداخته  اند. به 
گفته کارشناسان امید می رود تا با کناره گیری مقتدی 
چنین  بساط  مرور  به  سیاسی،  فعالیت های  از  صدر 

تجمعات و آشوبگری ها نیز برچیده شود

جریان صدر بغداد را ناآرام کرد؛ 

اعلام حکومت نظامی در عراق 

محسن کوهکن: 

رئیسی وقت بیشتری به شنیدن صدای کارشناسان اختصاص دهد 
 محسن کوهکن فعال سیاسی اصولگرا گفت: آقای رئیسی ظرفیت آن را دارد 
که بخواهد ایرادات و اشکالات را برطرف کند. او قطعا باید وقت بیشتری برای 
گوش کردن به نظر کارشناسان بگذارد تا بتواند از پیشنهادات و نظرات آنان 

استفاده کند.
محسن کوهکن اظهارداشت آقای رئیسی در همان اولین روزهای اول دوران 
ریاست جمهوری گفتند اساس کار اجرایی را بر پایه اطلاعات آمایش سرزمینی 
بگذاریم که حرف درستی بود و دولت های گذشته هم مکلف بودند تا روی این 
موضوع کار کنند. اگر بخواهم عدالت و توازن را برقرار کنیم، مبنای برنامه ریزی، 
تخصیص هزینه ها و اعتبارات باید بر اساس اطلاعات آمایش سرزمینی، انجام 
شود که ما در طول یک سال گذشته هیچ خبر یا حرکتی در این ارتباط ندیدیم به 

همین دلیل این ایرادی است که باید دولت آن را برطرف کند.

محسن کوهکن در پاسخ به این سوال که راهکار شما برای آنکه دولت نقاط 
ضعف خود را برطرف کند چیست، گفت: آقای رئیسی ظرفیت آن را دارد که 
بخواهد ایرادات و اشکالات را برطرف کند. او قطعا باید وقت بیشتری برای گوش 
کردن به نظر کارشناسان بگذارد تا بتواند از پیشنهادات و نظرات آنان استفاده 
کند. آقای رئیسی این ویژگی را دارد که با منتقدین خود با ملایمت رفتار کند و 
انتقاد منتقدین خود حتی از جناح مقابل را هم بشنود. البته انتقادات نباید 
فقط منفی بافی باشد. کسی که انتقاد می کند باید به همراه ادله کافی راهکاری 
کارشناسی هم ارائه کند. بنابراین دولت ابتدا حرف منتقدین را بشنود بعد از 
شنیدن انتقادات با نگاه کارشناسی به دنبال ایرادات و اشکالات برود تا مشکلات 
را برطرف کند. محور تصمیم گیری ها و حتی شعار سال دولت بر مبنای آمایش 

سرزمینی باشد تا اشکالات را به سرانجام برساند.

مصطفی داننده *
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عوارض احتمالی کاشت ناخن را بشناسید

پاشنه پا یک بالشتک پوشیده از بافت چربی در اطراف استخوان پاشنه است که 
نقش ضربه گیر را دارد و علی رغم اینکه فشار وزن بدن و حرکت را تحمل می کند، 

شکل و فُرم خود را حفظ می کند.
هرکسی ممکن است به درد پاشنه دچار شود، اما گروهی از افراد بیشتر در معرض 

این عارضه اند:
 . مردان و زنان میانسال

. افرادی که فعالیت فیزیکی دارند
. افرادی که اضافه وزن دارند یا چاق اند

. افرادی که ساعت های طولانی می ایستند
. بچه های 8 تا 13 ساله )خصوصا پسرها(

. خانم ها طی بارداری
علت های درد پاشنه

درد پاشنه علت های متعددی می تواند داشته باشد، اما معمول ترین آن ها موارد 
زیرند:

. شیوه نادرست راه رفتن، مثلا چرخاندن پاشنه به سمت داخل
. چاقی

. کفش های نامناسب و تنگ
. ایستادن، دویدن یا پریدن روی سطوح سفت
. آسیب به پاشنه، مثلا شکستگی های فشاری

. بورسیت )التهاب بورس – بورس ها کیسه های کوچکی حاوی مایعات هستند تا 
اصطکاک بین قسمت های متحرک بدن مانند مفاصل و عضلات را کاهش دهند(

. نوروما )تورم عصب(
. برخی ناهنجاری ها، مانند دیابت و آرتریت

بیماری های پاشنه

فاشئیت پلانتار
فاشیای پلانتار نواری از بافت همبند است که از پشت پاشنه تا نوک انگشتان پا 
کشیده می شود. یکی از اصلی ترین نقش های فاشیای پلانتار، حفظ استخوان ها 
و مفاصل در جای خودشان است. آسیب یا کشش زیاد این رباط می تواند سبب 
التهاب و درد در پاشنه شود. یکی از علت های شایع این عارضه، صافی کف پاست. 
زیرا فاشیا به دلیل پهن شدن پا و نبودن قوس در کف پا اجبارا بیش از حد کشیده 
می شود. این درد صبح ها بعد از بیدارشدن از خواب یا بعد از استراحت معمولا در 

شدیدترین حالت خود است.
در بسیاری از موارد، فاشئیت پلانتار با خار پاشنه همراه است. فاشیای پلانتار 
پاره شده و در پاشنه خونریزی می کند و به مرور زمان این آسیب ها رسوب کلسیمی 

کرده و یک زائده استخوانی تشکیل می دهند.
خار پاشنه

شیوه راه رفتن نادرست، مثلا چرخاندن پاشنه به سمت داخل، می تواند فشار 
زیادی به فاشیای پلانتار وارد نماید و التهاب مزمن ایجاد کرده و به مرور زمان منجر 
به رشد زائده استخوانی یا همان خار پاشنه شود. این خار یا زائده فقط در عکس با 
اشعه ایکس قابل دیدن است؛ اما وجود آن اغلب با دردی در کف پا و نزدیکی پاشنه 
اعلام می شود. ممکن است شما بدون اینکه بدانید خار پاشنه داشته باشید. این 
خار به خودی خود دردی ایجاد نمی کند؛ اما این درد ممکن است با التهاب در 

ناحیه همراه باشد و درد ایجاد کند.
)Sever’s disease( بیماری سیور

بیماری سیور، شایع ترین علت درد پاشنه در کودکان 8 تا 16 ساله است. این 
بیماری ناشی از فشاری است که به صفحه رشد استخوان پاشنه وارد می شود. زیاد 
دویدن و پریدن سبب التهاب صفحه رشد شده و درد ایجاد می کند. استراحت، 
کمپرس با یخ، کشش عضله ساق و بالا قرار دادن پاشنه معمولا برای تسکین توصیه 

می شود.
تاندونیت آشیل

تاندون آشیل یک بافت ضخیم است که در امتداد پشت ساق پا، عضله ساق را 
به استخوان پاشنه متصل می کند. این تاندون، قوی ترین و بلندترین تاندون در 
بدن است. دونده ها و بازیکنان بسکتبال بیشتر در معرض تاندونیت آشیل هستند. 
آسیب های ناشی از استفاده ی زیاد، تاندون آشیل را ملتهب می کند. تاندونیت 

سبب درد، تورم و سفتی در پشت پاشنه می شود.
تشخیص درد پاشنه

داده  تشخیص  زیر  تست های  کمک  با  پاشنه  در  درد  علت  عارضه،  به  بسته 
می شود:

. سابقه پزشکی بیمار
. معاینه فیزیکی شامل معاینه مفاصل و عضلات کف پا و ساق پا

. عکس برداری با اشعه ایکس
درمان درد پاشنه

بسته به علت اصلی درد پاشنه، درمان ها شامل موارد زیر می شوند:
. استراحت و اجتناب از فعالیت هایی که به پاشنه فشار وارد می کنند )مثلا دویدن 

و پریدن(
. کمپرس یخ

. ماساژ منظم پا متمرکز بر قوس کف پا
. اسپلینتی که شب ها پوشیده می شود

. تمرینات انعطافی
. درمان با اولتراسوند

. داروهای ضدالتهابی )موضعی یا خوراکی(
. اصلاح شیوه راه رفتن برای تعادلی درست و رفع ناهنجاری هایی که می توانند 

منجر به درد شوند
. کفی طبی برای کفش

. تزریق استروئید نیز می تواند درد و التهاب را کاهش دهد؛ اما به ندرت برای 
مشکل تاندون انجام می شود.

. در برخی موارد ممکن است عمل جراحی توصیه شود تا عوارضی مانند نوروما، 
بورسیت و خار پاشنه تحت مداوا قرار گیرند.

پیامدهای درد پاشنه چه می تواند باشد؟
درد پاشنه می تواند توانایی شما برای انجام کارهای روزانه، ورزش و ... را مختل 

کند.
وقتی با راه رفتن دچار درد می شوید ممکن است ترجیح دهید بیشتر بنشینید و 

یک سبک زندگی غیرفعال هم می تواند موجب افزایش وزن شود.
همچنین ممکن است افسرده شوید چون نمی توانید خیلی از کارهایی را که 

دوست دارید انجام دهید.
تاندونیت درمان نشده می تواند باعث تخریب تاندون و سپس پارگی آن شود که 

این مسئله نیاز به عمل جراحی خواهد داشت.
چگونه از درد پاشنه پیشگیری کنیم؟

برای پیشگیری از درد پاشنه یا عدم تکرار آن لازم است تاندون های پاشنه و پاهای 
خود را منعطف نگه دارید.

باید به طور مرتب عضلات و تاندون ها را بکشید و کفش مناسب بپوشید.
همچنین اگر شیوه ی راه رفتن تان درست نیست، با کمک فیزیوتراپیست آن را 

اصلاح کنید.

چه کسانی بیشتر ممکن است دچار درد پاشنه شوند؟

متخصص طب ایرانی مطرح کرد:چرا پاشنه پا درد می گیرد و چه باید کرد؟

راهکارهای برای خلاصی از سرفه های مستمر 

متخصص طب ایرانی گفت: کاهش حجم غذا به ویژه غذاهای گوشتی و غلیظ ، 
نوشیدن دمنوش و خوردن سوپ می تواند در کاهش سرفه های مستمر موثر باشد. 
غلامرضا کردافشاری با بیان اینکه اولین کار برای درمان سرفه های مستمر پرهیز 
از خوردن مواد محرک مثل خربزه و انگور، حبوبات، بستنی و آب یخ، بادمجان 
و ماکارونی و غذاهای غلیظ است گفت: این افراد باید حجم غذای خود به ویژه 
غذاهای گوشتی و غلیظ را کاهش دهند و شربت عسل با چندقطره لیموترش 

بنوشند.
وی افزود: دمنوش حاوی سکنجبین، بابونه، آویشن، گل ختمی و پنیرک در 
درمان سرفه بسیار موثر است. جهار تخمه که از 12 گیاه تشکیل شده به همراه 
کمی پودر تخم کتان و پودر تخم شنبلیله برای رفع سرفه بسیار موثر است. این 
ترکیب را باید به همراه عسل بگذارند تا کمی لعاب بدهد. در سه روز اول باید 20 تا 
30 بار به اندازه 2 تا سه قاشق در دهان بگذارند و بمکند تا حلق و سینه نرم شود. 

مصرف این ترکیب را باید به ترتیب پس از سه روز کاهش داد.
کردافشاری متذکر شد: انواع شربت های گیاهی موجود در بازار را هم باید با 

عسل مخلوط کرد و خورد. جوشانده بارهنگ را هم می توان با عسل میل کرد.
متخصص طب ایرانی کشورمان با شاره به اینکه سوپ هم می تواند در کاهش 
سرفه موثر باشد گفت: پیاز فراوان، هویج، شلغم ، جو یا برنج، گشنیز و جعفری به 
همراه سیب و به به جای سیب زمینی ترکیبی بسیار خوب است که سرفه را کاهش 

می دهد.
وی افزود: اگر این افراد دیابت ندارند می توانند نبات را به 10 تا 15 تکه کوچک 
تقسیم کرده و روزی چند بار برای 7 تا 10 روز بمکند و در نهایت اگر سرفه های 
تحریکی ناشی از آلرژی دارند می توانند با جویدن یک مشت کوچک مغز تخم کدو، 

سرفه های خود را کاهش دهند.
 

با نوشیدن چای از آلزایمر در امان باشید
انواع مطالعات مشاهده ای و مداخله ای، اثرات مفید مصرف چای را در اختلالات 

نورولوژیک مانند نارسایی شناختی و از دست دادن حافظه ثابت کرده اند.
چای یکی از پر مصرف ترین نوشیدنی های در جهان است. چای سبز، چای سیاه 

و چای اولانگ از گیاه Camellia sinensis )L.( O. Kuntze ساخته شده است.
 جاذبه مصرف انواع چای به خاطر وجود نوع خاصی از آنتی اکسیدان ها به نام 

پلی فنول ها می باشد.
 در میان آنها، چای سبز به طور گسترده ای مورد مطالعه قرار گرفته و اثرات مفید 
بر روی انواع بیماری از جمله سرطان، چاقی، دیابت، و بیماری های التهابی و 

نوروژنیک دارد.
 انواع مطالعات مشاهده ای و مداخله ای، اثرات مفید مصرف چای را در اختلالات 

نورولوژیک مانند نارسایی شناختی و از دست دادن حافظه ثابت کرده اند.
 تجمع پروتئین Tau و پلاک های آمیلوئیدی Aβ می توانند به عنوان استرسور، 

پروسه ایجاد بیماری آلزایمر را ایجاد کرده یا در پیشرفت این بیماری دخیل باشد.
 مطالعات بالینی و آزمایشگاهی مزایای مصرف چای سبز به را به وجود ترکیبات 
کاتچین )GTCs( مانند اپی گالوکاتچین گالات )EGCG( نسبت داده ند. اهداف 
GTCs در پیشگیری و یا درمان آلزایمر عبارتند از تجمع غیر طبیعی پروتئین های 
Aβ و β-سینوکلین، مسیر های التهاب سولی در بیماران آلزایمری، افزایش بیان 
پروتئین های پروآپوپتوزی و استرس اکسیداتیو که با اختلال عملکرد سلول های 

عصبی و مرگ سلول های عصبی در مغز مرتبط هستند.
 به گفته متخصصان کانادایی ترکیب EGCG موجب تغییر شکل الیگومر های 
)Oligomer( بتاآمیلوئید شده و در نهایت مانع از شکل گیری پلاک های مضر و 

آسیب رسان می شود.
 همچنین تحقیقات نشان داده است که خواص محافظتی چای سبز حتی پس 

از هضم همچنان فعال می مانند.
 این مطالعات نشان دادند زمانی که چای سبز توسط آنزیم های روده هضم 
می شود مواد شیمیایی حاصل از این هضم با عواملی که موجب ابتلا به آلزایمر 

می شوند، مقابله می کنند.
 مطالعات نشان می دهد نوشیدن چای سبز می تواند به کاهش زوال عقل ناشی 
از افزایش سن کمک کرده و حافظه را تقویت کند. چای سبز حاوی اسیدآمینه 
بهبود عملکرد  و  آرامش می شود  ایجاد حس  و L-Theanine است که موجب 
شناختی مغز میگردد. پیش بینی های مولکولی محاسباتی نشان داده اند که 

چگونه EGCG می تواند از انباشت پروتئین های فیبرینی جلوگیری کند.

فوق تخصص روانپزشکی کودک و نوجوان :

این بلا را کرونا بر سر کودکان آورد!
فوق تخصص روانپزشکی کودک و نوجوان با اشاره به چالش های کرونا برای 
کودکان و نوجوانان، گفت: یکی از مشکلات و عوارضی که در بحران کرونا داشتیم 

بحث همه گیری فضای مجازی در کودکان و نوجوانان بوده است.
بیان  نوجوان  و  کودک  روانپزشکی  تخصص  فوق  دوست،  تهرانی  مهدی 

داشت: درباره کرونا با چالش های زیادی روبرو بوده ایم.
وی ادامه داد:  یکی از چالشها را در فاز حاد بیماری داشتیم که توام با ترس و 
نگرانی و احیانا رفتارهای وسواسی در مقابل این بیماری بود که خوشبختانه این فاز 

حاد گذرانده شده و ترس و نگرانی کاهش یافته است.
این فوق تخصص روانپزشکی کودک و نوجوان اضافه کرد: در عین حال فاز مزمن 
این اختلال و همه گیری عوارضی به دنبال داشته؛ از جمله اینکه بچه ها به مدت 
تقریبا 2 سال از تحصیل حضوری محروم بودند؛اگرچه تحصیل به صورت مجازی 
بوده اما مزایای تحصیل حضوری را نداشته و ارتباطات با دوستان کاهش پیدا کرده 

است.
تهرانی دوست با بیان اینکه بچه ها در منزل درگیری و چالش های زیادی در درس 
خواندن و تکالیف داشتند،گفت: در این دوران تحریک پذیری بیشتر بوده و کارهای 

سرگرمی و بازی کمتر شده است.
وی متذکر شد: همین مسئله بدرفتاری بچه ها را در خانه بیشتر کرده؛ به خصوص 

کودکانی که مشکلاتی از قبیل بیش فعالی داشتند.
این روانپزشک کودکان و نوجوانان ابراز کرد: این مسئله در یادگیری آنها تاثیر گذار 
بوده است؛ضمن اینکه امروزه که تقریبا به دوران افول کرونا وارد شدیم با عوارض 

بعدی که ممکن است کرونا در کودکان و نوجوانان ایجاد کند مواجه هستیم.
تهرانی دوست ادامه داد: طبیعتا اشتغال زیاد کودکان و نوجوانان به فضای مجازی 
خواهد بود که باید والدین آن را مدیریت کنند؛ به طوری که یکی از مشکلات و 
عوارضی که در بحران کرونا داشتیم بحث همه گیری فضای مجازی در کودکان 

و نوجوانان بوده است.

سلامت

فست فود با طعم سرطان؛

 غذاهای شکم پر کن اما خطرناک!
گرایش و علاقه وافر مردم به مصرف غذاهای آماده، روز به روز بیشتر می شود و 
همین موضوع باعث شده تا موارد ابتلا به بیماری های گوارشی و سرطان ها نیز 

افزایش یابد.
به گزارش مهر، در دو دهه گذشته و به خصوص در چند سال اخیر، تا چشم کار 
می کند، مغازه ها و رستوران های فست فود را می بینیم که همین طور در کنار هم 
قرار گرفته اند. شاید تا قبل از دهه 70، رستوران های ایرانی یا به قول خودمان، 
چلوکبابی ها بودند که در کوچه و خیابان های شهرها حکمرانی می کردند. اما، حالا 

این رستوران ها جای خود را به اغذیه فروشی ها و فست فودی داده اند.
چنین شرایطی حتی به درون روستاها نیز رخنه کرده و اگر تا چند سال قبل خبری 
از رستوران در روستاها نبود، اما حالا حداقل یک فست فودی یا همان اغذیه فروشی 
را در این مناطق می بینیم. در واقع، استقبال و گرایش مردم به فست فود خوری، 

دلیل اصلی رونق این نوع کسب و کارها در کشور شده است.
فست فودی ها در ایران روز به روز اوضاع بهتری پیدا می کنند و مردم نیز از این 
نوع غذاها استقبال خوبی دارند. شاید همه بر این عقیده باشند که حتی در بدترین 
شرایط اقتصادی نیز مردم، میل به خوردن این نوع غذاها وجود دارد و شاید علت آن، 
تفاوت قیمت با غذاهای ایرانی است. زیرا، شما می توانید با 20 هزار تومان هم یک 

ساندویچ فلال یا حتی همبرگر، تهیه کنید و برای چند ساعتی، سیر شوید.
اما، اینکه کیفیت این نوع غذاها تا چند اندازه قابل اعتماد باشد، نکته ای است که 

کمتر به آن توجه می کنیم. زیرا، قیمت را در نظر گرفته ایم.
آقای میانسالی در خیابان انقلاب مشغول خوردن فلافل است.

او می گوید: حداقل هفته ای 4 بار فلال می خورم. چون قیمتش با جیب من جور 
در می آید. وقتی می پرسم که خبر داری این نوع غذاها سالم هستند یا نه، جواب 
می دهد: خیلی به این قسمت موضوع فکر نکرده ام، فقط چند ساعت سیر شوم، 
کافی است. صاحب مغازه فلالی، تند و تند فلال ها داخل ظرف روغن داغ می ریزد. 
حسابی سرش شلوغ است. می گوید روزی 200 تا 300 فلال می فروشد. قیمتش 
مناسب است، فلال معمولی را 20 هزار تومان و فلال همراه با قارچ و پنیر را 25 هزار 
تومان می دهد. چند متر آن طرف تر در سردر مغازه ای با پارچه قرمز رنگ نوشته پیتزا 
40 هزار تومان! ساعت 2 بعد از ظهر بود و من هم حسابی گرسنه بودم. دلم را زدم به 

دریا و یک پیتزای 40 هزار تومانی سفارش دادم.
مقداری کالباس و سوسیس و گوجه و فلفل دلمه به همراه پنیر پیتزا، ترکیب این 

پیتزای 40 هزار تومانی را بود.
در مدتی که داشتم تیکه های پیتزا رو با حرص و ولع می خوردم، حداقل 5 نفر دیگر 

سفارش پیتزا دادند. اغلب افراد گذری بودند. از جوان گرفته تا خانم میانسال.
در مسیر خیابان تا مقصد من حدود یک کیلومتر راه بود و در این فاصله، من 5 اغذیه 
فروشی دیدم. با خودم گفتم اگر همین معیار را برای خیابان های شهر در نظر بگیریم، 
صدها پیتزا فروشی و مغازه های ساندویچ فروشی داریم که معلوم نیست چند درصد 
آنها از محصولات با کیفیت استفاده می کنند. زیرا، با توجه به گرانی مواد غذایی، 

چطور می توانند پیتزا را 40 هزار تومان بدهند.
ناگفته نماند که این قبیل مغازه ها، اغلب در مناطق مرکزی و پایین شهر دیده 

می شود. زیرا، با شرایط اقتصادی مردم این مناطق، همخوانی دارد.
برای تهیه این غذاها از مقدار زیادی روغن و سس های چرب، شکر، گوشت سرخ 

شده، چربی، نمک، پنیر و…، استفاده می شود.
مصرف این غذاها در طولانی مدت ممکن است مشکلاتی را برای دستگاه گوارش 
و سیستم ایمنی بدن به وجود آورد و سلامت فرد را به خطر اندازد. مهم ترین عیب این 

غذاها، اثرات منفی آن بر روی سلامتی است.
متخصصان تغذیه به افرادی که زخم معده دارند توصیه می کنند غذاهای پرادویه 
نخورند، درصورتی که فست فودها سرشار از ادویه هستند. به همین خاطر کسانی 
نفخ،  مانند  بیماری هایی  معرض  در  بیشتر  زیاد مصرف می کنند  فود  که فست 

سوءهاضمه، رفلاکس و از همه مهم تر سرطان معده و روده بزرگ قرار می گیرند.
در فست فودها نمک فراوانی به کار می برند که این هم می تواند مشکلات فشارخون 
را برای افراد به وجود آورد و با بالا رفتن فشارخون، خطر سکته مغزی را در آنها زیاد 
می کند. فست فودها برخلاف ظاهر زیبایی که دارند، ارزش غذایی پایینی دارند و 
ویتامین و املاح مورد نیاز بدن را تأمین نمی کنند و همچنین مصرف مداوم آنها باعث 

بروز اختلالات رشد در کودکان و نوجوانان به ویژه در سنین بلوغ می شود.
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جانشین ستاد کنگره شهدای استان قم: 

۵0 عنوان کتاب پیرامون سیره شهدا قم
 به  نگارش درآمده است

کنگره  این  برگزاری  برای  گفت:  قم  استان  شهدای  ملی  کنگره  ستاد  جانشین 
فعالیت های فرهنگی قابل توجهی انجام شده که از جمله آن به نگارش درآمدن 50 
عنوان کتاب با بیان نکته های آموزنده پیرامون سیره شهدای استان و ارائه آن ها به 

علاقه مندان در گروه های سنی متنوع است. 
حسن مومن ، ضمن اشاره به فعالیت 17 کمیته تخصصی در برپایی کنگره ملی 
شهدای قم، بیان کرد: این کنگره با ابعاد گسترده تری نسبت به مراسم های مشابه برگزار 
خواهد شد و تلاش می کنیم تا با دست پر، گزارش  اقدام های انجام شده برای برپایی 

هرچه باشکوه تر کنگره را خدمت رهبر معظم انقلاب ارائه دهیم.
وی با تاکید بر این که تلاش خواهیم کرد ویژگی های شخصیتی شهدای استان را 
با بیانی جذاب برای نسل امروز معرفی کنیم، افزود: در جریان برگزاری کنگره  ملی 
شهدای استان قم، انواع آثار رسانه ای در قالب های متنوع تصویری،  مکتوب و مجازی 

پیرامون سیره شهدا در اختیار مخاطبان قرار خواهد گرفت.
وی ادامه داد: نهضت تولید آثار فرهنگی مرتبط با شهدای قم تا زمان برگزاری کنگره 
ملی شهدای استان ادامه خواهد یافت و از همه رسانه های فعال در قم می خواهیم 
در این مدت باقی مانده تا برپایی کنگره در آبان ماه سال جاری،  با استفاده از امکانات 
موجود در راستای معرفی و تبیین سبک زندگی شهدای استان به نسل امروز تلاش 
کنند.  مومن گفت: لازم است تا برگزاری باشکوه کنگره ملی شهدای استان قم، اولویت 
مهم همه مسئولان ارشد استان و مدیران دستگاه های اجرایی مستقر در قم باشد و در 
همین خصوص، جلسه های هماهنگی و تصمیم گیری متعددی با مسئولان و مدیران 

در بخش های مختلف مدیریتی استان ترتیب یافته است.
امسال مردم قم برگزاری دومین کنگره ملی شهدای استان را در دستور کار دارند تا 
بتوانند خواسته های موردنظر رهبر انقلاب را محقق کنند، این کنگره قرار بود سال 98 
برگزار شود اما به علت اینکه بسترهای موردنیاز فراهم نبود به سال 1399 تعویق افتاد و 

به علت شیوع کرونا به 27 آبانماه سال جاری موکول شد.
نخستین دوره کنگره ملی شهدای استان قم در سال 1373 با عنوان »کنگره شهید 
زین الدین« برگزار شد و پس از این تجربه موفق گرامیداشت یاد شهدا، یک دوره کنگره 
شهدا در استان های گوناگون کشور برگزار و دومین دوره کنگره شهدای کشور بار دیگر 
از قم و با عنوان »گرامیداشت یاد و خاطره 6 هزار شهید استان قم« در آبان  امسال با 

شعار »قم، سرآمد شهادت و سرافرازی« برگزار خواهد شد. 
علاقه مندان برای کسب اطلاعات بیشتر درباره ستاد کنگره ملی شهدای استان قم 
می توانند به تارنمای این ستاد به نشانی اینترنتی https://shohadayeqom.ir و یا 
دفتر آن به نشانی قم، خیابان شهیدان فاطمی )دورشهر(، کوچه 17، پلاک 17 مراجعه 

کنند و یا در قم با تلفن 37737060 با پیش شماره 025 تماس بگیرند.
 

فرماندار شهرستان کهک:

20 هکتار زمین جدید به ناحیه صنعتی 
سیرو افزوده می شود 

فرماندار شهرستان کهک با اشاره به ضرورت توسعه ناحیه صنعتی سیرو گفت: به 
زودی 20 هکتار زمین به ناحیه صنعتی سیرو الحاق می شود. 

علی رضا گلچین پور فرماندار شهرستان کهک در گفت وگویی با اشاره به وجود تعداد 
فراوان واحدهای تولید پوشاک که به صورت پراکنده در این شهرستان فعالیت دارند، 
اظهار کرد: یکی از اقداماتی که پیگیر آن بودیم، توسعه ناحیه صنعتی سیرو است تا با 
این کار هم تسهیلات بیشتری در اختیار این واحدها قرار دهیم و هم به رونق اشتغال در 

شهرستان کمک شایانی کنیم.
وی افزود: ناحیه صنعتی سیرو واقع در شهرستان کهک است که در حال حاضر 35 
واحد تولیدی در آن وجود دارد، البته تعدادی از آن ها بنا به دلایلی تعطیل هستند، اما در 
واحدها و مشاغلی که فعالیت می کنند در چندسال اخیر رونق خوبی را در این مشاغل 

شاهد بوده ایم.
فرماندار کهک تصریح کرد: یکی از اقداماتی که در ناحیه صنعتی سیرو انجام شده 
تصویب الحاق 20 هکتار زمین به این ناحیه است که نهایی شده و به زودی الحاق 
خواهد شد. با انجام این کار علاوه بر متمرکز شدن واحدهای پراکنده، مشکلات 
مختلفی که در ناحیه صنعتی سیرو وجود دارد، حل خواهد شد. برای مثال یکی از 
اعتراضات مردم آن منطقه مربوط به فاضلاب کارخانه های شهرک سیرو است که در 

طرح الحاقی پیشنهاد راهکار مناسبی برای آن وجود دارد.
گلچین پور عنوان کرد: در شهرستان کهک حدود 120 واحد تولیدی پوشاک در 
منازل و کارگاه های کوچک فعالیت می کنند، پیشنهادی که به استانداری داده ایم این 
است بعد از الحاق 20 هکتار اراضی به ناحیه سیرو این واحدهای تولیدی را به شهرک 
منتقل کنیم، هدف ما از این کار این است که مشاغل خانگی را در شهرک متمرکز کنیم.
وی با اشاره به طرح مسکن ملی شهرستان کهک، بیان کرد: یکی از پروژه های مورد 
پیگیری طرح نهضت جهش تولید مسکن است که حدود 500 متقاضی در ثبت نام 
اولیه داشته ایم و مقرر شده در فاز نخست 100 واحد ساخته شود، استارت این کار 

امسال زده شده و تا به حال حدود 40 درصد پیشرفت فیزیکی داشته است.
فرماندار کهک در پایان گفت: ما به دنبال این هستیم که همه امکانات مورد نیاز 
شهرستان را برای مردم کهک آماده کنیم، طرح های خوبی هم پیش بینی شده است که 
امیدواریم اعتبارات مورد نیاز را بتوانیم جذب کنیم  تا در راستای توسعه این شهرستان به 

مردم کهک خدمت رسانی کنیم.
 

مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان قم :

مرکز آموزش هتل داری در قم ایجاد شود 
مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان قم با بیان اینکه در هتل ها با مشکل کمبود 
منابع انسانی روبرو هستیم، گفت: در این راستا و برای رفع این مشکل باید هرچه 

سریع تر مرکز آموزش هتل داری در قم ایجاد شود. 
وحید وزیری راد روز دوشنبه در نشست صمیمی با فعالان حوزه گردشگری و زیارت 
که در سالن جلسات معاونت هماهنگی امور زائرین استانداری قم برگزار شد، با اشاره 
به اینکه ٧ و نیم میلیارد تومان وام در اختیار اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان 
است، اظهار کرد: یکی از اقداماتی که در این راستا دنبال می کنیم بیمه فصلی تامین 

اجتماعی کارگران خدماتی حوزه گردشگری است.
وی ادامه داد: واحدهای اقامتی متوسط به بالا دارای ٢٠ تخت هستند و ماهیانه 

حدود ٢4 میلیون تومان حقوق 4 نفر از کارگران این واحدها است.
مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان قم با بیان اینکه به این مبلغ باید دستمزد 

دلالان هم اضافه  شود، مطرح کرد: هنوز نرخ نامه سال ١4٠١ صادر نشده است.
وی با اشاره به اینکه فرهنگ گردشگری لازمه قم است، عنوان کرد: باید تلاش کنیم 

در استان از اتاق محوری به سمت سوییت محوری و خانواده محوری حرکت کنیم.
وزیری راد با بیان اینکه کیفیت، قیمت، امنیت و سلامت چهار ضلع گردشگری است، 
خاطرنشان کرد: متاسفانه در زمینه زیرساخت ها با مشکلاتی مواجه هستیم به طور 
مثال برای ١٧ هزار تخت با مشکل کمبود پارکینگ مواجه هستیم درحالی که آمار 
سرقت نیز بالاست. وی با اشاره به اینکه باید پیشخوان زائر را راه اندازی کنیم، تصریح 

کرد: در برخورد با زائر باید با دقت بیش تری رفتار کنیم.
 

 مسئول زیست بوم اتباع اداره کل تبلیغات اسلامی استان قم :

هزار زائر اولی مهاجرین افغانستانی
 به کربلا اعزام می شوند 

مسئول زیست بوم اتباع اداره کل تبلیغات اسلامی استان قم گفت: برنامه ریزی لازم 
برای اعزام رایگان هزار زائر اولی مهاجرین افغانستانی به کربلای معلی انجام شده 

است. 
حجت الاسلام داود سبحانی فر اظهار کرد: یکی از خیرین افغانستانی مقیم ایران با 
همکاری امور مهاجرین و اتباع وزارت کشور هزینه اعزام مهاجرین زائر اولی به پیاده روی 

اربعین حسینی را پرداخت کرده است.
وی با اشاره به استقبال گسترده مهاجرین افغانستانی از این طرح، گفت: ثبت نام 
از مهاجرین افغانستانی که تاکنون سفری به عتبات عالیات نداشته اند انجام شده و 

اسامی این افراد برای صدور مجوز لازم به وزارت کشور ارسال شده است.
حجت الاسلام سبحانی فر افزود: این هزار نفر از حدود 10 استان کشور ثبت نام 

کرده اند که در دو نوبت با اتوبوس به سمت عراق حرکت خواهند کرد.
مسئول زیست بوم اتباع اداره کل تبلیغات اسلامی استان قم بیان کرد: مهاجرین 

افغانستانی که دارای کارت آمایش هستند به این سفر معنوی اعزام خواهند شد.

دبیر ستاد ثبت نام اداره کل آموزش و پرورش استان قم:

۸0 درصد دانش آموزان قمی در مدارس 
ثبت نام شده اند

دبیر ستاد ثبت نام اداره کل آموزش و پرورش استان قم گفت :حدود 80 درصد 
دانش آموزان استان ثبت نام شدند و 20 درصد هنوز نسبت به ثبت نام اقدام نکردند 

لذا از اولیا تقاضا داریم هر چه زودتر نسبت به ثبت نام دانش آموزان اقدام کنند. 
محمد رضا اسلامی نسب  در گفت وگویی اظهارداشت :عدم ثبت نام به موقع 
دانش آموزان در مدارس و تأخیر در ثبت سفارش کتب درسی از جمله مشکلات 
موجود برای آغاز سال تحصیلی جدید است که با همکاری والدین مرتفع خواهد 
شد. دبیر ستاد ثبت  نام اداره کل آموزش و پرورش استان قم با بیان اینکه ثبت  نام 
دانش آموزان در مدارس از خرداد ماه آغاز و مهلت قانونی اعلام شده برای ثبت نام 
پایان مرداد ماه بود، گفت: با  توجه به برخی شرایط از جمله برگزاری امتحانات 
جبرانی و یا جابجایی احتمالی محل سکونت خانواده ها، دانش آموزانی که تاکنون 
موفق به ثبت نام در مدارس نشده اند باید هرچه سریعتر و تا پایان شهریور ماه برای 

ثبت نام در مدارس اقدام کنند.
وی با بیان اینکه تسریع و تعجیل در ثبت نام باعث می شود سال تحصیلی جدید به 
موقع و با نشاط و شادابی بیشتر برای دانش آموزان آغاز شود، از اولیا و دانش آموزانی 
که تاکنون در مدارس ثبت نام نکرده اند، خواست نسبت به انجام فرآیند ثبت نام در 

اسرع وقت اقدام کنند.
دبیر ستاد ثبت  نام اداره کل آموزش و پرورش استان قم، عنوان کرد: تا پایان 
شهریور امکان ثبت نام وجود دارد این در حالی است که در دریافت کتاب درسی، 
کلاس بندی، ساماندهی نیروی انسانی و انتخاب معلم با مشکل موجه هستیم، لذا 

تا آمار ثبت نام ها قطعی نشود سامان دهی این موارد امکان پذیر نیست.
اسلامی نسب ادامه داد: انتظار داریم دانش آموزان قبولی خردادماه ثبت نام 
خودشان را انجام داده باشند در واقع مهلت ثبت نام شهریور ماه باید مختص به 

دانش آموزانی باشد که در خرداد ماه موفق به قبولی نشدند و تجدیدی داشتند.
رئیس اداره ارزیابی عملکرد و پاسخگویی به شکایات اداره کل آموزش و پرورش 
استان تصریح کرد: امسال در دوره ی ابتدایی در برخی مناطق با توجه به جمعیت 
زیاد، تراکم 35 نفری دانش آموزان در کلاس به 39 نفر رسیده است و امیدواریم با 
افزایش ساخت و ساز و مدرسه سازی این تراکم دانش آموزان در کلاس مدیریت 
شود. اسلامی نسب اظهار کرد: تراکم جمعیت دانش آموزی استان قم در سال 

تحصیلی جدید بیش از 280 هزار دانش آموز پیش بینی شده است.
دبیر ستاد ثبت  نام اداره کل آموزش و پرورش استان قم با بیان این که تمامی 
مدارس ما با تولیدی های مورد نظر از طریق سامانه ی فرم لباس دانش آموزی قرار 
داد بستند، اظهار کرد: حدود 60 تولیدی در سطح استان قم در خصوص لباس فرم 
دانش آموزی در حال فعالیت هستند و با نظارت های موجود تا پایان شهریور اولیاء 
موفق به دریافت فرم دانش آموزی خواهند شد و در این زمینه مشکلی وجود ندارد.  
اسلامی نسب تأکید کرد: در زمینه خرید فرم دانش آموزی اجباری وجود ندارد 
اگر دانش آموزی لباس فرم سال گذشته را دارد و رنگ آن با فرم سال تحصیلی جدید 

همسان است می تواند مورد استفاده قرار دهد.
رئیس اداره ارزیابی عملکرد و پاسخگویی به شکایات اداره کل آموزش و پرورش 
استان اضافه کرد: اگر چه این امکان وجود دارد که اولیا به صورت شخصی اقدام به 
تهیه لباس برای دانش آموز کنند اما با توجه به این که نرخ  قیمت لباس فرم دانش 
آموزی توسط شورای قیمت گذاری اتحادیه خیاطان انجام شده، هزینه برآورد شده 

قطعا به صرفه خواهد بود.
اسلامی نسب یادآور شد: در دستور العمل های ثبت نام دریافت هیچ گونه وجهی 
به جز بیمه از والدین ذکر نشده اما این مسئله نافی این است که ما قطعا در طول 
فرآیند تحصیل دانش آموزان و بازده زمانی سال تحصیلی نیازمند کمک های 
متفاوت مادی و معنوی خانواده ها به صورت داوطلبانه برای کیفیت بخشی به بحث 
آموزش هستیم. دبیر ستاد ثبت  نام اداره کل آموزش و پرورش استان قم تصریح 
کرد: دانش آموزان ورودی پایه های اول ابتدایی هفتم و دهم با مراجعه حضوری در 
نزدیک مدرسه به محل سکونت ثبت نام می شوند و مشکلی وجود ندارد، اما جابه 
جایی میان پایه ها به دلیل تغییر محل سکونت در مناطق پر تراکم مشکلاتی ایجاد 
کرده، لذا از اولیا خواهشمندیم دانش آموزان را در مناطق با تراکم دانش آموزی 
پایین تر ثبت نام کنند. رئیس اداره ارزیابی عملکرد و پاسخگویی به شکایات اداره 
کل آموزش و پرورش استان در پایان ضمن تشکر از مشارکت اولیاء در همه ابعاد 
نسبت به مدارس استان تقاضا کرد در اسرع وقت نسبت به ثبت نام دانش آموزان و 

ثبت سفارش کتب درسی اقدام نمایند.
 

مدیرکل امور اقتصادی و دارایی استان قم خبرداد:

شناسایی ۱۶ مورد املاک مازاد دولتی در قم 
مدیرکل امور اقتصادی و دارایی استان قم از شناسایی 16 مورد املاک مازاد 

دولتی دستگاه های اجرایی در استان خبر داد. 
مهدی فراهانی طی سخنانی بیان کرد: یکی از اقداماتی که در راستای هماهنگی 
و انتظام بخشی هر چه بیشتر در اجرای سیاست های وزارت امور اقتصادی و دارایی، 
در استان قم انجام داده ایم این است که شورای هماهنگی مدیران استانی وزارت 
امور اقتصادی و دارایی و واحدهای تابعه را تشکیل دادیم و جلسات مفیدی در این 

قالب برگزار شده است.
وی افزود: بررسی طرح های مختلف و رسیدگی به مسائل مجموعه های وابسته 
و پیوسته وزارت امور اقتصادی و دارایی در نشست های ماهیانه با مدیران مجموعه 
استانی و انعکاس آن به استانداری و وزارت خانه انجام شده و راهکار های مختلف از 

طرف اعضا در راستای  تحقق برنامه ها ارائه داده می شود.
مدیرکل امور اقتصادی و دارایی استان قم تصریح کرد: یکی از مهم ترین اقدامات 
معاونت نظارت مالی اداره کل امور اقتصادی و دارایی استان قم شناسایی 16 مورد 
املاک مازاد دولتی دستگاه اجرایی جهت مدیریت بهره وری املاک مازاد بوده 
است. فراهانی ادامه داد: این املاک در اختیار برخی از دستگاه هایی بود که از آن ها 
استفاده  مناسبی نمی کردند؛ طبق قانون مولدسازی و ماده 69 قانون تنظیم بخشی 
از مقررات مالی دولت، اداره کل امور اقتصادی و دارایی هر استان این اختیار را دارد 
که حق بهره برداری املاک مازاد دولتی را به دستگاه هایی که واقعاً نیاز دارند بدهد.

وی گفت: ما هم این مسئله در کارگروه های تخصصی بررسی کرده ایم، در سال 
جاری مصوب کردیم 6 مورد از این 16 املاک مازاد دولتی را در راستای رفع نیازهای 

سایر دستگاه ها تغییر بهره برداری دهیم و کار جا به جایی آن ها انجام شده است.
مدیرکل امور اقتصادی و دارایی استان قم عنوان کرد: دومین اقدام مهم معاونت 
نظام مالی اداره کل امور اقتصادی استان قم در راستای شفاف سازی و مدیریت 
منابع مالی دولت است، ما تصمیم گرفتیم »حساب تنخواه کارت دولتی« را برای 
کارپردازان و عاملین ذی حساب افتتاح کنیم تا بتوانیم رصد خوبی را در خصوص 

مسائل مالی دستگاه های اجرایی استان داشته باشیم.
فراهانی خاطرنشان کرد: در گذشته برخی اعتبارات مالی دستگاه های اجرایی 
متاسفانه  می شد،  هزینه  و  نگه داری  مسئولین  و  مدیران  شخصی  حساب  در 
نمی توانستیم نظارت مناسبی را داشته باشیم اما با افتتاح این حساب مشکلاتی 
که در گذشته وجود داشت در حال حاضر رفع شده است، هدف ما این است که 
شفافیت ایجاد کنیم و عملکرد مالی دستگاه اجرایی استان قم را زیر نظر داشته 

باشیم.
 

با حضور معاون وزیر صمت ؛

یک واحد تولیدی کفش در قم افتتاح شد 
همزمان با هفته دولت یک واحد تولیدی کفش در استان قم با حضور معاون 

حقوقی و امور مجلس وزارت صنعت، معدن و تجارت به بهره برداری رسید. 
براساس این گزارش ؛مراسم افتتاح این واحد تولیدی روز دوشنبه با حضور محمد 
جواد حاجی حسینی در شهرک صنعتی امید قم واقع در جاده قم - کهک برگزار 

شد.
این واحد تولیدی انواع کفش و صندل را با ظرفیت پنج میلیون جفت در سال تولید 

می کند.
این واحد با سرمایه گذاری 120 میلیارد ریال زمینه اشتغال 60 نفر را فراهم کرده 

است.

گروه زندگی ؛زهره سعیدی: 
از زمانی که یادم می آید همیشه پدر و مادرهایی را دیده ام که در دوران نوجوانی 
فرزندانشان گلایه های بی شماری از آنها داشته اند، از  گله گذاری برای بی توجهی 
اعضای  برای  نگذاشتن  و وقت  نکردن  فامیل، کمک  و  به خانواده  فرزندانشان 
خانواده تا عشق های نوجوانی، مشکلات تحصیلی و بحران در دایره دوستانشان 

که پدر و مادرها را خیلی اوقات دچار دردسر می کند.
از سوی دیگر نوجوان های زیادی هم دیده ام که از پدر و مادرهایشان گلایه دارند، 
هر چند شاید به اندازه والدین صحبت نمی کنند و درددلشان باز نمی شود ، چرا 
که سعی می کنند نقاط ضعف ارتباطی با خانواده را در جای دیگری جبران کنند. 
مثلا چندی پیش نوجوان هایی را در پارک دیدم که تا نیمه های شب نشسته و با 
هم صحبت می کردند، وقتی نزدیک آنها رفتم و با آنها هم صحبت شدم، گلایه 
از والدینشان زیاد داشتند، مثل اینکه: »دوستان حرف هم را بهتر می فهمند، ما 
خیلی چیزها را به هم می توانیم بگوییم که به پدر و مادرهایمان نمی توانیم بگوییم 

تا اینکه والدین مدام ما را نصحیت می کنند و رفتارهایشان خسته کننده است«!
اما واقعا چرا نوجوان ها علاقه زیادی به گذراندن وقت بیشتر با دوستانشان دارند و 
ترجیح می دهند در حلقه دوستان باشند تا خانواده و اکثر وقت خود را در کنار آنها 
بگذرانند و والدین هم گلایه می کنند که چرا پسر یا دخترم جمع دوستانش را به 

خانواده ترجیح می دهد؟
طبق گفته روانشناسان این طبیعی است که نوجوان برای حس استقلال طلبی 
اش دوست داشته باشد که در حلقه دوستانش باشد. دلائل دیگری هم برای این 
امر وجود دارد مثل اینکه در جاهایی هم خود پدر و مادر مقصر هستند که فرزندان 
با آنها همراه نمی شوند یا نمی دانند که باید چه کار کنند تا روابط بهتری با بچه 

هایشان داشته باشند.
*چرا نوجوانان از والدین فاصله می گیرند؟

دکتر» سارا باقری«؛ مدرس دانشگاه و روانشناس کودک و نوجوان و خانواده 
درباره علل ترجیح دادن دوستان به خانواده  در سنین نوجوانی می گوید: »یکی 
از مهم ترین علل آن حس استقلال طلبی در سنین نوجوانی است، بچه ها دوست 
دارند مستقل از خانواده شوند و این یکی از مراحل کسب مهارت در آنها است، دوم 
اجتماعی شدن است. یعنی نوجوانان تمایل دارند خود را در حلقه های جدید وارد 
کنند و در نهایت داشتن علایق و نیازهای مشترک بین هم سن و سالانشان است که 

باعث می شود آنها تمایل به گروه های دوستانه پیدا کنند«.
یادمان باشد یکی از دلایلی  که باعث فاصله افتادن بین نوجوانان و والدینشان می 
شود، انتقادهای مکرر پدر و مادر از نوجوان است. این انتقادها شامل نوع پوشش، 
علایق، رفتارها، گفتار و مسائل دیگر می شود. مثلا اینکه پدر ومادر مدام به بچه می 
گویند که »این چه مدل لباسی است که می پوشی؟« یا »این چه موسیقی است که 
گوش می دهی؟« یا »چرا مدام دوست داری فست فود بخوری،این چه سلیقه ای 

است؟« و چراهای دیگر که باعث فاصله افتادن بین نوجوان و خانواده می شود.
*کلیدهای روابط بهتر والدین با نوجوان

حالا راهکار چیست؟ چه کنیم که به نوجوان هایمان نزدیک تر شویم. سارا باقری 
مهم ترین راهکارهای رابطه موفق والدین و نوجوانانشان را در این چند مورد خلاصه 

می کند؛
»نخست اینکه تعریف و تمجید را جایگزین انتقاد و سرزنش کنید. حتی از کوچک 
ترین کارهای خوب بچه هایتان هم غافل نشوید و از آنها تعریف کنید، این حس 

خوبی به آنها می دهد.
دوم خوش قول باشید. اگر قولی به فرزندتان می دهید سر قولتان بایستید تا 
اعتمادش را بیشتر به خود جلب کنید. از خیلی نوجوان ها شنیده می شود که مثلا 
می گویند پدر و مادر من که اصلا اهمیتی به من نمی دهند، اگر هم حرفی بزنند، 

به آن عمل نمی کنند.
سوم رازدار باشید. مسائل شخصی نوجوانتان را به کسی نگویید. من زیاد دیدم 
پدر و مادرهایی که کوچک ترین مسائل را در جمع فامیل و دیگران مطرح می کنند 
و حس بد به بچه خودشان منتقل کنند. نوجوان هم وقتی که می بیند در موقعیت 
اتهام است، قطعا آن  کار ناشایست را  دو مرتبه انجام می دهد چون دیگر قبح آن  

برایش ریخته و کار بد به حساب نمی آید. 
چهارم سعی کنید با خانواده و دوستانتان ارتباط برقرار کنید. حتی شده یک 
پیک نیک دسته جمعی و تفریح با هم بروی. از این طریق هم متوجه می شوید که 
دوستان فرزندانتان چه طور آدم هایی هستند و هم با خانواده آنها آشنا می شوید و 

بهتر می توانید در ارتباطات خودبا فرزندانتان ظاهر شوید.
پنجم آنقدر روی بچه ها تمرکز نکنید. مادرهایی هستند که هیچ کاری جز غر زدن 
سر بچه ها ندارند. به این والدین توصیه می شود که یک سری علایق شخصی هم 
برای خود ایجاد کنند. مثلا یک باشگاه اسم بنویسند یا کلاس مورد علاقه شان 
بروند تا هم والدین شاد و پرانرژی باشند و هم بهتر بتوانند با بچه ها ارتباط برقرار 

کنند. هر چه والدین شادتر باشند، بچه های شادتری هم تربیت می کنند.
و ششم تا جایی که می توانید خودتان را به روز کنید. این به روز بودن شامل بازی 
کردن با بچه ها می شود حال بازی های نوجوانی با کودکی متفاوت است از فوتبال 
بازی کردن تا یک پلی استیشن و بازی هایی از این دست می تواند در بهبود روند 

روابط شما با فرزند نوجوانتان موثر باشد.«
*در برابر اشتباهات فرزندانتان منعطف باشید

نکته  دیگر اگر والدین به فعالیت های مختلف فرزندشان تمایل نشان دهند، قطعا 
می توانند نظارت سالمی بر روابط دوستان آنها داشته باشند تا  نوجوانشان  کمتر 
دچار خطر و اشتباه شوند. زمانی که بچه ها رفتارهای ناسالم و اشتباهی از آنها سر 
می زند، اگر کمتر مورد انتقاد والدین قرار بگیرند و پدر و مادر پذیرایشان باشند، روابط 
بهتری با والدین پیدا می کنند. بهتر است پدر ومادر برای داشتن تفکر مستقل بچه 

هایشان مشوق آنها باشند تا مقاوم در برابرشان.
*اگر دوستان نوجوانتان مورد تأیید شما نیستند، چه کنید؟

نوجوان شما با دایره ای پنج شش نفره از دوستانش ارتباط نزدیکی دارد و وقت 
زیادی را با آنها می گذراند. اما این دوستان مورد تایید شما نیستند و با توجه به 
شرایط احساس می کنید ممکن است روی فرزند شما تاثیر سوئی داشته باشند. 
و نوجوان و  و روانشناس کودک  باقری،مدرس دانشگاه  خوب راهکار چیست؟ 
خانواده  می گوید:»برای اینکه بتوانید برای انتخاب دوست بچه هایتان اعمال 
نظر کنید، ابتدا لازم است که آنها را خوب بشناسید.برخی والدین بی جهت و علت 
درباره دوستان نوجوانانشان انتقاد می کنند و همین باعث گارد گرفتن بچه هایشان 
می شود. بهتر است والدین با سیاست درست آنها را به خانه دعوت کنند و به گفت 
وگو با دوستان بنشینند. نکته دوم اینکه اگر دوستانشان مورد تأیید شما نیستند، به 
صورت مستقیم از آنها انتقاد نکنید یا در جلوی دوستان بچه هایتان از فرزندانتان 

انتقاد نکنید.
اگر بعد از مدتی به این نتیجه رسیدید که برخی از دوستان برای فرزند شما مخرب 
و نامناسب هستند، درباره آنها با فرزندانتان صحبت کنید، با اصول و منطق درست 
به او نشان دهید که این دوستان مناسبش نیستند. اجازه دهید بچه هایتان هم نظر 
بدهند و از نگرانی هایشان بگویند و حتی اگر خطر کرده و رفتارهای ناسالمی از آنها 
دیدید، طردشان نکنید چرا که همه ما با اشتباهاتمان زندگی می کنیم.در نهایت 
اینکه باید طوری رفتار کنید تا فرزندتان بدانند عاشقشان هستید و همیشه پذیرای 

آنها خواهید بود .« 
از  برایمان  کنید.  کار می  نزدیک شوید چه  فرزندان خود  به  اینکه  برای  شما 

تجربیاتتان بنویسید.

با وجود آنکه متأسفانه بیشتر خانواده های امروزی دارای 
یک یا نهایتاً دو فرزند هستند اما اغلب برچسب های خاصی 
به تک فرزندها زده می شود؛ از جمله خودخواهی، کمبود 
اعتمادبه نفس، خواهان توجه بودن، خودمحوری، تنهایی و 
...؛ این تفکرات در رابطه با تک فرزندها باعث شده تا برخی 
در ازدواج با این افراد نیز دچار تردید شوند. به همین خاطر 
در گفت وگو با دکتر سمیه بابائی، روانشناس، مشاور پیش از 
ازدواج و عضو انجمن روانشناسی و مشاوره به بررسی حقایق 

ازدواج با تک فرزندها پرداختیم.
تک فرزندی تأثیری در شخصیت افراد ندارد

متأسفانه در رابطه با تک فرزندها تفکرات غالب و کلیشه ای 
»این  می گوید:  دراین باره  بابائی  سمیه  دکتر  دارد.  وجود 
تفکرات سال ها وجود داشته و ضرب المثل هایی هم درباره 
تک فرزندها گفته شده است. البته خود علم روانشناسی تا 
حدی مسئول این تفکرات و کلیشه ها است؛ ازجمله جی 
قرن  در  امریکا  روانشناسی  انجمن  رئیس  هال،  استنلی 
گذشته اظهار کرده بود که تک فرزندی به خودی خود یک 
نوع بیماری است! بلافاصله پس ازآن، آلفرد آدلر، بنیان گذار 
روانشناسی فردی تحلیلی از مشکلات تک فرزندها ارائه کرد.«
و 20 چنین  قرن 19  ابتدای  ادامه می دهد:»در  بابائی 
تفکرات کلیشه ای راجع به تک فرزندها به وجود آمد. این ها 
ریشه های تاریخی دارد و به طورکلی تک فرزندها در آن زمان 
بودند. شاید  پرجمعیت  اکثر خانواده ها  و  بودند  اقلیت  در 
علت اصلی چنین تفکراتی در رابطه با تک فرزندها، تعداد 
اندک آن ها در آن زمان بوده است.« به گفته بابائی، بعد از 
ادعاهای مطرح شده در رابطه با تک فرزندها تحقیقات زیادی 
صورت گرفت. به منظور پی بردن به تفاوت رفتاری و شخصیتی 
تک فرزندها با افراد دارای خواهر و برادر سال 2019 مطالعه ای 
بر روی 2000 بزرگ سال آلمانی انجام شد. نتایج این مطالعه 
نشان داد که برخلاف تفکر رایج و کلیشه ای، هیچ تفاوت 
معناداری بین تک فرزندها با فرزندان دارای خواهر و برادر در 
خودشیفتگی وجود ندارد. همچنین در سال 1987 مطالعه 
دیگری بر روی شخصیت تک فرزندها انجام شده بود و نتایج 
این تحقیقات نیز نشان داد که هیچ تفاوت معناداری در رابطه 
با درون گرایی- برونگرایی، پختگی، استقلال، خودکنترلی 

خواهر  دارای  افراد  با  تک فرزندها  بین  مسئولیت پذیری  و 
و برادر وجود ندارد؛ تنها تفاوت تک فرزندها با سایرین این 
انگیزه، پشتکار و تلاش بیشتری برای  بود که تک فرزندها 
پیشرفت داشتند و همچنین برای سازگاری با شرایط جدید 
از توانایی بالاتری برخوردار بودند. این روانشناس خانواده با 
ارائه مستندات علمی دیگر می گوید: تحقیقات انجام شده 
معمولًا  تک فرزندها  که  می دهد  نشان   2010 سال  در 
تحصیلات بالاتری داشته و در مشاغل رده بالایی مشغول 
به کار می شوند. تحقیق بر روی بهداشت روانی تک فرزندها 
در اضطراب،  این ها  که  نشان می دهد  نیز  در سال 1986 
اعتمادبه نفس و مشکلات رفتاری تفاوتی با افراد دارای خواهر 
و برادر ندارند. همچنین بر اساس تحقیقات انجام شده در سال 
2002، تک فرزندها در دوست یابی و ایجاد روابط باکیفیت 
دوستانه در مدرسه به اندازه افراد دارای خواهر و برادر موفق 
هستند.« بابائی تأکید می کند:»تحقیقات زیادی دراین باره 
انجام شده و ممکن است تحقیقاتی نیز در رابطه با نکات منفی 
تک فرزندها وجود داشته باشد اما درمجموع غالب پژوهش ها 
افراد  با  نشان می دهد که تفاوت فاحشی بین تک فرزندها 
دارای خواهر و برادر وجود ندارد لذا نداشتن خواهر و برادر 

تأثیر منفی بر روی شخصیت فرد نمی گذارد.«
آیا ازدواج با تک فرزندها مشکل ساز می شود؟

به دلیل  متأسفانه برخی تصور می کنند که تک فرزندها 
دریافت محبت و دلسوزی بیش ازاندازه از والدینشان لوس، 
همین  به  می شوند؛  تربیت  پرتوقع  و  حساس  خودخواه، 
خاطر عده ای معتقدند ازدواج با تک فرزندها ممکن است با 
مشکلاتی همراه باشد؛ بابائی دراین باره می گوید: »با استناد 
گرفت  نتیجه  این طور  می توان  به عمل آمده  تحقیقات  به 
که تک فرزندها در ازدواج و روابط آینده تفاوتی با بقیه افراد 
نخواهند داشت. ازاین رو، ازدواج با تک فرزندها مشکلی ایجاد 
نخواهد کرد و هر مشکلی که دو زوج دارای خواهر و برادر 
ممکن است با آن روبرو شوند، دو زوجی که یکی از آن ها یا 

هر دو تک فرزند هستند نیز ممکن است با آن مواجه شوند.«
به چه  با تک فرزندها  ازدواج  افراد نگران اند که در  برخی 
نکاتی باید توجه کرد، در پاسخ باید بگویم: »به همه نکاتی که 
افراد دارای خواهر و برادر به آن ها توجه می کنند، تک فرزندها 

و کسانی که قصد ازدواج با آن ها رادارند نیز باید توجه نمایند.«
تک فرزندها به والدینشان وابسته نیستند

برخی معتقدند که تک فرزندها چون تنها عضو خانواده 
هستند، پدر و مادرشان چشم و امیدشان به همین یک بچه 
است؛ به همین خاطر تک فرزندها بعد از ازدواج تمام و کمال 
باید در اختیار والدینشان باشند و این مسئله ممکن است 
زمینه بروز اختلافات را فراهم آورد. بابائی درباره این تفکر 
رایج توضیح می دهد: »تک فرزندها در وابستگی به والدین نیز 
تفاوتی با افراد دارای خواهر و برادر نخواهند داشت. وابستگی 
به والدین مسئله ای است که در خانواده های دارای چند فرزند 
هم ممکن است وجود داشته باشد؛ آنچنان که می بینیم 
پسری،  تک  دلیل  به  گاهی  خانواده  یک  مسئولیت های 
تک دختری، بچه آخر بودن و... بیشتر روی دوش یک نفر 
وابسته  تک فرزندها  بگویید  نمی توانیم  بنابراین،  می افتد. 
مشکل ساز  ازدواج  در  مسئله  این  و  هستند  والدینشان  به 
»اگر  می دهد:  ادامه  ازدواج  پیش  مشاور  این  می شود.« 
فردی -خواه تک فرزند یا دارای خواهر و برادر- به والدین خود 
وابستگی دارد، باید پیش از ازدواج به دنبال رفع وابستگی 

باشد.«
تک فرزندها باهم ازدواج کنند

می دهد  نشان  که  تحقیقات  گوید:»علیرغم  می  بابائی 
تک فرزندها تفاوتی با افراد دارای خواهر و برادر ندارند اما به 
این افراد اغلب برچسب زده می شود؛ حتی این سؤال که آیا 
تک فرزندها می توانند با افراد دارای خواهر و برادر ازدواج کنند 
یا خیر، برآمده از این تفکر غالب است. ازاین جهت ازدواج 
تک فرزندها با یکدیگر از نکات مثبت بیشتری برخوردار است 

چون باعث می شود حداقل همدیگر را درک کنند.«
این استاد دانشگاه در پایان تأکید می کند:»شاید وقت 
آن رسیده باشد تا از سرزنش و برچسب زدن به تک فرزندها 
دست برداریم. به هرحال اکثر جوامع ازجمله کشور ما نگران 
کاهش جمعیت است و این یک سیاست گذاری سطح کلان 
است اما نباید این مسئله را به تک فرزندها ربط داد و اذعان 
داشت که برای اینکه تک فرزندها دچار مشکل نشوند باید 
فرزند آوری را افزایش داد چون این مسئله باعث انگ زدن به 

تک فرزندها می شود.«

در گفت و گو بایک روانشناس ومشاور پیش از ازدواج مطرح شد؛

حقایقی که درباره ازدواج با تک فرزندها باید بدانید

وقتی نوجوان، دوستانش را به خانواده ترجیح می دهد؛

کلیدهای نظارت بر روابط نوجوانان 
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معاون وزیر صنعت:

 مشوق های ویژه برای مناطق محروم 
اختصاص می یابد

معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت از تقسیم بندی کشور به چهار منطقه خبر داد و 
گفت: مشوق های ویژه ای برای شهرستان های دارای ظرفیت صنعتی ولی مواجه با 

محرومیت صنعتی اختصاص می یابد.
علی رسولیان روز دوشنبه در آیین آغاز عملیات اجرایی احداث پست 400 کیلوولت 
در شهرستان نهبندان افزود: از ابتدای مهر ماه برای هر شهرستانی که ظرفیت 
صنعتی دارد ولی با محرومیت صنعتی مواجه است، مشوق های ویژه ای در واگذاری 

زمین، تسهیلات و سرمایه گذاری سازمان های توسعه ای اختصاص خواهیم داد.
وی گفت: برای این منظور کشور به چهار منطقه براساس شهرستان ها تقسیم 
می شود و یکی از برنامه های وزات صمت ایجاد عدالت صنعتی در سراسر کشور است 

که باید برای مناطق مرزی و محروم مانند نهبندان مشوق هایی مدنظر قرار گیرد.
مدیرعامل سازمان صنایع کوچک و شهرک های صنعتی ایران اضافه کرد: اصلاح 
فرایندها و حذف امضاهای طلایی از مهمترین موضوعاتی است که امروز مورد توجه 

وزارت صنعت، معدن و تجارت قرار گرفته است.
وی گفت: واگذاری زمین ها در سازمان صنایع کوچک کاملا به صورت الکترونیکی 

انجام می شود و این مسیر در دولت سیزدهم با جدیت دنبال می شود.
رسولیان افزود: امروز از نگاه رئیس جمهور مهمترین مساله کشور، تولید است لذا 
در سفرهای مختلف استانی از مناطق تولیدی و شهرک های صنعتی بازدید انجام 
می شود و در حوزه تولید 2 موضوع حمایت از تولید و کارآفرینان همچنین تامین 

زیرساخت ها مطرح است.
وی تامین آب را از چالش های موجود برشمرد و اظهار داشت: در این خصوص 

مطالعه ای در مناطق محروم که ظرفیت صنعتی دارند، در حال انجام است.
معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت گفت: حدود 200 منطقه صنعتی در کشور 
توسط این وزارتخانه شناسایی شده و با وزارت نیرو تفاهم شد که یک میلیارد متر 

مکعب از پساب شهری را برای تامین آب صنایع استفاده کنیم.
وی افزود: این موضوع از اواخر سال قبل کلید خورد و حدود 50 میلیون متر مکعب 
را برای شهرک ها و نواحی صنعتی کشور خریداری کردیم که این فرایند امسال با 

جدیت بیشتری دنبال خواهد شد تا آب مورد نیاز صنایع تامین شود.
رسولیان عنوان کرد: در استان خراسان جنوبی نیز با حمایت استاندار و عزم 
وزارتخانه برای شهرک های صنعتی قاین و بیرجند سرمایه گذاری لازم انجام خواهد 

شد.

معاون رییس جمهور: در صورت تامین اعتبار

ترمیم حقوق کارکنان دولت
 از اول شهریور اجرایی می شود

معاون رییس جمهور و رییس سازمان اداری و استخدامی کشور با اشاره پیگیری 
موضوع نبود توازن در پرداخت ها گفت: درباره عدم توازن در پرداخت حقوق ها با 
همه ملاحظاتی که در بودجه کشور داریم به هیات دولت پیشنهادی برای ترمیم 
حقوق کارکنان دولت دادیم که اگر تامین اعتبار شود این مهم از شهریور اجرایی می 

شود.
میثم لطیفی روز دوشنبه در شورای اداری استان کرمان با اشاره به اینکه الگوی 
ما در این توازن حقوقی نظام امتیازی خواهد بود افزود: تمامی تلاش ما این است 
که عدالت در پرداخت را در حقوق کارکنان دولت محقق کنیم اما نباید خودمان را با 
بخش خصوصی مقایسه کنیم در همین راستا رییس جمهور بارها بر موضوع عدالت 

در پرداخت کارکنان تاکید کرده اند.
وی در پاسخ به مطالبات مطرح شده درباره ساختار اداری و استخدام نیروی 
انسانی در شهرستان های تازه تاسیس با اشاره به اینکه در خصوص شهرهای تازه 
تاسیس چند شهر به صورت پایلوت )نمونه(در خراسان انتخاب و الگوی مجتمع 
اداری جدید در آن طراحی خواهد شد ادامه داد: تلاش برای اجرایی کردن این الگو 

در فهرج، فاریاب و ریگان این استان نیز وجود دارد.
رییس سازمان اداری و استخدامی کشور با اشاره به اینکه رییس جمهور درصدد 
است خدمات از مرکز به سمت پیرامون هدایت شود تصریح کرد: در سال جدید 

دستگاه های اجرایی فصل جدیدی از خدمات را آغاز کرده اند.
وی با اشاره به اینکه در ابتدای دولت سه هزار پروژه روی زمین مانده در کشور 
داشته ایم که با تداوم وضع موجود 50 سال دیگر هم تمام نمی شوند و روی زمین 
می مانند افزود: از ابتدای این دولت مطرح شد که تمرکز بر روی اتمام پروژه های 

نیمه تمام باشد.

مدیرعامل بازار متشکل ارزی خبرداد:

تجهیز ۹00 شعبه بانکی و صرافی
 برای تامین ارز اربعین

مدیرعامل بازار متشکل ارزی گفت: بالغ بر 900 شعبه بانکی و صرافی برای عرضه 
ارز اربعین به مردم تجهیز شده است.

هامونی گفت: برای خدمات رسانی بهتر زوار محترم حسینی برنامه ای تدارک دیده 
شده تا مردم در شهر و استان مبداء خودشان ارز مورد نیاز را تهیه کنند و آن را به 

روز های آخر منتهی به اربعین هم نگذارند.
وی ادامه داد: به همین منظور بانک مرکزی و بازار متشکل ارزی با هماهنگی 
بانک ها و صرافی های عضور آن ایران بالغ بر 900 شعبه بانکی و صرافی را تجهیز 

کرده و خدمات رسانی را در اقصی نقاط ایران انجام خواهد داد.
هامونی همچنین گفت:سرفصل جداگانه ای تحت عنوان ارز اربعین به ازای هر نفر 
100 دلار در نظر گرفته شده که قابل تخصیص است. صرافی ها از هفته پیش کار 
را شروع کرده اند. بانک ها هم با یک روز تاخیر از امروز آماده خدمات رسانی به زوار 

محترم هستند.
وی همچنین تاکید کرد: به محض تامین دینار، این ارز براساس موجودی در 
جغرافیای ایران توزیع میشود. تخصیص ارز دینار معادل 100 دلار است که حدودا 

معادل 150 هزار دینار عراقی خواهد بود.

 آگهی تحدید حدود عمومی ششدانگ پلاک ثبتی ۶1۶ فرعی از 
۲۶۲ اصلی واقع در بخش 9 ثبت اسناد خلجستان الحاقی به اداره 

ثبت اسناد و املاک شهرستان جعفرآباد
ششدانگ پلاک ثبتی شماره 616 فرعی از 262 اصلی، واقع در روستای 
قاهان بخش نه بخش 9 ثبت اسناد خلجستان الحاقی به اداره ثبت اسناد و 

املاک شهرستان جعفرآباد حوزه ثبتی شهرستان جعفرآباد
روز تحدید حدود: روز سه شنبه مورخ 1401/6/29 ساعت 9/30 صبح
به موجب ماده 14 قانون ثبت اسناد و املاک به صاحبان املاک و 
مجاورین پلاک ثبتی فوق الذکر به وسیله این آگهی اخطار می شود که در 
وقت تعیین شده در محل وقوع ملک مذکور حضور بهم رسانند و چنانچه 
هر یک از صاحبان املاک یا نماینده قانونی آن ها در وقت تعیین شده در 
موقع تحدید حدود حاضر نباشند مطابق ماده 15 ثبت اسناد و املاک، 
ملک آن ها با اظهار شده از طرف مجاورین تحدید حدود خواهد شد. 
اعتراضات مجاورین و صاحبان املاک مطابق مقررات ماده 20 قانون ثبت 
اسناد و املاک از تاریخ صورتمجلس تحدید تا همان روز پذیرفته خواهد 
شد، ضمنا مطابق ماده 2 ماده واحده مصوب 1373/2/5 معترض ظرف 
مدت یک ماه پس از تسلیم اعتراض به مراجع ثبتی می بایست، گواهی 

تنظیم دادخواست به مراجع ذیصلاح قضایی را به این اداره تسلیم نماید.
تاریخ انتشار : روز سه شنبه مورخ 14۰1/۶/۸  
رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان جعفرآباد
محمدرضا خدایاری
شناسه آگهی:1۳۶9۶۳۶

و  قیمت  شاخص های  پایه  سال  قانون  براساس  گفت:  ایران  آمار  مرکز  رئیس 
حساب های ملی هر پنج سال باید تغییر کند و در سال آینده سال پایه از 1395 
پایه جدید  با سال  ابتدای سال 1402  از  که  به طوری  تغییر می یابد  به 1400 

شاخص های قیمت را ارائه می دهیم.
موضوع  دنیا  کل  در  که  شدیم  قرنی  وارد  داشت:  اظهار  حسین زاده«  »جواد 
خام،  داده  انبوه  تولید  موجب  مجازی  فضای  و  گرفته  فراوانی  شتاب  ارتباطات 
فراداده و مباحثی از این دست شده است. این عصر، عصر انقلاب داده و اطلاعات 

است.
وی افزود: علم آمار یکی از بهترین علوم برای تحلیل داده ها و فراداده ها است و 

عملًا حکمرانی داده در دنیا ایجاد شده، چراکه حکمرانی شایسته بدون حکمرانی 
داده امکان پذیر نیست.

رئیس مرکز آمار گفت: مسوولان نظام با آینده نگری این تغییرات پارادایمی را حس 
کردند و رهبر معظم انقلاب نیز تاکیدات ویژه ای در راستای ایجاد سامانه اطلاعاتی و 
اتصال آنها به هم داشتند و آن را مهم ترین اصلاحات ساختاری در کشور برشمردند.
وی بیان کرد: حکمرانی و تبادل داده و استفاده از داده در تولید دانش و آمار 
اهمیت بسیاری دارد و مرکز آمار اقدام مشخصی را برای این امر مهم که مورد تاکید 

رهبری است، انجام داده است.
از  جلوگیری  و  داده  از  بهره گیری  سمت  به  حرکت  داشت:  اظهار  حسین زاده 

آماری و  به سمت نظام  تغییر رویکرد  این  و  موازی کاری در دستور کار قرار دارد 
استفاده از نظام ثبتی آمار یک انتخاب نیست، بلکه الزامی برای کشورهاست.

سرشماری ثبتی مبنا تحولی مهم در کشور
فعالیت  آمار  این مرکز گفت: مرکز  ایران در خصوص عملکرد  آمار  رئیس مرکز 
و مطالعات  پیگیری ها  با  و  داده است  انجام  را در یک سال گذشته  گسترده ای 
گسترده ای در حوزه ایجاد تحولات ساختاری در نظام آماری و شیوه آمارگیری ها، 
موفق شدیم به مدرن سازی نظام آماری دست یابیم. بر اساس مصوبه هیات وزیران 
سرشماری عمومی نفوس و مسکن به شیوه ثبتی »مبنا« اجرا شد و ستاد ملی 

سرشماری ثبتی مبنا با عضویت 18 وزارتخانه و دستگاه ایجاد شد.
وی اضافه کرد: در وضعیت کنونی همکاری دستگاه ها در سرشماری ثبتی مبنا 

نسبی است و پس از ابلاغ برنامه عملیاتی باید دید کدام 
شاخص ها در سال آینده بر سال پایه جدید ارائه می شود

حسین زاده در ادامه فعالیت مرکز آمار در یک سال  گذشته گفت: باید پنج سال 
یک بار سال پایه شاخص های قیمت و حساب های ملی را تغییر کند و کارهای 
گسترده ای انجام می شود، هم اکنون اقداماتی برای تغییر سال پایه 1400 انجام 

می دهیم.
رئیس مرکز آمار اظهار داشت: سال پایه را از 1395 به 1400 تغییر می دهیم 
و از ابتدای سال 1402 با سال پایه جدید شاخص های قیمت را ارائه می کنیم و 
حساب های ملی از اواسط سال 1402 بر اساس سال پایه 1400 منتشر خواهد 
و  کشور  آماری  نظام  حوزه  در  ظرفیت سازی  راستای  در  داد:  توضیح  وی  شد. 
جلوگیری از موازی کاری در کشور اقدامات خوبی انجام شده و فهرست آمارهای 
رسمی برای نخستین بار در کشور مصوب شورای عالی آمار شده است و تقسیم کار 
ملی در حوزه تولید آمارهای رسمی در کشور تعیین شده تا وظیفه دستگاه ها در 

تولید آمار مشخص شود.
حسین زاده ادامه داد: قبلًا مناقشه بود که آمار رسمی چه آماری است و مرجع 
رفع  و  اجرایی  دستگاه های  سازگاری  موجب  اقدام  این  است.  کدام  آن  تولید 

موازی کاری در تولید آمار می شود.
رئیس مرکز آمار بیان کرد: نظام آماری ما نیمه متمرکز است و مرکز آمار وظیفه 
نظارت و کنترل آمار را دارد. در حوزه آمار رسمی 500 شاخص در کشور در فهرست 
آمار رسمی قرار گرفته است. نظامی طراحی شده که آیین نامه نشان کیفیت و 
چارچوب مدیریت کیفیت آمار را مشخص کردیم تا آمار تولیدی توسط دستگاه ها 

کیفیت لازم را داشته باشد.

رئیس مرکز آمار:

سال پایه آماری در سال آینده به ۱4۰۰ تغییر می کند

مدیرعامل سازمان اقتصادی کوثر به احیای نژاد آرین توسط این سازمان در سال های اخیر اشاره کرد و گفت: اکنون بیش 
از 70 درصد جوجه نژاد آرین و خارجی موردنیاز کشور توسط این سازمان تامین می شود و مشکلی در این خصوص نداریم.

»ناصر فخاری« روز دوشنبه در نشست خبری خود به مناسبت گرامیداشت هفته دولت با تشریح عملکرد این سازمان در 
دولت سیزدهم افزود: سهم تامین جوجه اجداد بین 70 تا  75 درصد متعلق به سازمان اقتصادی کوثر است، شرکت زربال 
نمایندگی شرکت خارجی را داشت، اما پس از تحریم ها به سمت احیا و اصلاح نژاد آرین طبق فرمایشات مقام معظم رهبری 

گام برداشتیم.
مرغ آرین کاملًا ایرانی است

مدیرعامل سازمان اقتصادی کوثر با بیان اینکه نژاد آرین کاملًا ایرانی است و هیچ وابستگی به خارج از کشور ندارد، اظهار 
داشت: این نژاد به دلیل ضریب تبدیل بالا با مقاومت های زیادی از سوی مرغداران روبروست؛ اما با توجه به تحریم ها باید جدا 

از اقتصاد بازار، امنیت غذایی کشور در نظر گرفته شود.
وی اضافه کرد: اکنون راه های میان بری را می رویم که کشور از واردات نژاد مرغ بی نیاز شود و عاملی برای کاهش قیمت ها 

خواهد شد.
فخاری تصریح کرد: بر اساس ظرفیت سازمان اقتصادی کوثر، طی 5 سال علاوه بر نژاد آرین یک نژادی در داخل ایجاد 

می شود تا تمامی نیاز کشور را در بحث جوجه اجداد و جوجه یکروزه گوشتی تأمین کند.
وی گفت: واردات نژاد جوجه از کشورهای دیگر با وجود تحریم ها علیه ایران، تهدیدی برای کشور ما محسوب می شود زیرا 
این کشورها علاوه بر تحریم راه های دورزدن را باز گذاشته اند که می تواند به نفع کشور نباشد و حتی با تغییرات ژنتیکی کشور 

را با مخاطرات جدی روبرو کنند.
مدیرعامل سازمان اقتصادی کوثر انتشار اخباری مبنی بر تأمین  90 درصد گوشت و مرغ کشور توسط این سازمان را تکذیب 

کرد و افزود: سهم این سازمان در تولید گوشت و مرغ کمتر از یک درصد )7 دهم درصد( است.

معاون حقوقی و امور مجلس وزارت صنعت، معدن و تجارت با اشاره به اینکه برای 480 شهر کشور سند آمایش صنعتی، معدنی و 
تجاری تدوین شده است گفت: به جای طرح های ایجادی ، توسعه طرح های تولیدی ضروری است.

محمدجواد حاج حسینی روز دوشنبه در پنجاه وچهارمین جلسه شورای گفت وگوی دولت و بخش خصوصی قم، در تالار کرامت 
استانداری افزود: طبق فرمایش رئیس جمهور نباید کارهای نمایشی انجام دهیم و کلنگ دست بگیریم.

وی با تاکید بر اینکه همین کارهایی که روی زمین است را باید انجام دهیم خاطرنشان کرد:  طرح های ایجادی صرفا طرح های 
اولویت دار و نیازهای راهبردی کشور است.

حاج حسینی افزود: ما باید تلاش کنیم، اگر یک واحد تولیدی 200 نیرو دارد، این تعداد به 100 نفر کاهش پیدا نکند، بلکه به 300 
نفر برسد.

معاون وزیر صنعت با ذکر اینکه  در فعالیت های تولیدی اولویت ها را مدنظر قرار دهیم یادآور شد: در دولت سیزدهم با شعارهایی که داده 
شد، نیت این بود کارهای ویژه ای را انجام دهیم که در حال انجام است و آیت الله رئیسی هم در میدان هستند.

وی با بیان اینکه در وزارت صنعت 106 طرح تحولی در حوزه های مختلف صنعت، معدن، تجارت و خودرو تعریف شده است گفت: 
خودرو دیگر صنعت نیست و به بحث امنیت ملی تبدیل شده، البته اگر بتوانیم موانع را رفع کنیم، اتفاق های مهمی در این بخش رخ 

خواهد داد.
حاج حسینی همچنین موضوع درج قیمت تولیدکننده بر روی کالاها را مورد توجه قرار داد و بیان داشت: انتقادهایی که از جانب 

بخش توزیع صورت گرفت، باعث شد تا قیمت مصرف کننده نیز بر روی کالاها درج شود.
وی همچنین با اشاره به طرح بانکداری اسلامی که هم اکنون در مجلس شورای در دست بررسی است خاطرنشان کرد: در ماده هفت 
این طرح هیات عالی گذاشتند، که در حقیقت رکن عالی بانکداری اسلامی محسوب می شود، اما اصلا  ردپایی از وزارت صنعت نیست.
حاج حسینی تاکید کرد: چون وزارت صمت تا 40 درصد سهم تولید ناخالص داخلی کشور را دارد، عدم حضور این وزارتخانه در طرح 

بانکداری اسلامی خلاف قانون برنامه توسعه است.

مدیرعامل سازمان اقتصادی کوثر:

مشکلی برای جوجه مورد نیاز کشور نداریم
معاون وزیر صنعت ، معدن و تجارت در قم:

سند آمایش صنعتی ۴۸0 شهر تدوین شد

رئیس مرکز پژوهش های اتاق ایران پاسخ داد:

تحریم ها چه بلایی بر اقتصاد ایران آورده اند؟
رئیس مرکز پژوهش های اتاق بازرگانی ایران می گوید آنچه که در10 سال گذشته 
تحت تاثیر تحریم ها برای اقتصاد ایران به وجود آمده، کار را در حوزه های مختلف 

برنامه ریزی و اجرا دشوار کرده است.
محمد قاسمی اظهار کرد: واقعیت این است که عملکرد اقتصاد ایران حتی پیش 
از اعمال تحریم های جدید از ابتدای دهه 90 نیز چندان قابل دفاع نبوده و میانگین 
رشد اقتصادی ما در تمام آن سال ها چیزی بین دو تا سه درصد بوده است. با این وجود 
پس اعمال تحریم های هسته ای میانگین رشد اقتصادی ما در 10 سال اخیر نزدیک 
به صفر بوده که یک زنگ خطر برای ما به حساب می آید. به گفته وی، با توجه به این 
شرایط نه می توان از این گفت که اگر تحریم ها نبودند اقتصاد ما با سرعت بسیار بالایی 
رشد می کرد و نه می توان مشکلات امروز را به یک گروه یا یک مدیریت خاص محدود 

کرد. رئیس مرکز پژوهش های اتاق بازرگانی ایران با بیان اینکه تداوم تحریم، اولویت های 
سیاست گذاران ایرانی را تغییر داده، توضیح داد: در حالت عادی، مدیران ما باید 
زیرساخت های لازم برای رشد و توسعه اقتصادی را فراهم کنند و برنامه ریزی برای 
رسیدن به اهداف اقتصادی کلان در دستور کار قرار داشته باشد اما تحریم ها باعث 
شده که بخش مهمی از تمرکز ما به دور زدن تحریم ها و باز کردن راهی برای تعامل و 
تامین نیازها اختصاص یافته و رشد و توسعه اقتصادی در اولویت دوم قرار گرفته است. 
قاسمی با اشاره به مشکلاتی که بنگاه های اقتصادی با آن رو به رو بوده اند، بیان کرد: 
بالا رفتن هزینه فعالیت های تجاری یکی از اصلی ترین مشکلاتی بوده که بنگاه های 
اقتصادی ایرانی با آن مواجه بوده اند. امروز در بازار رقابتی جهانی، حاشیه سود بسیاری 
از شرکت ها بین 10 تا 15 درصد تعریف می شود. اینکه در چنین شرایطی، شرکت های 

ایرانی مجبور شوند هزینه بیشتری برای حمل و نقل، جابجایی ارز و هزینه های بانکی و 
بیمه ای پرداخت که شاید پنج درصد هزینه نهایی را بالا ببرد، قطعا برای صادرکنندگان 
ما مشکل آفرین شده و فشاری مضاعف بر آنها وارد کرده است. وی ادامه داد: در 
حوزه های اجتماعی نیز برخی دستاوردهای قبلی ما با اما و اگر مواجه شده است. برای 
مثال موضوع فقر مطلق در دهه های قبل در اقتصاد ایران بسیار کاهش یافته و حتی 
نصف شده بود اما در سال های گذشته می بینیم که با افزایش فشارها، بار دیگر این آمار 
بالا رفته است. قاسمی خاطرنشان کرد: انتظار ما این است که در صورت نهایی شدن 
مذاکرات و کنار رفتن تحریم های هسته ای، این هزینه ها کاهش یابد و امکان آن به 
وجود آید که از سیاست گذاران تا بنگاه های اقتصادی بتوانند با راحتی بیشتری نسبت 

به پیگیری اهداف اقتصادی کشور عمل کنند.

رئیس سازمان خصوصی سازی:

سود سهام عدالت امسال دو برابر می شود
رئیس کل سازمان خصوصی سازی با بیان اینکه سود 
سهام عدالت امسال نسبت به 1399، دو برابر شده است، 
اعلام کرد: قانون می گوید که افراد تحت پوشش کمیته 
امداد و سازمان بهزیستی باید سهام عدالت داشته باشند، 
اما حدود سه و نیم میلیون نفر از آنها سهام عدالت ندارند.

»حسین قربان زاده« درباره مهم ترین عملکرد این سازمان 
در یک سال اخیر افزود: مهم ترین اتفاق رویداد بین المللی 
بود که در اجلاس سران برگزار شد؛ فرصتی پیش آمد تا 
همه شرکت هایی که در 20 سال گذشته واگذار شده اند 

یک بار برای همیشه در 9 پاویون عرضه شوند. 
وی ادامه داد: جزییات چگونگی واگذاری این اطلاعات 
به سختی به دست مردم می رسد، اما سامانه پاسخ افتتاح 
شد تا تمام اطلاعات در دسترس مردم این حوزه باشد و 

حدود 980 شرکت واگذار شده اند.
توضیح  عدالت  سهام  جاماندگان  درباره  قربان زاده 
داد: قانون می گوید که افراد تحت پوشش کمیته امداد 
و سازمان بهزیستی باید سهام عدالت داشته باشند اما 
حدود سه و نیم میلیون نفر از آنها سهام عدالت ندارند. این 
افراد نباید به جایی مراجعه و ریالی پرداخت کنند. آماده 
اختصاص سهام عدالت به این افراد هستیم که پس از 

ابلاغ مصوبه دولت انجام خواهد شد. 
معاون وزیر امور اقتصادی و دارایی در واکنش به اینکه 
حدود 6 هزار میلیارد تومان سود منابع سهام عدالت توزیع 
نشده از سال 98 اعلام شده است، ادامه داد: بخشی از 
این سود برای افراد متوفی است که باید سازمان بورس 
سامانه ای برای آنها تعبیه کند، بخشی شبا ندارند و بخشی 

هم مربوط به 13 شرکت غیر بورسی است.
افزود: در قانون بودجه امسال 371 هزار میلیارد  وی 
تومان تکلیف فروش سهام لحاظ شده است. تابلو بورس 
186 هزار میلیارد تومان است که 92 هزار میلیارد سهم 
دولت است. دولت سهامی در بورس ندارد و در بخش 
غیر بورس شرکت زیان ده داریم؛ دولت باید برای افزایش 

دارایی به این بخش فکری کند. 
هزار   29 حدود  گذشته  سال  کرد:  مطرح  قربان زاده 
تومان سود، شرکت های سهام عدالتی  میلیارد  و 500 
داشته اند این نوید را می دهم که تاکنون با توجه به اینکه 
برخی شرکت ها مجامع خود را برگزار نکرده اند قریب به دو 
برابر سود ایجاد شده و دو برابر و نیم سود نسبت به سود 

1399 پیش بینی شده است.

وضعیت  درباره  سازی  خصوصی  سازمان  کل  رئیس 
حسابرسی استقلال و پرسپولیس گفت: باز شدن جعبه 
افشای  است.  داده  رخ  دهه  سه  بعد  سرخابی ها  سیاه 
و فرابورس داده اند و  به ما  را  به نسخه قراردادها  نسخه 
تطبیق صورت گرفته است. مجموع قرار داد بازیکنان ارزی 
و ریالی در سایت کدال افشا شده، ریسک فسخ ها اعلام 
شده یک انضباط مالی شروع شده که امکان بازگشت 

وجود ندارد.
وی یادآور شد: کمیته مصارف تشکیل شده تمام موارد 
با جزییات در نظر گرفته شده است. نامه ای به 7 شرکت 
بورسی زده ام که آن ها هم رقم قرارداد خود را افشا کنند تا 
رقابت عادلانه شکل گیرد. حدوداً 4 میلیارد تومان این دو 

باشگاه سود ماهانه دریافت می کنند.

آگهی ابلاغ اجرائیه کلاسه: 14۰۰۰4۰۳۰۰11۰۰۰5۰۰/1
بدینوسیله به خانم سمیه سادات هاشمی مدنی بدهکار پرونده کلاسه بایگانی 140000522 که برابر گزارش مامور ابلاغ 
شناخته نگردیده اید ابلاغ می گردد بین شما وبانک مسکن به استناد اسناد رهنی وشرطی: شماره سند:40877 ،تاریخ سند: 
1395/08/03 وسند رهنی وشرطی:شماره سند:47878،تاریخ سند:1396/12/12 دفترخانه دفترخانه اسناد رسمی شماره 
56 شهر قم استان قم با موضوعات لازم الاجرا: 1/633/405/519/00 ریال)یک میلیارد وششصد وسی وسه میلیون وچهارصد 
ریال-سود:183/153/723/00ریال-خسارت  طلب:800/000/000/00  اصل  ریال(-شامل  ونوزده  وپانصد  هزار  وپنج 
تاخیر تادیه:650/251/796/00ریال،تاریخ مبنای محاسبه خسارت:1399/11/05- خسارت تاخیر روزانه:0/00)که طبق 
متن سند رهنی محاسبه خواهد شد وبه طلب بستانکار اضافه میگردد(،بدهکار می باشید که براثرعدم پرداخت وجه؛بستانکار 
درخواست صدور اجرائیه نموده پس از تشریفات قانونی اجرائیه صادر و بکلاسه 140004030011000500/1 در این اجراء 
مطرح می باشد لذا طبق ماده 18 آئین نامه اجرائی مفاد اسناد رسمی بشما ابلاغ می گردد از تاریخ انتشار این آگهی که تاریخ ابلاغ 
اجرائیه محسوب است فقط یک نوبت در روزنامه چاپ،درج و منتشر می گردد ظرف مدت ده روز نسبت به پرداخت بدهی خود 

اقدام و در غیر اینصورت بدون انتشار آگهی دیگری عملیات اجرائی طبق مقررات علیه شما تعقیب خواهد شد.
ضمنا مخاطب موظف است مطابق ماده 18اصلاحی آیین نامه اجرای مفاد اسناد رسمی در سامانه ثنا ثبت نام نماید. )م 

الف15630(
رئیس اداره اجرای اسناد رسمی قم-مهدی روزخوش

آگهی تحدید حدود اختصاصی
چون تحدید حدود ششدانگ یک قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به پلاک شماره 1835/84 اصلی واقع در بخش 
دو ثبت قم)نیروگاه-میدان توحید-20 متری سواران-سواران 8-کوچه 4 پلاک 104(که بنام آقای سخاوت صفری شاون 
میباشد درجریان ثبت است که به علت عدم مراجعه مالک تحدید حدود بعمل نیامده از طرفی مطابق ماده 15 قانون 
ثبت نیز نمیتوان عمل نمود لذا طبق تبصره ماده 13 قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی و 
بنا به تقاضای مالک به وارده 2015069-1401/05/31 تحدید حدود اختصاصی پلاک مذکور در روز یک شنبه مورخ 
1401/07/10 ساعت 8/30 الی 12/30 ظهر در محل وقوع ملک انجام می گردد بدینوسیله به اطلاع مالکین ومجاورین 
یا وکیل ویا نماینده قانونی می رساند که در روز و ساعت مقرر در آگهی در محل مذکور حضور بهم رسانند مهلت قانونی 
اعتراض از تاریخ تنظیم صورتمجلس تحدیدی بمدت یک ماه خواهد بود و اعتراضات مالکین ومجاورین طبق ماده 20 
قانون ثبت پذیرفته و رسیدگی خواهد شد. ضمناً طبق تبصره ماده واحده مصوب 73/2/25 معترضین ظرف مدت یکماه 
پس از تسلیم اعتراض به اداره ثبت می بایست گواهی تقدیم دادخواست بمرجع ذیصلاح قضائی را نیز به این اداره ارائه 

نمایند./ن
 )م الف 15۶۲5(
تاریخ انتشار آگهی:سه شنبه 14۰1/۰۶/۰۸
عباس پور حسنی حجت آبادی-رئیس ثبت اسناد منطقه دو قم
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والیبال قهرمانی جهان؛

ایران ۳ - مصر یک؛ پیروزی با طعم صعود

تیم ملی والیبال کشورمان در دومین مسابقه خود در رقابت های قهرمانی جهان، 3 بر 
یک مصر را شکست داد و به مرحله بعد صعود کرد. 

براساس این گزارش ، تیم ملی والیبال کشورمان در دومین رقابت در مسابقات 
قهرمانی جهان از ساعت 20 دوشنبه شب به مصاف تیم ملی مصر رفت.

شاگردان بهروز عطایی که در بازی اول، آرژانتین را 3 بر 2 شکست دادند، در بازی 
امشب به دنبال دومین برد و قطعی کردن صعودشان به مرحله بعد بودند.  تیم ملی 
والیبال مقابل مصر از همان ست اول مقتدر ظاهر شد و توانست در این ست با نتیجه 
25 بر 14 پیروز شود و یک بر صفر در ست شماری جلو بیفتد. ست دوم هم با برتری 
شاگردان بهروز عطایی همراه بود و ملی پوشان والیبال در این ست هم اجازه ندادند 
مصری ها به عدد 20 برسند و با حساب 25 بر 19 به برتری رسیدند تا یک ست تا پیروزی 
فاصله داشته باشند. در ست سوم مصری ها که خودشان را در آستانه باخت می دیدند، 
بهتر از ایران آغاز کردند و توانستند این ست را با نتیحه 25 بر 22 به نفع خودشان به 
پایان برسانند تا نتیجه در ست شماری 2 بر یک شود. ست چهارم را دو تیم در امتیازهای 
اول پا به پا آغاز کردند اما در ادامه تیم کشورمان فاصله ایجاد کرد. این برتری نزدیک تا 
پایان حفظ شد و در نهایت این ست با برتری 26 بر 24 ایران به پایان رسید تا در نهایت 
تیم ملی والیبال حریف آفریقایی اش را با نتیجه 3 بر یک  شکست داده و صعودش را به 
مرحله بعد قطعی کند. تیم ملی والیبال در ادامه رقابت های قهرمانی جهان چهارشنبه 

شب در آخرین بازی مرحله گروهی از ساعت 20 به مصاف هلند می رود.

رئیس هیات شطرنج استان قم :

برترین های مسابقات شطرنج قهرمانی قم 
شناخته شدند

رئیس هیات شطرنج استان قم گفت: رقابت های قهرمانی شطرنج رده های سنی 
هشت تا 18 سال استان قم با شناخت نفرات برتر پایان یافت.

حسین رحمتی روز دوشنبه در گفت و گوی ابراز داشت: این رقابت ها به مدت چهار 
روز در یکی از مجتمع های تجاری تفریحی قم واقع در شهرک پردیسان با حضور بیش 

از 60 شرکت کننده برگزار شد.
وی گفت: در پایان مسابقات رده سنی زیر 10 سال هانی شهیب زادگان، محمد 

تلخابی و آرتا شبانی به ترتیب عناوین اول تا سوم را کسب کردند.
رحمتی افزود: در رده سنی زیر 14 سال نیز محمد جواد بلاغی به مقام اولی دست 
یافت و ملیحه علی بیکلو و حسین باقری مطلق به ترتیب به مقام های دوم و سوم دست 
یافتند. وی اظهار داشت: در رده سنی زیر 18 سال نیز محمد مهدی حامد، مهدی 

قاسمی و امیر حسین چیانه موفق به کسب عناوین اول تا سوم شدند.

هیأت حل اختلاف مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک منطقه دو قم تصرفات مالکانه مفروزی متقاضیان پرونده 
های تشکیلی طبق قانون مذکور را براساس گزارش کارشناسان و به استناد مدارک موجود در پرونده به شرح ذیل 

تأیید نموده اند:
1- رأی شماره 140160330002006564 مربوط به پرونده کلاسه 1399114430002001752 مربوط 
به تقاضای آقای مهدی شریفی فرزند محمدعلی درقسمتی ازششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به 
مساحت120 مترمربع درقسمتی از پلاک شماره فرعی از 1765 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو 
قم مبایعه نامه عادی وخریداری مع الواسطه از حسینعلی برقعی احدی از ورثه سید تقی برقعی صفحه 392 دفتر 

72)م الف14597(
2- رأی شماره 140160330002006556 مربوط به پرونده کلاسه 1401114430002000290 مربوط به 
تقاضای آقای منصور اسمعیلی فرزند حکمعلی درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به 
مساحت 55/70 مترمربع پلاک شماره فرعی از2094 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه 

عادی وخریداری مع الواسطه از میرمحمد ومیرعزیز موسوی صفحه 244 و247 دفتر 220 و 240 )م الف14600(
3- رأی شماره 140160330002005974مربوط به پرونده کلاسه 1401114430002000226 مربوط به 
تقاضای آقای حمید کاظمی نگار فرزند علی اصغر درقسمتی ازششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به 
مساحت 91 مترمربع درقسمتی ازپلاک شماره فرعی از 1949 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم 

مبایعه نامه عادی وخریداری مع الواسطه از محمدرضا شاکری صفحه 35 دفتر 61)م الف14601(
4- رأی شماره 140160330002006702 مربوط به پرونده کلاسه 1401114430002000340 مربوط به 
تقاضای خانم آسیه محرابی فرزند شعبان درقسمتی ازششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 
120 مترمربع پلاک شماره فرعی از 2321 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی 

وخریداری مع الواسطه از سید ضیاء الدین رضوی وسید رضا رضوی ومحمد قلیچی)م الف14602(
5- رأی شماره 140160330002006978 مربوط به پرونده کلاسه 1400114430002000763 مربوط به 
تقاضای آقای سیف الله فتحی فرزند یحیی درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 
155/40 مترمربع درقسمتی از پلاک شماره فرعی از 2479/1/48 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره 

دو قم مبایعه نامه عادی وخریداری مع الواسطه از سید حسین نبی زهرا صفحه 52 دفتر 317)م الف14603(
6- رأی شماره 140160330002006663 مربوط به پرونده کلاسه 1401114430002000039 مربوط به 
تقاضای آقای رسول براتی فرزند اکبر درقسمتی از سه دانگ مشاع از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا 
شده به مساحت 78/78 مترمربع پلاک شماره فرعی از 2207 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم 

مالکیت متقاضی طی سند قطعی 44802 مورخ 1401/04/12 دفترخانه 54 قم )م الف14604(
7- رأی شماره 140160330002006661 مربوط به پرونده کلاسه 1401114430002000038 مربوط به 
تقاضای آقای اکبر براتی فرزند لطف اله درقسمتی از سه دانگ مشاع از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا 
شده به مساحت 78/78 مترمربع پلاک شماره فرعی از 2207 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم 

مالکیت متقاضی طی سند قطعی 44802 مورخ 1401/04/12 دفترخانه 54 قم )م الف14605(
8- رأی شماره 140160330002006667 مربوط به پرونده کلاسه 1400114430002001749 مربوط 
به تقاضای خانم نسرین جعفری دادبه فرزند علی درقسمتی ازششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به 
مساحت 68 مترمربع درقسمتی از پلاک شماره 349 فرعی از 1956 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره 
دو مبایعه نامه عادی وخریداری مع الواسطه از ذوقعلی غم افروز)بهروز نیا(طی سند قطعی شماره 20585 مورخ 

1351/12/10 دفترخانه 6قم )م الف14606(
9- رأی شماره 140160330002006697 مربوط به پرونده کلاسه 1401114430002000409 مربوط به 
تقاضای آقای فرهنگ عبدی خواجه غیاثی فرزند قربانعلی درقسمتی از سه دانگ مشاع از ششدانگ قطعه زمین که 
در آن احداث بنا شده به مساحت 112/50 مترمربع درقسمتی از پلاک شماره 716 فرعی از 1956 اصلی واقع در 
قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی وخریداری مع الواسطه از اسداله قاسمی گرکانی طی سند 

قطعی شماره 21652 مورخ 1352/2/4 دفترخانه 6 قم )م الف14607(
10- رأی شماره 140160330002006698 مربوط به پرونده کلاسه 1401114430002000410 مربوط 
به تقاضای خانم فاطمه جلیلی دوست فرزند رضاقلی درقسمتی از سه دانگ مشاع از ششدانگ قطعه زمین که در 
آن احداث بنا شده به مساحت 112/50 مترمربع درقسمتی از پلاک شماره 716 فرعی از 1956 اصلی واقع در 
قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی وخریداری مع الواسطه از اسداله قاسمی گرکانی طی سند 

قطعی شماره 21652 مورخ 1352/2/4 دفترخانه 6 قم )م الف14608(
11- رأی شماره 140160330002007093 مربوط به پرونده کلاسه 1400114430002001997 مربوط به 
تقاضای آقای ابوالفضل نورمحمدی اینانلو فرزند عزیز درقسمتی ازششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به 
مساحت140 مترمربع درقسمتی از پلاک شماره فرعی از 2303 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو 
قم مالکیت متقاضی طی سند قطعی صفحه 464 دفتر 334 وثبت دفتر الکترونیک 5325-1401 )م الف14609(
12- رأی شماره 140160330002007067 مربوط به پرونده کلاسه 1401114430002000402 مربوط 
به تقاضای آقای رضا زندیه فرزند ابوالفضل،ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 40 مترمربع 
درقسمتی از پلاک شماره 57 فرعی از2542 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی 

از ربابه وابوالفضل رهبری صفحه 444 دفتر 173 )م الف14610(
13- رأی شماره 140160330002007083 مربوط به پرونده کلاسه 1401114430002000247 مربوط 
به تقاضای آقای ابوالحسن مظلومی فر فرزند قدمعلی درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده 
به مساحت 80 مترمربع درقسمتی از پلاک شماره فرعی از1567/2/39 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک 

اداره دو قم مبایعه نامه عادی وخریداری مع الواسطه از حسین شاهواروقی صفحه 254 دفتر 316 )م الف14611(
14- رأی شماره 140160330002007080 مربوط به پرونده کلاسه 1399114430002002325 مربوط به 
تقاضای آقای علی اصلانی مهر فرزند محمد درقسمتی ازششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 
94 مترمربع پلاک شماره فرعی از 1896/97 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مالکیت متقاضی 

طی سند قطعی صفحه 538 دفتر255 )م الف14612(
15- رأی شماره 140160330002006709 مربوط به پرونده کلاسه 1400114430002002085 مربوط 
به تقاضای آقای محمد جعفری فرزند رضا درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 
120 مترمربع پلاک شماره فرعی از 2111 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی 

وخریداری مع الواسطه از اسمعیل نوروزی صفحه 48 دفتر 528)م الف14613(
16- رأی شماره 140160330002006684 مربوط به پرونده کلاسه 1399114430002000926 مربوط 
به تقاضای آقای علیرضا یمینی فر فرزند رضا قلی درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به 
مساحت 150 مترمربع درقسمتی از پلاک شماره فرعی از2180اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم 

مبایعه نامه عادی وخریداری مع الواسطه از فخر السادات آقائی صفحه550دفتر18 )م الف14614(
17- رأی شماره 140160330002007158 مربوط به پرونده کلاسه 1400114430002002334 مربوط به 
تقاضای آقای سید محمود موسوی فرزند علی اکبر درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به 
مساحت 143/35 مترمربع پلاک فرعی از باقیمانده 2648 اصلی که طبق بخشنامه سازمان به پلاک 2648/141 
اصلی تبدیل شده واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی وخریداری مع الواسطه از فاطمه 

قاسم آبادی صفحه 478 دفتر37)م الف14615(
18- رأی شماره 140160330002006304 مربوط به پرونده کلاسه 1401114430002000057 مربوط به 
تقاضای آقای محمد نعمتی فرزند نعمت اله درقسمتی ازششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 
249/90 مترمربع درقسمتی از پلاک شماره 8 فرعی از 2499 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم 

مالکیت متقاضی طی سند قطعی صفحه506 دفتر387)م الف14617(
19- رأی شماره 140160330002006308 مربوط به پرونده کلاسه 1401114430002000058 مربوط 
به تقاضای آقای غضنفر امیری تبار فرزند قدرت اله درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده 

به مساحت 261/17 مترمربع پلاک شماره 8 فرعی از 2499 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم 
مالکیت متقاضی طی سند قطعی شماره 77956 مورخ 1373/4/14 دفترخانه 20 قم)م الف14618(

20- رأی شماره 140160330002007055 مربوط به پرونده کلاسه 1401114430002000190 مربوط به 
تقاضای آقای عین اله فرضی فرزند ملکعلی درقسمتی ازششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 
168 مترمربع درقسمتی از پلاک شماره فرعی از 2218 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مالکیت 

متقاضی طی سند قطعی صفحه 510 دفتر 534)م الف14619(
21- رأی شماره 140160330002006675 مربوط به پرونده کلاسه 1400114430002002404 مربوط 
به تقاضای آقای حسین غفاری فرزند عبدالجواد درقسمتی ازششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به 
مساحت 50 مترمربع درقسمتی از پلاک شماره فرعی از 1960 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم 

مالکیت متقاضی شماره 8949 مورخ 1397/7/12 دفترخانه 107 قم)م الف14621(
22- رأی شماره 140160330002006666 مربوط به پرونده کلاسه 1401114430002000318 مربوط 
به تقاضای آقای علی حاجی زاده فرزند ابوالقاسم درقسمتی ازششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به 
مساحت 120 مترمربع درقسمتی از پلاک شماره فرعی از 2300 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو 

قم مبایعه نامه عادی و خریداری مع الواسطه از محمد مطلب صفحه 547 دفتر 306 )م الف14622(
23- رأی شماره 140160330002007135 مربوط به پرونده کلاسه 1399114430002002855 مربوط به 
تقاضای آقای طاهر جعفرزاده فرزند حسن ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 120 مترمربع 
پلاک شماره 147 فرعی از 1858 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی و خریداری 

مع الواسطه از محمد حسین زرجینی صفحه 106 دفتر 154)م الف14623(
24- رأی شماره 140160330002006665 مربوط به پرونده کلاسه 1401114430002000225 مربوط به 
تقاضای آقای علیرضا احمدی فرزند رضاعلی درقسمتی ازششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 
150/60 مترمربع در قسمتی از پلاک شماره 1 فرعی از 2295 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم 

مالکیت متقاضی طی سند قطعی شماره 45006 مورخ 1401/5/1 دفترخانه 54 قم )م الف14624(
25- رأی شماره 140160330002007061 مربوط به پرونده کلاسه 1401114430002000262 مربوط 
به تقاضای آقای بهزاد الهی دوست فرزند صفدر درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به 
مساحت 455/66 مترمربع پلاک شماره فرعی از 2266/3/7 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم 

مالکیت متقاضی طی سند قطعی صفحه 524 دفتر417)م الف14625(
26- رأی شماره 140160330002007082 مربوط به پرونده کلاسه 1401114430002000334 مربوط 
به تقاضای آقای محرمعلی محمدی موخر فرزند یعقوب درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث 
بنا شده به مساحت 69/70 مترمربع درقسمتی از پلاک شماره 24 فرعی از 2682 اصلی واقع در قم بخش 
حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی و خریداری مع الواسطه از احمد مطیع صفحه 542 دفتر 120 )م 

الف14626(
مورد تأیید قرار گرفته و از آنجائیکه مقرر گردیده است پس از نشر آگهی و انقضاء موعد مقرر سند مالکیت رسمی 
صادر گردد با توجه به عدم دسترسی به مالکین مشاعی مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهی تا چنانچه اشخاص 
ذینفع اعتراضی داشته باشند ظرف مدت 2 ماه از تاریخ انتشار آگهی نوبت اول اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد 
منطقه ی دو قم تسلیم و رسید آن را اخذ و ظرف یکماه پس از تسلیم اعتراض به اداره ثبت به دادگاه مراجعه و 
دادخواست خود را به مرجع قضائی تقدیم و گواهی آن را به این اداره تحویل نمایند لازم به توضیح است که صدور 

سند براساس قانون مذکور مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود. 
)ایمان و فرصت امروز(
نوبت اول: 14۰1/۰۶/۰۸
نوبت دوم: 14۰1/۰۶/۲۳
عباس پورحسنی حجت آبادی - رئیس ثبت اسناد منطقه دو قم

هیأت حل اختلاف مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک منطقه یک قم تصرفات مالکانه مفروزی متقاضیان پرونده 
تشکیلی طبق قانون مذکور را براساس گزارش کارشناسان و به استناد مدارک موجود در پرونده به شرح ذیل تأیید 

نموده اند.
1- رای شماره 140160330001004581مربوط به پرونده کلاسه 1399114430001002200مربوط به 
تقاضای آقای محمدرضا بنکدار طهرانی فرزند حسین در ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت118/77 مترمربع 
پلاک شماره 1 فرعی از 10827 اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم مبایعه نامه عادی مع 

الواسطه از سید محمدرضا گلپایگانی به موجب یک ثلث از ماترک عبدالله پوستی)م الف 14598(
1401114430001000348مربوط  کلاسه  پرونده  به  140160330001003721مربوط  شماره  رای   -2
به تقاضای آقای حسن عبدالهی فرزند عبدالرئوف در ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت 60/30 مترمربع 
پلاک شماره 10456 اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم سند رسمی شماره 50130 مورخ 

1398/02/24 دفترخانه 59 قم )م الف 14599(
3- رای شماره 140160330001002404مربوط به پرونده کلاسه 1401114430001000150مربوط به 
تقاضای آقای محمد بلال پور فرزند بشیر در ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت 132/50 مترمربع پلاک 
شماره 2 فرعی از 10659 اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم سند رسمی شماره 123623 

مورخ 1381/10/24 دفترخانه 3 قم)م الف 14616(
4-رای شماره 140160330001004657مربوط به پرونده کلاسه 1401114430001000332مربوط به 
تقاضای خانم خدیجه روح الهی فرزند نجفقلی در ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت 42/50 مترمربع پلاک 
شماره 7305 اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم مبایعه نامه عادی مع الواسطه از محمد 
حسین هاشمی ونارچی سند مالکیت مشاعی صادره در دفتر 190 صفحه 67 خریداری به موجب سند رسمی 

شماره 59909 مورخ 1370/12/01 دفترخانه 7 قم)م الف 14620(

مورد تأیید قرار گرفته و از آنجائیکه مقرر گردیده است پس از نشر آگهی و انقضاء موعد مقرر سند مالکیت رسمی صادر 
گردد با توجه به عدم دسترسی به مالکین مشاعی مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهی تا چنانچه اشخاص ذینفع 
اعتراضی داشته باشند ظرف مدت 2 ماه از تاریخ انتشار آگهی نوبت اول اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد منطقه 
یک قم تسلیم و رسید آن را اخذ و ظرف یکماه پس از تسلیم اعتراض به اداره ثبت به دادگاه مراجعه و دادخواست خود 
را به مرجع قضائی تقدیم و گواهی آن را به این اداره تحویل نمایند لازم به توضیح است که صدور سند براساس قانون 

مذکور مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
)ایمان و فرصت امروز(
نوبت اول: 14۰1/۰۶/۰۸
نوبت دوم: 14۰1/۰۶/۲۳
مهدی زارع شحنه-رییس ثبت منطقه یک قم

ایمان / احمد غروی نائینی
هفته سوم لیگ برتر فوتبال ایران طی روز های پنجشنبه 
سوم شهریور و جمعه چهارم شهریور در نقاط مختلف کشور 
برگزار شدبا توقف سپاهان در سیرجان  وطلسم شکنی 
پرسپولیس دراراک وپیروزی استقلال مقابل مس کرمان و 
غیره همراه بود. درادامه تحلیل روزنامه ایمان از هفته سوم 

لیگ برتر فوتبال را می خوانید.
آلومینیوم: ۰  پرسپولیس: 1

نگاهی به آمار: 
امید گل/ آلومینیوم: 0.17  پرسپولیس: 0.43

مالکیت توپ/ آلومینیوم: 47٪  پرسپولیس: ٪53
پاس)دقت پاس(/ آلومینیوم: 414)82٪(  پرسپولیس: 

)٪83(483
شوت)در چارچوب(/ آلومینیوم: 9)3( پرسپولیس: 6)1(

بهترین بازیکن)نمره(/ آلومینیوم: قائد رحمتی)7.22(  
پرسپولیس: سرلک)7.74(

شرح گل: در دقیقه 44 ، پاس تک ضرب و زیبای مهدی 
در حالی که  و  به سرلک رسید  در محوطه جریمه  ترابی 
مدافعان آلومینیوم به هوای آفساید ایستاده بودند، توپ را 
از کنار سر دروازه بان حریف عبور داد و تیمش را به گل رساند
با   1401 ی  نسخه  پرسپولیس  ویژه:  اتفاقات  و  آنالیز 
در  دارد.  زیادی  های  تفاوت   1400 نسخه  پرسپولیس 
پرسپولیس 1400 خط حمله ای قوی و خط دفاعی ضعیف 
و نفوذ پذیر وجود داشت. پرسپولیس در لیگ 21 قوی ترین 
خط حمله لیگ را از آن خود کرد اما اشتباهات فردی و تیمی 
در خط دفاعی باعث شد دست این تیم از جام دور بماند. اما 
پرسپولیس در لیگ 22 تنها تیمی است که پس از گذشت 
سه هفته ابتدایی گلی دریافت نکرده، اما از آن سو ضعیف 
ترین خط حمله لیگ را با یک گل زده در سه هفته ابتدایی 
ثبت کرده است. موضوع قابل توجه دیگر اما، لوکادیا مهاجم 
هلندی جدید پرسپولیس است. همانطور که انتظار میرفت 
عملکرد قابل قبولی را در اولین بازی خود نداشت زیرا او 
پیش از پیوستن به پرسپولیس، بیش از سه ماه از میادین دور 
بود. مدیران پرسپولیس اما برای جبران ضعف تهاجمی که 
پیش تر بهش اشاره شد، قصد دارند تا مکمل لوکادیا در خط 
حمله را جذب کنند و به نظر میرسد این اتفاق تا پایان هفته 

نهایی شود. در آخر هم یک نگاهی به طلسم شکنی های 
پرسپولیس در این بازی بیاندازیم. پرسپولیس برای اولین بار 
اراک را با سه امتیاز ترک کرد ؛ اولین پیروزی فصل را به دست 

اورد و اولین گل فصل را توسط میلاد سرلک به ثمر رساند.
استقلال-مس کرمان/ برد آبی پوشان با خشش یامگا

نتیجه/ استقلال: 1  مس کرمان: ۰
نگاهی به آمار:

امید گل/ استقلال: 0.30  مس کرمان: 0.39
مالکیت توپ/ استقلال: 61٪  مس کرمان: ٪39

پاس)دقت پاس(/ استقلال: 554)81٪(  مس کرمان: 
)٪68(318

شوت)در چارچوپ(/ استقلال: 9)3(  مس کرمان: 5)2(
مس  یامگا)7.81(   استقلال:  بازیکن)نمره(/  بهترین 

کرمان: قاسمی نژاد)7.11(
شرح گل : در دقیقه 75، ارسال صالح حردانی از سمت 
راست با دفع ناقص مدافعین مس همراه شد و در یک فعل 
و انفعال توپ به کوین یامگا رسید و این بازیکن با یک ضربه  
ی دیدنی توپ را به گوشه دروازه فرستاد و تک گل بازی را 

به ثمر رساند.
ریکاردو ساپینتو  نظر می رسد  به  ویژه:  اتفاقات  و  آنالیز 
سرمربی پرتغالی آبی پوشان توانسته تفکرات خودش را در  
تیم جا بندازد و دیگر از این ضعف دفاعی و تهاجمی هفته 

اول خبری نیست. استقلال دومین پیروزی متوالی خودش 
را به دست آورد تا هواداران این تیم امیدوارانه منتظر ادامه 
لیگ باشند. با این حال به نظر میرسد استقلال ساپینتو، 
هنوز تا رسیدن به اوج، کارهای زیادی دارد. از اثر کوین 
یامگا زننده تک گل بازی هم غافل نشویم. وینگری که فصل 
گذشته از ستون های قهرمانی آبی پوشان بود، با گلزنی در 
این بازی نشان داد عزم خودش را برای داشتن عملکردی 

درخشان در این فصل جزم کرده.
سپاهان-گل گهر/ ژنرال ترمز طلایی پوشان را کشید

نتیجه/ گل گهر: ۲  سپاهان: ۲
نگاهی به آمار:

امید گل/ گلگهر: 0.68  سپاهان: 0.67
مالکیت توپ/ گلگهر: 55٪  سپاهان: ٪45

سپاهان:    )٪84(449 گلگهر:  پاس(/  پاس)دقت 
)٪85(359

شوت)در چارچوب(/ گلگهر: 12)3(  سپاهان: 9)3(
بهترین بازیکن)نمره(/ گلگهر: علیزاده)7.62( رسپاهان: 

زکی پور)7.82( 
شرح گل ها : در دقیقه 43، روی یک ضربه ایستگاهی، 
رامین رضاییان توپ را روی دروازه گلگهر ارسال کرد و میلاد 
زکی پور با یک ضربه سر ، گل نخست بازی را به ثمر رساند. 
در ادامه اما ، میلاد زکی پور یه یک گل اکتفا نکرد و در دقیقه 

52 ، روی یک ضربه آزاد مستقیم تماشایی برای بار دوم 
دروازه سیرجانی ها را گشود. در دقیقه 61 در یک حرکت 
عجیب دا سیلوا دفاع میانی جدید طلای پوشان دروازه 
خودی را باز کرد تا اختلاف به حد اقل برسد. در نهایت در 
دقیقه 87، علیرضا علیزاده با ضربه سر گل دوم گلگهر را به 

ثمر رساند تا کار به تساوی کشیده شود.
آنالیز و اتفاقات ویژه: سپاهانی ها امسال یکی از جدی 
ترین مدعیان قهرمانی به شمار میروند. سپاهانی ها در همه 
فاکتور ها عملکرد قابل قبولی را به ثبت رساندند. آنها در دو 
هفته ابتدایی لیگ، قهرمان لیگ برتر و قهرمان جام حذفی 
فصل پیش را بردند تا نشان بدهند از همان اول، اسبشان 
برای قهرمانی زین شده است. نکته قابل توجه عملکرد فوق 
العاده میلاد زکی پور در این بازی بود که باعث شد عنوان 
بهترین بازیکن هفته را کسب کند. او اولین بازیکن لیگ 22 

است که موفق به دبل کردن در یک مسابقه میشود.
سایر نتایج :

ذوب آهن صفر – مس رفسنجان صفر
نفت مسجد سلیمان 1 – پیکان 2

نساجی مازندران 2 – ملوان انزلی 2
هوادار تهران صفر – صنعت نفت آبادان 1

فولاد خوزستان 3 – تراکتور 2
تیم منتخب هفته/ دروازه بان: حبیب فر عباسی، دفاع 
راست: محمد آقاجان پور، مدافعین میانی: سامان فلاح , 
عارف غلامی، دفاع چپ: میلاد زکی پور )بهترین بازیکن 
ایمانی,میلاد  ثابت  غلامرضا  دفاعی:  هافبک  هفته(، 
تهاجمی:  هافبک  یامگا،  کوین  راست:  وینگر  لک،  سر 
ایوب کلانتری، وینگر چپ: مهدی ترابی، مهاجم: مجید 
علیاری، مربی برتر هفته: یحیی گل محمدی، تیم برتر 

هفته: پرسپولیس
طلایه داران هفته/ نرخ تبدیل شوت به گل: فولاد)٪27(، 
بیشترین  نفتMS,پیکان)17(،  شوت:  بیشترین 
درصد  بیشترین  نساجی)8(،  چارچوب:  در  شوت 
ها:  نبرد  در  موفقیت  بیشترین  هوادار)٪65(،  مالکیت: 
ذوب  شده:  متحمل  شوت  کمترین  پرسپولیس)٪54(، 
آهن)4(، بیشترین امید گل: فولاد)2.20(، بیشترین تعداد 

پاس: استقلال)554(

تحلیل »روزنامه ایمان« ازهفته سوم لیگ برترفوتبال,

طلسمشکنیپرسپولیسدراراک،توقفسپاهاندرسیرجان

رییس هیات دوو میدانی استان قم گفت: مدال نقره رقابت های قهرمانی باشگاه های 
کشور به علی سلامتیان، دو و میدانی کار قمی رسید.

ابوالفضل خدمتکاری در گفت و گویی، افزود: در دومین مرحله از بیست و ششمین 
دوره رقابتهای دو و میدانی قهرمانی باشگاه های کشور، علی سلامتیان توانست در 
ماده 110 متر مانع با ثبت رکورد 14 ثانیه و 37 صدم ثانیه به مقام دوم  و در 4 در 100 

متر امدادی به مقام سوم دست پیدا کند.
رییس هیات دو و میدانی قم در ادامه از اعزام 4 دونده قمی به رقابت های قهرمانی 
باشگاه های کشور به میزبانی تهران خبر داد. وی اضافه کرد: دومین مرحله از بیست 
و ششمین دوره رقابت های دوومیدانی قهرمانی باشگاه های کشور در بخش آقایان در 
تاریخ 6 و ٧ شهریورماه به میزبانی ورزشگاه آفتاب انقلاب تهران در حال برگزاری است.

خدمتکاری تصریح کرد: در این دوره از مسابقات 4 نماینده از استان قم حضور دارند 
که علی سلامتیان در ماده 110 متر با مانع، امیر مقدمی در 400 متر با مانع، حسن 
نیک نظر در 400 متر با مانع و حسن جوادی در 400 متر آزاد با حریفان خود به رقابت 
می پردازند. وی ادامه داد: در این دوره از پیکارها ،محمدرضا اسحاقی یکی از مربیان 

باسابقه قمی در حوزه ورزش دو و میدانی، مسئول برگزاری مسابقات است.

رییس هیات دوو میدانی استان قم خبرداد:

مدال نقره دونده قمی در رقابت های قهرمانی کشور

آگهی ماده سه قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی و مشاعی

آگهی ماده ۳ قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی و مشاعی 
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رئیس جمهوری از تضمین های اطمینان آور، راستی آزمایی عینی و عملی، رفع 
تحریم ها به صورت معنادار و پایدار و بسته شدن ادعاهای سیاسی درباره پادمان به 

عنوان مورادی یادکرد که برای نیل به توافق باید انجام شود. 
آیت الله ابراهیم رئیسی روز دوشنبه در ابتدای نشست خبری با گرامیداشت یاد 
شهدای انقلاب اسلامی به ویژه شهدای دولت و سردار شهید حاج قاسم سلیمانی  
و با بیان اینکه خدا را شاکرم که یک سال به عنوان مسئول، خدمتگزار مردم بودیم، 
اظهار کرد: من از مردم صبورمان که دولت را کمک کردند و با ما همراه شدند و از 
همه دستگاه ها و به ویژه اصحاب رسانه که در این زمینه فعال بودند تشکر می کنم.
وی افزود: حتی از کسانی که انتقاد داشتند و از در اصلاح و دلسوزی نکاتی را به 

دولتمردان گوشزد کردند هم تشکر می کنم.
رییسی یادآور شد: تغییر رویکردهایی را در این مدت داشتیم و در یک سال 
گذشته مواردی را در این زمینه داشتیم که اولین مورد آن ایجاد دولتی مردم و توجه 

به مردم و خواست آنان و حضور در میان مردم بود.
مدیریت میدانی با مدیریت کارتابلی متفاوت است

رئیس جمهور به تفاوت مدیریت میدانی با مدیریت کارتابلی اشاره کرد و گفت: 
فرق می کند که انسان پشت میز بنشیند و نشسته مدیریت کند یا اینکه در میدان 
حضور پیدا کند، با مردم بودن و مشکلات مردم را از نزدیک احساس کردن یک 
رویکرد و اصل به شمار می رود و شناخت مساله و حل رفع آن و دنبال کردن مسایل 
مردم نیز در کنار هم قرار دارد. همواره به دولتمردان تاکید شده است که باید این 
نگاه را به مردم داشته باشد. اینکه مردم مشکل دارو داشتند و از نزدیک نبینیم که 

مشکل دارو دارند، یعنی چه و چه باید کرد. 
وی دیگر رویکرد این دولت در یکسال اخیر عدالت محور عنوان کرد و گفت: 
بودجه ما بر اساس عدالت تنظیم و به آمایش سرزمینی هم توجه  شده است و در 
جذب نیروی انسانی، پرداخت ها و به کارگیری افراد تاکید شده که باید پیوست 
عدالت داشته باشد. مساله عدالت باید به تمامی اقدامات گرایش داشته باشد و با 

گوشزد کردن موارد مشخص به سمت رعایت عدالت برویم.
هیچ کس حق ندارد کار سلیقه ای و فراقانونی انجام دهد

رئیس جمهور با اشاره مسئله امنیت اجتماعی در جامعه، گفت: زنان و دختران 
ما عفت و پاکی را از یک فرهنگ، آموخته و یک یک تمدن قوی و قدیمی در ایران 
اسلامی دارند. عفیفه بودن زن مسلمانان ایرانی برای امروز و دیروز نیست؛ در 
تاریخ ایران اسلامی، زندگی زنان این سرزمین همواره همراه با عفاف و حجاب 

بوده است. 
آیت الله رئیسی بیان داشت: امروز جامعه بر مدار قانون است. هیچ کس حق 
ندارد کار سلیقه ای و فراقانونی انجام دهد. ملاک و معیار در جامعه قانون است. 
احترام به قانون برای همه ضروری است و قانون مداری و قانون محوری همه مسائل 

را حل خواهد کرد.
ساختارهای فسادزا در دولت باید اصلاح شود

رییسی تصریح کرد: ستیز با فساد سومین رویکرد ماست، باید با کسانی که با 
رشوه و سایر موارد نظام اداری ما را با فساد همراه می کنند، مقابله شود. حتی در 
مواردی که نه فساد، بلکه تخلف صورت گرفته است هم به دنبال نظارت و کنترل و 
مقابله بودیم و البته وظیفه ضدیت با فساد در هر سازمانی اول از همه خود همان 
سازمان و دولتمردان باید باشند و در این مورد آنچه که وجود داشته با آن برخورد 

شده است.
تولید  جلوی  تا  شود  اصلاح  باید  دولت  در  فسادزا  ساختارهای  افزود:  وی 
پرونده های متعدد را بگیریم،   البته آنچه شکل بگیرد به آن رسیدگی می شود. ما 

باید ساختارها را اصلاح کنیم که اساساً چنین اتفاقاتی نیفتند.
تاکید داریم که دولت گرفتار حاشیه نشود

رییس جمهوری ادامه داد: مسئله همگرایی و هم افزایی میان نهادهای مختلف 
هم در دولت مورد توجه است. همچنین ما تاکید داریم که دولت گرفتار حاشیه 
نشود. در برخی دولت های قبلی شاهد این امر بوده ایم، اما از ما تاکیدات همواره 
در دولت این بوده که حاشیه ها ما را از متن، که خدمتگزاری به مردم است دور 

نکند.
مثل برخی دولت ها منتظر تغییر نگاه بیگانگان نباشیم

وی با بیان اینکه حرکت جهادی برای پیشبرد امور کشور هم از تاکیدات دولت 
است، اظهار کرد: برخلاف وجود موانع ما باید آن موانع را رفع کنیم و بدانیم که به 
تعبیر رهبری انقلاب، هیچ مشکلی در کشور نیست که حل شدنی نباشد. پس ما با 

روحیه جهادی به دنبال حل مشکلات باشیم.
رییسی تصریح کرد: نگاه به درون نه بیرون برای حل مشکلات مدنظر بوده 
است تا بدانیم بیگانگان برای ما مشکلی حل نمی کنند و برای هیچکس هم حل 
نکرده اند. ما باید به درون و ظرفیت های داخلی و اتکا به نیروهای کشور را توجه 

داشته باشیم و مثل برخی دولت ها منتظر تغییر نگاه بیگانگان نباشیم.
رییس دولت سیزدهم با بیان اینکه دولت معتقد است که باید از همه ظرفیت ها 
در کشور استفاده شود، یادآور شد: ما گفته ایم هرکس بنای کار و تلاش دارد به 
حساب بیاید، اما آنکس که روحیه کار و تحول ندارد جای خود را به افرادی بدهد 

که این روحیه را دارند.
اگر در گذشته تصمیم گیری هابه جا بود امروز 

شاهد برخی مشکلات نبودیم
وی با بیان اینکه در دولت همواره تاکید شده که معطل نکردن وضعیت و شرایط 
کشور را داشته باشیم و مسئولان مسئولیت پذیر باشند، اظهار کرد: اگر امور با 
روحیه مسئولیت پذیری همراه نباشد و تصمیمات متقن اتخاذ نشود کارها پیش 
نمی رود. اگر معلوم شود تصمیمی درست و متقن است، اما ملاحظاتی پیش 
آید که با عدالت نسازد و در عین حال جلوی اتخاذ تصمیم ها در زمان خود را 
بگیرد، نتیجه این می شود که الان در برخی موارد می بینیم. اگر در گذشته آن 
تصمیم گیری های به جا رخ می داد و در زمان خود به آن امور رسیدگی می شد 

امروز شاهد برخی از این مشکلات نبودیم.
رئیسی یادآور شد: وقتی دولت کار خود را آغاز کرد، برخی چه از دولت پیشین 
و چه از سایرین از در دلسوزی به ما می گفتند که می خواهی با شرایط کشورچه 
کنی؟ به ما واکسن نمی دهند و شرایط کرونا را هم می بینی. می گفتند با کسری 

بودجه می خواهی چه کنی؟
کسری بودجه ام المسائل کشور است

وی افزود: این موضوع کسری بودجه ام المسائل کشور است. ولی ما در حالی 
سال 1400 را پشت سر گذاشتیم که کسری بودجه بدون استقراض از بانک 

مرکزی و خلق پول حل شد. اما چطور حل شد؟ چون درآمد ایجاد شد.
رییس جمهوری تأکید کرد: در مسئله تورمی که قریب به 60 درصد در شهریور 
1400 بود با اولین اقدام دولت سیزدهم مواجه شد، که برای مقابله با آن کارهای 
تورم زا را کنار بگذارد. کار به جایی رسید که اقدامات دولت در اسفند 1400 و 
فروردین 1401 به کاهشی شدن تورم انجامید و تورم را به حدود 35 درصد کاهش 
داد. رییس دولت سیزدهم ادامه داد: بعد از آن با تورم 12 درصدی در خرداد 
1401 مواجه شدیم که با اصلاح اقتصادی رخ داد و البته آن تغییری که داده شد 
تغییر بزرگی بود. چندنرخی بودن ارز را همه کارشناسان اقتصادی غیرقابل قبول 
می دانستند، اما از جنبه های اجرایی و مسائل اجتماعی نظرهایی داشتند که خدا 

را شاکرم در نهایت کار به شکلی پیش رفت که تورم به 40.5 درصد رسیده است.
هیچ نگرانی درباره  کالاهای اساسی وجود ندارد

وی ادامه داد: کالاهای اساسی امروز هیچ نگرانی درباره اش وجود ندارد، در 
حالی که در گذشته برخی از آنها در حالت قرمز قرار داشت، اما امروز نگرانی وجود 
ندارد. همچنین قطعی برق را داشتیم که باعث می شد مردم و کارگاه ها هزینه هایی 
از این جهت پرداخت کنند، اما امروز دیگر این اتفاق رخ نداد و حتی قطعی گازی 
که در برخی استان ها داشتیم را دیگر شاهد نبودیم و در کنارش کار حوزه انرژی و 

گاز را با همسایگان آغاز کردیم و سیاست همسایگی را پیگیری کردیم.
برای تنش آبی برنامه ریزی کرده ایم

رییسی یادآور شد: من اولین سفرم در دولت به خوزستان بود تا مشکلاتی که 
مردم آنجا در مساله آب داشتند را بررسی کنیم و آبرسانی به خوزستان امروز در 
حال اجرا است و برنامه های بلندمدت، میان مدت و کوتاه مدت را داریم و در دولت 
تاکید داریم که در زمینه مصرف آب برنامه ریزی و مدیریت داشته باشیم. همچنین 

تنش های آبی در استان های مختلف شناسایی شده است و برای آن برنامه ریزی 
کرده ایم.

دولت 4۰ درصد از فروش نفت را به صندوق توسعه می ریزد
رییس جمهوری در ادامه با بیان اینکه مساله حقوق و دستمزد از موضوعات 
مهم دولت است، گفت: در زمانی که دولت را تحویل گرفتیم برای پرداخت حقوق 
کارمندان با مشکلاتی مواجه بودیم، اما تا امروز یک روز پرداخت حقوق و دستمزد 
عقب نیفتاده، آن هم بدون اینکه استقراض و چاپ پول داشته باشیم. چرا که درآمد 
ایجاد شد، فروش نفت صورت گرفت و فرارهای مالیاتی را پیگیری کردیم و نتیجه 
این شد که هم حقوق پرداخت شد و هم بدهی دولت گذشته را پرداخت کردیم. در 
کنار حقوق و دستمزد، سررسیدهای اوراقی که وجود دارد می رسد و باید پرداخت 

شود.
وی افزود: 202 هزار میلیارد تومان مجموعه کار ما در حوزه عمرانی است و این 
امر با افزایش درآمد رخ داده است. این در حالی است که ما یک چیز را نداریم و آن 
این است که ما آن 20 درصد درآمد از صندوق توسعه ملی را نداریم و 40 درصد از 
فروش نفت را به صندوق توسعه می ریزیم تا در اختیار توسعه کشور باشد در حالی 

که درگذشته از این 40 درصد، 20 درصد در اختیار دولت قرار داشت.
مسئله  و  داشتیم  هم  را  دستمزدها  و  حقوق  افزایش  ما  شد:  یادآور  رئیسی 
رتبه بندی معلمان را داریم که بعد از ده سال در حال اجرا است. تا حدی که ممکن 
است دولت تلاش کرده است که پرداخت ها را افزایش دهد، هرچند می دانیم که 
این موارد برای حل مشکلات مردم کافی نیست، اما تمام تلاش دولت در این امر 

انجام شده است.
ساعتی بر من نمی گذرد که معیشت مردم برایم مهم نباشد

سوالات  به  پاسخگویی  به  که  خبری  نشست  این  ادامه  در  جمهور  رییس 
خبرنگاران اختصاص داشت، در پاسخ به اینکه در زمان انتخابات وعده هایی برای 
بهبود معیشت مردم دادید از جمله پرداخت های فزاینده دولت گذشته، حذف ارز 
رانتی و غیره، سوال این است که پایان پروژه آواربرداری دولت قبل چه وقت به 
اتمام می رسد؟ رویکرد شما باعث اعتماد و امید در مردم و ترمیم فاصله میان مردم 
و دولت شده است اما مهم ترین کاستی ها و کمبودهای دولت سیزدهم چیست؟ 
گفت: برای برداشتن فاصله بین مردم و دولت به مردم می گویم که از وضعیت آنها 
مطلع هستم، روزانه و ساعتی. ساعتی بر من نمی گذرد که معیشت مردم برایم 
مهم نباشد. نشده در کنار سفره ای بنشینم و به این فکر نباشم که مسوولیت من در 
قبال تامین سفره مردم است. آیا دست آنها به سفره می رسد یا نه؟ منتی بر کسی 

نیست، این جایگاه خدمتگزاری من است.
حضور ایران در منطقه امنیت ساز است

رییس جمهور در مورد اینکه پیشرفت عضویت کامل ایران در سازمان همکاری 
شانگهای، چه کمکی به توسعه روابط ایران با چین و دیگر کشورها می کند، 
تصریح کرد: حضور ما در شانگهای و همکاری ما با اعضای این سازمان، ما را به 
زیرساخت های اقتصادی آسیا مرتبط می کند تا ما سهم خودمان را از تجارت در 
منطقه داشته باشیم. حضور ما در منطقه امنیت ساز است، اما همان قدر که در 
تامین امنیت منطقه سهم داریم در اقتصاد منطقه سهم نداریم. ایران همکاری های 
بسیاری با چین داشته است و مصمم هستیم به ارتقای آن و ارتباط با چین و آن 
را متاثر از مسایل بین المللی و دیگر مسایل نمی کنیم، به ویژه در حوزه تجاری و 

اقتصادی این روابط باید توسعه یابد.
وی ادامه داد: ما در اجلاس گذشته که در دوشنبه برگزار شد، عضو شانگهای 
شدیم و طبیعی است که مقدماتی دارد و اسنادی است که در شانگهای به تصویب 
رسیده و باید مورد دقت و بررسی ما قرار گیرد و به تایید کشور ما برسد که آن هم 
بررسی شده است و در اجلاس جدید در ازبکستان آنجا اعلام می شود و مواردی 
که باید تایید شود، اقدام شده و عضویت ما رسمی تر از گذشته در آن اجلاس اعلام 
می شود. از نظر ما اهمیت دارد در اکو و شانگهای و همکاری های بین المللی و 
تعامل با همسایگان باشیم. ما بنای تعادل ارتباط با همه کشورها داریم و در 
سیاست خارجی این تعادل و توازن به ویژه با کشورهای همسایه در دستور کار 

ماست.
همه دستگاه ها باید از دولت هوشمند بهره مند شوند 

رییس جمهوری در مورد اینکه دولت برای پنجره ملی هوشمند چه اقداماتی را 
انجام داده است، اظهار کرد: دولت الکترونیک باید تاکنون شکل می گرفت، اما ما 
درصدی عقب ماندگی داریم. امروز صحبت از دولت هوشمند است که هم ضرورت 

و هم الزام قانون است. همه دستگاه ها باید از این امر بهره مند شوند.
وی افزود: این کار یک ضرورت اجتناب ناپذیر است. 30 دستگاه تاکنون متصل 
شده اند و دستگاه های دیگر تا آخر شهریورماه موظفند که متصل شوند که این کار 
در زمان خود صورت خواهد گرفت. ما موظفیم که بایدهای قانونی در این زمینه 

رعایت شود و تا پایان مهلت قانونی این امر انجام می شود.
سلاح هسته ای جایی در دکترین دفاعی ما ندارد

رییسی درباره اینکه واکنش دولت به تهدیدات رژیم صهیونیستی درباره فعالیت 
هسته ای ایران چیست، اظهار کرد: اقدامات هسته ای و داشتن فناوری هسته ای 
حق ملت ماست و بارها تاکید کردیم که سلاح هسته ای جایی در دکترین دفاعی 
ما ندارد. رهبری انقلاب اعلام کرده اند که سلاح هسته ای حرام است و این امر 
جایگاهی در دکترین دفاعی ما ندارد. این صنعت هسته ای  که در بسیاری از 
رژیم  برخلاف خواست  امروز  ما  در کشور  دانش  این  و  فناوری های لازم است 
صهیونیستی، بومی شده است و ترورها و خرابکاری ها و اقدامات این رژیم و 

تهدیدات آنان هم راه به جایی نبرده است.
رییس دولت سیزدهم تصریح کرد: امروز رژیم صهیونیستی وضع خود را ببیند که 
با همه حرف هایی که می زند می تواند امنیت خود را تامین کند. رژیم صهیونیستی 
مردم  دیروز حریف سنگ های  یا  نقطه زن می شود؟  امروز حریف موشک های 

فلسطین می شد؟ آیا امروز در برابر مقاومت مردم غزه می تواند بایستد؟ چه برسد به 
مقاومت دربرابر مردم بزرگ و سلحشوران ایرانی.

رژیم صهیونیستی اگر تصمیمی علیه ایران بگیرد، مهلتی برای اقدام ندارد
آیت الله رئیسی در پاسخ به تهدیدات تل آویو، گفت: آیا رژیم صهیونیستی حریف 
نیروهای مقاومت، حریف سنگ آن ها و موشک های نقطه زن آن ها شد؟ آیا با این 
تهدیدات سازگار است؟ می تواند امنیت خود را حفظ کند؟ امروز  همه شاهدند 
که علیرغم حبس مردم غزه آن ها از خود دفاع می کنند، آیا می تواند در برابر آن ها 

مقاومت کند؟ چه برسد به سلحشوران ایران. 
را  سلیمانی  شهید  چرا  کنند  مقاومت  می توانستند  اگر  کرد:  تصریح  وی 
ناجوانمردانه ترور کردند؟  مگر شهید سلیمانی قهرمان مبارزه با تروریسم نبود، چرا 

از او ترسیدند؟ این وحشت آنها را همه می دانند. 
وی خطاب به مقامات صهیونیستی افزود: فاصله بین تصمیم و اقدام را ببینید 
و اگر تصمیم به اقدام علیه ایران بگیرند، شاید مهلتی برای اقدام نداشته باشند و 
فاصله بین این تصمیم و اقدام نشان می دهد که از این رژیم چیزی می ماند یا خیر؟

 در وعده ساخت مسکن تجدیدنظر نمی کنیم 
رییسی درباره امکان برای بازنگری دولت در برخی وعده های خود، اظهار کرد: 
رفع بیکاری ضرورت کشور و نیاز جدی کشور است، نه یک وعده تبلیغاتی تا 
دیگران ما را ببیند یا به ما توجه کنند. اگر این اتفاق رخ ندهد و یک میلیون شغل 

شکل نگیرد ما شاهد افزایش بیکاری هستیم.
رییس جمهوری یادآور شد: این نیاز کشور است که یک میلیون مسکن در سال 
ساخته شود. وضعیت امروز در مسکن به دلیل عقب ماندگی سال های پیش است 
که باید یک میلیون مسکن ایجاد می شد و نشد. 200 هزار مسکن روستایی و 
800 هزار مسکن شهری جزو نیاز کشور است و مصوبه مجلس هم در زمینه قانون 

مسکن است.
وی تاکید کرد: مسکن زمین می خواهد که در حاشیه شهر زمین دولتی وجود 
دارد، دوم تسهیلات و سوم مصالح است که مشکلی در آن نداریم و تسهیلات هم 
در اختیار دولت است و کار آن آغاز شده و در دست ساخت در بخش های مختلف 
کشور است. البته معنایش این نیست که همه مسکن را هم خود دولت بسازد. 
بخش خصوصی را هم باید در این زمینه مشارکت داد، بنابراین ما در این وعده خود 
تجدیدنظر نمی کنیم و نخواهیم کرد. ما مصمم هستیم که آن را انجام دهیم و آن را 

قابل اجرا می دانیم. بانک زمین هم داریم.
رئیسی ادامه داد: اهمیت موضوع مسکن باعث شد که اولین وزراتخانه برای 
بازید همان مسکن و شهرسازی باشد. درباره اشتغال هم چه در شش ماهه دوم 
1400 و چه در پنج ماه 1401 عددی که داریم 970 هزار اشتغال است که البته 

آن را کافی نمی دانیم و زمینه را برای ایجاد اشتغال بیشتر می دانیم.
رییس جمهوری تأکید کرد: اگر موانع ایجاد اشتغال برطرف شود که در بسیاری 
موارد صرفاً نیازمند برطرف کردن همین موانع هستیم، نه ساخت کارخانه یا نظایر 
آن، آن وقت ایجاد اشتغال بیشتر هم می شود. پس ما در پیمان خود تجدیدنظر 

نخواهیم کرد و به مردم و وعده ای که داده ایم وفادار خواهیم بود.
برای برداشتن تحریم ها میز مذاکره را ترک نکردیم

وی در پاسخ به سوالی در مورد اینکه شما در مورد فعالیت در حوزه خنثی سازی 
تحریم ها و رفع تحریم ها وعده دادید، با این نرخ تورم بالا در ایران باور دارید خنثی 
سازی تحریم ها موثر بوده است و آیا به دیپلماسی برای رفع تحریم ها باور دارید، 
گفت: خنثی سازی تحریم ها را دنبال می کنیم و قرارگاهی با مدیریت معاون اول 
رییس جمهور برای آن تشکیل دادیم. هم چنین رفع تحریم ها را با وزارت خارجه و از 
طریق مذاکرات دنبال می کنیم. در خنثی سازی تحریم ها خیلی از تحریم هایی که 
ما را محدود می کرد، محقق نشد و محدودیتی را برای خود در این رابطه به رسمیت 
نمی شناسیم. وی افزود: سطح تعامل ما با کشورهای منطقه تا 5 برابر افزایش یافته 
است و صادرات نفت ما امروز در وضعیتی است که احساس می کنیم باید آنچه در 

توان داریم را بگذاریم و چه صادرات نفتی و غیرنفتی را ادامه می دهیم.
رئیس جمهور همچنین در مورد پول های بلکوه شده ایران گفت: نسبت به بلوکه 
کردن پول های ایران که اقدامی ظالمانه و غیرقانونی است برخی پول ها را آزاد 
کردیم و برخی با اقدمات غیرقانونی آمریکا در محدودیت است. برای برداشتن 
تحریم ها ما میز مذاکره را ترک نکردیم، مذاکره برای رفع تحریم هاست و آنهایی که 
به تعهد خود پشت پا زدند باید برگردند و تعهداتشان را عمل کنند. ما تاکیدمان در 

این مذاکرات رفع تحریم هاست.
مسایل پادمانی حتما حل و فصل شود

وی افزود: مذاکرات هم در همین چارچوب با محوریت رفع تحریم ها انجام 
می شود. ما بر راستی آزمایی اطمینان بخش و تضمین های اعتماد آفرین در 
مذاکرات تاکید کردیم. هم چنین تاکید داریم که مسایل پادمانی حتما حل و فصل 
شود و این یک رکن در مذاکرات است و بدون آن سخن از توافق معنا ندارد. توافق 
باید همراه باشد با حل و فصل مسایل پادمانی و نکاتی که ایران به عنوان راهبرد 

دنبال می کند. ما از تحقق منافع ملت ایران کوتاه نیامده و نخواهیم آمد.
تا پایان دولت سرعت اینترنت 1۰ برابر می شود

مشکل رییس جمهور در پاسخ اینکه پرسید وعده انتخاباتی شما ارزان شدن 
اینترنت و افزایش سرعت آن بوده است چه شد؟ گفت: قبلا گفتم و الان هم 
دنبال می کنم و وزیر را مسوول کردم که دو گزارش در ماه ارایه کند، در شورای 
عالی فضای مجازی. از ابتدای دولت در یک سال گذشته فیبر نوری که سرعت 
را تا ده برابر بالا ببرد را شاهد بودیم که یک و نیم میلیون محیط خانه یا کسب و 
کار دسترسی پیدا کردند به آن و تا پایان سال 5 میلیون امکان دسترسی شان 
ایجاد می شود و تا پایان دولت ان شاء الله 20 میلیون خانواده یا محیط کسب و کار 
دسترسی شان فراهم می شود و سرعت را حداقل ده برابر می کند و امروز با توجه 
به اینکه کسب و کار و زندگی مردم در این فضا هست، حتما ایجاد این دسترسی به 

زیرساخت ها ضروری است.
وی ادامه داد: کارهایی باید در سنوات گذشته انجام می شد برای زیرساخت ها 
که انجام نشده است. اگر زیرساخت ها کامل شده بود، امروز مشکل نداشتیم، 
مشکلات امروز به دلیل این است که زیرساخت هایی که باید در حوزه اینترنت و 
ارتباطات ایجاد می شد، ایجاد نشده است. حالا ما باید عقب ماندگی ها را جبران 
کنیم. با همکاری بخش خصوصی تلاش داریم که این کار را پیش ببریم و این 
پیگیری و تلاش روزانه است و ان شاءالله تا آخر دوره نواقص برطرف می شود. 
هم چنین دسترسی دهک های پایین به اینترنت هم انجام شد و وزیر هم اعلام 
کردند که نسبت به سه دهک اول دسترسی رایگان شد. ما بنا داریم صادق الوعده 

باشیم که ان شاءالله خواهیم بود.
رنامه ای برای ملاقات با رئیس جمهور آمریکا نداریم

رییس جمهوری در پاسخ به اینکه آیا وی حاضر است در جریان سفر به نیویورک 
اگر از او خواسته شود یا آمریکا بخواهد با بایدن ملاقات کند یا به صورت غیررسمی 
حاضر است به بایدن سلام کند یا با او دست بدهد، تصریح کرد: من در نشست 
قبلی در پاسخ به سوال مشابه گفتم خیر. بازهم خیر را تکرار می کنم. هیچ فایده ای 
مترتب بر ملاقات ما و ایشان نیست، نه برای ملت ایران و نه برای ما و نه برای منافع 

ملت بزرگ ایران و برنامه ای هم برای این ملاقات وجود ندارد و نخواهد داشت.
برنامه جامع برای همکاری ایران و روسیه وجود دارد

وی در پاسخ به پرسش اسپوتنیک درباره افزایش تعامل میان ایران و روسیه، اظهار 
کرد: ما همکاری مان با کشور روسیه یک همکاری راهبردی است و در حوزه های 
مختلف با روسیه همکاری داریم که روزبه روز توسعه یافته است. در نشست های ما 

در مسکو یا آقای پوتین در تهران بر ادامه همکاری و رفع موانع تاکید شده است.
رئیسی افزود: نسبت به کریدور شمال و جنوب کار با جدیت دنبال می شود تا 
به نتیجه برسد. سرمایه گذاری در حوزه انرژی و نفت و گاز در حال انجام است که 
دارد دنبال می شود و برخی از موارد آن هم اجرایی شده است. این همکاری تداوم 
می یابد و برنامه جامع برای این همکاری وجود دارد که نسخه های ابتدایی آن ببین 

وزارت خارجه دو کشور تبادل شده تا به یک نتیجه مشخص برسد.
افزایش حقوق کارگران امسال مسبوق به سابقه نبوده است

رییس جمهور در مورد اینکه که در شرایط تورمی برای بار دوم در ترمیم حقوق 
کارکنان آن را افزایش دادید، اما حقوق کارگران با آنچه در این شرایط و قیمت ها 
شاهدیم فاصله دارد و سهم افزایش 55 درصدی را به ده درصد رسانده اند یا با 
حق مسکن کارگران موافقت نشده است، گفت: لیست افزایش حقوق کارگران در 
سنوات گذشته را دارید، حتما این لیست را بگیرید و ببینید. این میزان افزایش که 
امسال اتفاق افتاد، مسبوق به سابقه نبوده است، قبل از ما هم دولت ها بودند، 
اما این میزان افزایش مسبوق به سابقه نبوده است، آن هم در شرایط اقتصادی 

که ما داریم.
وی اظهار کرد: نکته دیگر درباره بازنشستگان تامین اجتماعی این است که این 
حکم قانون است، ده درصد را قانون تعیین کرده است و آن را هم عمل کردیم. 
اما نسبت به بازنشستگان آنجا که امکان داشت دولت از اختیارات قانونی اش 
استفاده کرده تا این میزان حقوق افزایش یابد. در یک صحبتی در زمان انتخابات 
گفتم بازنشسته هزینه اش پایین نیامده که افزایش یافته است. این افزایش نسبت 
به مساله پرداخت در سال اول نه فقط نسبت به معلمان که 35 هزار میلیارد برای 
رتبه بندی آنها انجام شد، بلکه در ارتباط با کارگران هم افزایش یافته است. تلاش 
ما این است که برای کارگران و بازنشستگان و معلمان و عموم کارکنان آنچه که باید 
متناسب سازی شود. نمی گویم صد در صد، اما بار زیادی از دوششان برداشته 
شود. اقدامات دیگری هم انجام دادیم مثلا شش میلیون بیمه سلامت امسال 
شده است یا در طرح "دارویار" افزایش قیمت به عهده بیمه ها قرار گرفت. از این رو 
تا می توانیم بگوییم سعی داریم بار هزینه مردم یعنی 85 میلیون نفر به ویژه کسانی 

که کارگر و کشاورز و معلم هستند را کم کنیم.
وی درباره معرفی وزیر کار نیز تصریح کرد که ان شاءالله کسی معرفی می شود که 

دغدغه کار و تامین اجتماعی اش ویژه باشد.
کاری که باعث افزایش تورم می شود را انجام نمی دهیم

رییسی در پاسخ به مبنی بر اینکه موارد گرانی برای سال آینده چیست؟ گفت: 
برخی انعکاس ها در رسانه ها از صحبت ها من درست نبود. گفته شد که فلانی 
گفته برخی گرانی ها را برای سال آینده می گذاریم، من گفتم اقتضاء قانون بعضی 
از گران کردن هاست. مثلا گفتم درباره حقوق گمرکی اگر بخواهیم 4 درصد 
بگیریم در همه کالاها تاثیر می گذارد و ما گفتیم از این منبع درآمد می گذریم. ما 
هر کاری که بتواند تورم را کاهش دهد، را انجام می دهیم این هم یکی از کارهایی 
بود که پیشنهاد کردیم و لایحه دو فوریتی را به مجلس دادیم و هنوز هم به تصویب 
نرسیده است. از این دست مواردی که در قانون است، یعنی الزام قانونی داریم 
مثل اینکه ارز 4200 را ارز نیمایی کردیم که الزام قانونی داشت، این هم الزام 
قانونی دارد که به 4 درصد تبدیل کنیم اما اگر مجلس با تبدیل 4 درصد به 1 درصد 
موافقت کند که ظاهرا هم با این موافق هستند. ما دنبال این هستیم که از ناحیه 

قانون و دولت، کاری که باعث افزایش تورم می شود را انجام ندهیم.
روابط بین ایران و عربستان در گرو انجام تعهدات این کشوراست

رییس جمهوری در پاسخ به پرسشی تلویزیون قطر درباره نحوه ارتباط جمهوری 
اسلامی با برخی کشورهای همسایه و برنامه ریزی برای بهبود و اصلاح روابط با 
کشورهای مثل عربستان سعودی، تصریح کرد: ارتباط با همسایگان و سیاست 
همسایگی را دنبال می کنیم. در سال اول دولت این سیاست تثبیت شد و در 
سال دوم این روابط دوجانبه به روابط چندجانبه و منطقه ای و بین المللی خواهد 

انجامید و ما آن را دنبال خواهیم کرد.
ما  گفت وگوهای  که  است  این  بدانیم  باید  که  نکته ای  کرد:  تاکید  وی 
درون منطقه ای و بدون دخالت بیگانگان و درباره مسائل منطقه دنبال می شود. 
ما حضور بیگانگان در منطقه را امنیت ساز نمی دانیم ، بلکه مشکل ساز می دانیم. 
وجود آمریکا در منطقه ما هیچ امنیتی به همراه ندارد، بلکه مشکل ایجاد می کند و 

امنیت را به خطر می اندازد.
رییس دولت سیزدهم یادآور شد: ما همواره به همسایگان تاکید کردیم که امنیت 
خود را با حضور بیگانگان و آمریکا دنبال نکنید. امنیت منطقه باید به دست منطقه 

باشد و خود منطقه باید آن امنیت را تامین کند.
رئیسی همچنین درباره روابط ایران و عربستان اظهار کرد: در مورد عربستان ما 
با میزبانی کشور عراق پنج دوره مذاکره داشتیم. تعهداتی طرف عربستانی دارد که 
انجام آن، راه را برای اقدامات بعدی بازخواهد کرد. حتماً روابط دیپلماتیک و بین 

دو کشور در گروی این تعهداتی است که باید انجام شود.
اطلاع رسانی دقیق در مذاکرات می تواند به پیشرفت کار کمک کند

رئیس جمهور در پاسخ به سوالی در مورد شیوه اطلاع رسانی جزئیات مذاکرات و 
انتقادات به آن گفت: مذاکرات اگر با اطلاع رسانی به موقع همراه شود، خوب پیش 

خواهد رفت اما اگر به موقع نباشد، در روند مذاکرات اخلال ایجاد خواهد کرد. 
آیت الله رئیسی گفت: تاکید دولت به مذاکره کنندگان این است که در هر 
مقطعی کار به نقطه ای رسید که باید اطلاع رسانی شود، با همکاری که با دبیرخانه 

شورای عالی امنیت ملی و وزرات خارجه این کار صورت گیرد. 
وی گفت: در زمان خود هم سخنگوی وزارت خارجه و هم معاون سیاسی وزیر و 

هم از طرق رسانه های دیگر مطالب منتقل می شود. 
وی با اشاره به اینکه درباره اطلاع رسانی درباره مذاکرات هم عقیده و هم تاکید 
دارم، گفت: هرگز طرفدار حبس اطلاع رسانی نیستیم و اطلاع رسانی به موقع 
می تواند افکار عمومی و رسانه ها و نخبگان را در جریان قرار دهد. در یک مقطعی 
در جلسه غیرعلنی مجلس یا در نشست های نخبگانی یا اعلام عمومی مذاکرات 

اطلاع رسانی شده است. 
باور داریم که اطلاع رسانی به موقع و تنویر افکار عمومی  وی تصریح کرد: 

می تواند به پیشرفت کار کمک کند.
چهارمولفه رئیس جمهور درباره توافق

آیت الله رئیسی این نشست را با تاکید به مولفه های توافق پایان داد و گفت آنچه 
در توافق مدنظر است نخست، تضمین های اطمینان آور، راستی آزمایی عینی و 
عملی نسبت به رفع تحریم ها، سوم رفع تحریم ها به صورت معنادار و پایدار و چهارم 

بسته شدن ادعاهای سیاسی در رابطه با پادمان است.

رئیس جمهوری در نشست خبری با اصحاب رسانه:

چهار شرط ایران برای توافق، هنوز محقق نشده است
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برای عزّت مؤمن همین کافی است که 
هر گاه منکری را ببیند، خداوند عز و جل 

بداند که در دل آن را انکار می کند.
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کشف محموله چهار تنی تریاک در عملیات پلیس 
رئیس پلیس مبارزه با مواد مخدر فرماندهی انتظامی کشور از کشف محموله چهار تنی تریاک در استان های 
گلستان و سیستان و بلوچستان خبر داد.سردار "مجید کریمی" در تشریح جزئیات این خبر افزود: در راستای 
کنترل تحرکات باند های قاچاق مواد مخدر سرنخ هایی از فعالیت عناصر مسلح و قاچاقچی برای جابه جایی و انتقال 
مواد مخدر از مرز های جنوب شرقی به عمق کشور به دست آمد که با برنامه ریزی دقیق اطلاعاتی و عملیاتی، 
تشدید اقدامات کنترلی در دستور کار قرار گرفت.وی در ادامه افزود: با اشراف کامل اطلاعاتی پلیس مبارزه با مواد 
مخدر استان گلستان و نیز رصد دقیق و طی ماه ها اقدامات اطلاعاتی پیچیده و فنی مشخص شد قاچاقچیان مواد 
مخدر قصد دارند محموله سنگینی از مواد مخدر را از استان سیستان و بلوچستان به استان های مرکزی و شمالی 
کشور منتقل نمایند. سردار کریمی همچنین افزود: از این باند مسلح مقادیر قابل توجهی سلاح و مهمات شامل 
5 قبضه سلاح کلاشینکف، یک قبضه سلاح برنو، یک قبضه مسلسل یوزی، 585 فشنگ جنگی سلاح گرینف، 
1227 فشنگ جنگی سلاح کلاشینکف، 50 فشنگ جنگی سلاح برنو، چهار جفت پلاک جعلی خودرو، 11 

دستگاه گوشی تلفن همراه، تعدادی تجهیزات دیده بانی و یک دستگاه خودرو پژو پارس کشف و ضبط گردید.

رستم قاسمی در بیمارستان بستری شد 
رییس شورای اطلاع رسانی دولت با حضور در یکی از بیمارستان های تهران از رستم قاسمی وزیر راه  و شهرسازی 
عیادت کرد. به گزارش ایسنا، به دنبال  بستری شدن رستم قاسمی وزیر راه و شهرسازی در یکی از بیمارستان های 
تهران علی بهادری جهرمی سخنگو و رییس شورای اطلاع رسانی دولت ضمن عیادت از وی در جریان آخرین 
وضعیت سلامتی و روند درمان او قرار گرفت.در این ملاقات، بهادری جهرمی ضمن ابلاغ سلام و احوالپرسی رییس 
جمهور و اعضای دولت برای قاسمی آرزوی سلامتی و شفای عاجل کرد.گفتنی است وزیر راه و شهرسازی در پی 

بروز حادثه تحت عمل جراحی دیسک کمر قرار گرفته است.

یک زن کاندیدای ریاست جمهوری لبنان شد
»ترایسی شمعون« سفیر سابق لبنان در اردن با اعلام رسمی نامزدی خود برای پست ریاست جمهوری این کشور، 
گفت: نیازی به تکرار مصیبت های سالیان گذشته نیست و همه ما قربانی تصمیمات سیاسی شدیم و مشکلات ما 
به علت درگیری های داخلی و اهداف و برنامه های محدود سیاسی تشدید شد. شمعون در خصوص اهدافش برای 
آینده گفت، تلاش می کند تا زمینه کار مشترک میان تمام قوای سیاسی در لبنان با هدف دور کردن این کشور از 
نزاع های خارجی و رهایی مردم از درگیری های داخلی را فراهم کند.وی تاکید کرد که لبنان نمی تواند توسط یک 
نفر یا علیه یک نفر اداره شود، بلکه باید از طریق نهادهای قانونی، ارتش و نیروهای امنیتی و دستگاه قضایی مستقل 

که تامین کننده عدالت برای مردم است، اداره شود.

تکذیب ادعای بی بی سی جهانی از سوی سید محمد خاتمی 
سید محمدعلی ابطحی ظهرروزدوشنبه در یادداشتی در اینستاگرام خود نوشت:شبکه بی بی سی جهانی در 
خبری مدعی شده است که آقای خاتمی تحت تاثیر یکی از شخصیتهای پاکستانی، در فرودگاه تهران، خبر اهانت 
سلمان رشدی به پیامبر را به امام رسانده و امام فتوای مشهور خودشان را داده اند.من چون آن زمان معاون بین 
الملل وزارت ارشادی بود که آقای خاتمی وزیرش بود و مسایل بین المللی را معاونت ما پیگیری می کرد و در جزییات 
خبر بودم،  از این خبر تعجب کردم. میدانستم این خبر دروغ است. محض احتیاط با خود آقای خاتمی هم حرف 

زدم.ایشان هم قاطعانه تکذیب  کرد.

پشت پرده ازدواج تتلو و سحر قریشی 
آرامه اعتمادی، فعال رسانه ای نوشت:ازدواج سحر قریشی و امیر تتلو، یک معامله دو ساله و چندصد میلیاردی 
با اسپانسری یک رمز ارز و بازدید یوتیوب است. یک تهیه کننده بنام سینما، در این سناریو دخیل است که بیست 
میلیارد سهم خالص او از این ماجراست. دوبی بودن قریشی در همین سناریوست. تتلو در آهنگ جدیدش هم 

اشاره به رمزارز دارد.

رئیس دامپزشکی: گزارش فروش گوشت اسب و الاغ داریم
رئیس سازمان دامپزشکی در پاسخ به پرسش خبرنگار ایلنا، که آیا گزارشی از کشتار دام های مکروه و غیرحلال 
و فروش آن به سازمان داده شده است،   افزود: گزارش فروش اسب و الاغ به دست ما رسیده است، ولی در زمینه 
فروش سگ گزارشی به ما نداده اند. از مردم تقاضا داریم که از خرید گوشت در واحد هایی که کشتار ها آن ها خارج 

از پروسه دامپزشکی است اجتناب کنند.

معاون وظیفه عمومي فرماندهی انتظامی استان قم :

مشمولان غایب، امکان اشتغال در بخش دولتی
 و خصوصی را ندارند

معاون وظیفه عمومي فرماندهی انتظامی استان قم گفت:مشمولان غایبی که وضعیت خدمتی خود 
را تعیین تکلیف نکنند ،امکان اشتغال به کار در سازمان ها و کارگاه های دولتی و خصوصی را ندارند.

سرهنگ محمد جواد میرزایی اظهار داشت: کسانی که به نحوی مشمولان غایب را در موسسات 
دولتی و غیر دولتی از قبیل کارخانه ها ، شرکت ها ، آموزشگاه ها، بنگاه ها ، مغازه ها و تعمیرگاه ها ثبت 

نام و به کارگیری کنند به محاکم صالحه قضایی معرفی می شوند.
وی در ادامه افزود : براساس ماده 63 مکرر قانون خدمت وظیفه عمومی ، مجازات در نظر گرفته 
شده برای این دسته از افراد برای اولین بار پرداخت هزینه سالانه یک سرباز برابر قانون بودجه سال 
1400 به مبلغ حدود 300 میلیون ریال بوده و برای بار دوم و بیشتر هزینه سالانه سه سرباز در حدود 
900 میلیون ریال جریمه می شوند. معاون وظیفه عمومي فرماندهی انتظامی استان در پایان گفت: 
www. مشمولان براي کسب اطلاعات بیشتر مي توانند از طریق پایگاه اطلاع رساني سازمان به نشاني
vazifeh.police.ir ، سامانه تلفن گویا به شماره 096480 و یا کانال سازمان در پیام رسان سروش به 

نشاني sarbazvazifeh@ از آخرین اخبار مربوطه مطلع شوند.

معاون عملیات فرماندهی انتظامی استان قم خبرداد:

قاچاق لوازم خودرو با اتوبوس و رنو ساندرو
معاون عملیات فرماندهی انتظامی استان از توقیف یک دستگاه اتوبوس مسافربری بین شهری و یک 

دستگاه خودرو رنو ساندرو حامل بار قاچاق در این استان خبر داد. 
سرهنگ ولی ترابی اظهارداشت: مأموران یگان تکاوری 122 فرماندهی انتظامی استان، در جاده 
قدیم "قم-تهران" یک دستگاه اتوبوس مسافربری بین شهری را به ظن حمل بار قاچاق متوقف کردند.

وی افزود: مأموران طی بازرسی از خودرو موصوف، 80 عدد ترموستات، 15 گالن 4 لیتری ضد یخ، 
84 عدد روغن و 2 کارتن کابل و همچنین در ادامه یک دستگاه خودرو رنو ساندرو را توقیف و در بازرسی 

از آن نیز 680عدد انواع کاسه نمد خودرو فاقد مجوز و قاچاق کشف کردند.
معاون عملیات فرماندهی انتظامی استان قم گفت: 2 نفر در این رابطه دستگیر و به همراه پرونده 

تشکیل شده برای انجام مراحل قانونی تحویل مرجع قضائی استان شدند
 

فرمانده انتظامی شهرستان قم خبرداد:

دستگیری یک قاچاقچی و فروشنده
 آلات استعمال مواد مخدر

فرمانده انتظامی شهرستان قم گفت: با تلاش مأموران انتظامی کلانتری 14 شیخ آباد، قاچاقچی و 
فروشنده آلات و ادوات استعمال مواد مخدر شناسایی و دستگیر شد. 

 سرهنگ "امیر مختاری" اظهارداشت: در اجرای دستورات سلسله مراتب فرماندهی انتظامی استان 
در برخورد با خرده فروشان مواد مخدر، مأموران انتظامی کلانتری 14 شیخ آباد یک قاچاقچی و 
فروشنده آلات و ادوات استعمال مواد مخدر را شناسایی کردند. وی افزود: در ادامه طی هماهنگی 
با مقام قضائی استان در بازرسی از مغازه لوازم التحریر وی، 761 عدد آلات و ادوات استعمال تریاک 
کشف و همچنین مقادیری مواد مخدر از نوع تریاک کشف که متهم دستگیر و به همراه پرونده تشکیل 
شده برای انجام مراحل قانونی تحویل مرجع قضائی استان شد. فرمانده انتظامی شهرستان قم تصریح 
کرد: شهروندان در صورت اطلاع از فعالیت اینگونه افراد می توانند از طریق شماره تماس 110 به مرکز 

فوریت های پلیسی استان اطلاع داده تا بلافاصله اقدامات لازم انجام شود.
 

رئیس اداره مهاجرت و گذرنامه استان قم خبرداد:

صدور برگه گذر موقت سفر اربعین زائران قمی 
رئیس اداره مهاجرت و گذرنامه استان قم گفت: ثبت نام برای صدور برگ گذر موقت سفر اربعین از 

روز دوشنبه در قم آغاز شد.
مجتبی پایان اظهارداشت : با توجه به توافقات انجام شده با کشور عراق متقاضیان فاقد گذرنامه یا 
فاقد اعتبار می توانند با مراجعه به دفاتر پلیس +10 درخواست صدور برگه گذر موقت سفر اربعین داشته 
باشند. وی با بیان اینکه اعتبار این برگه گذر موقت تا پایان ماه صفر است، گفت: متقاضیان با در دست 
داشتن شناسنامه و کارت ملی به دفاتر پلیس به اضافه 10 مراجعه کنند. پایان افزود: پس از 72 ساعت 

برگه خروج موقت متقاضیان صادر و تحویل داده خواهد شد.

معاون محیط زیست و خدمات شهری شهرداری قم خبرداد:

نصب سازه های تبلیغی با تمثال 
شهدای شاخص قم

معاون محیط زیست و خدمات شهری شهرداری قم از برنامه ریزی طراحی و 
نصب سازه های تبلیغی با تمثال شهدای شاخص استان در ورودی شهر قم خبر 
داد و گفت: این طرح در اتوبان امیرکبیر و حدفاصل عوارضی تهران تا کاشان اجرا 

خواهد شد. 
مهدی اصفهانیان مقدم در جلسه شورای سیاست گذاری کنگره که به ریاست 
حاجی زاده معاون استاندار و با حضور اعضای این شورا و جمعی از پیشکسوتان 
ایثار و شهادت برگزار شد، با تأکید بر اهتمام عملی مجموعه مدیریت شهری به 
توسعه و ترویج فرهنگ ایثار و شهادت گفت: باید ترویج این فرهنگ غنی و اثرگذار 

دغدغه نخست مراکز فرهنگی در شهر باشد.
وی اهمیت مشارکت مردم در نهادینه شدن این فرهنگ را نیز موردتوجه قرارداد 
و افزود: در هر کار و اقدامی که مردم ورود می کنند، نتیجه کار عمیق تر و ماندگارتر 

بوده و باید از این ظرفیت در کارهای فرهنگی بهره بیشتری ببریم.
معاون محیط زیست و خدمات شهری شهرداری قم ضمن ارائه گزارشی از اهم 
اقدامات شهرداری در راستای برگزاری هر چه باشکوه تر برنامه های کنگره شهدای 
استان قم و تلاش عملی در ترویج فرهنگ زنده نگاه داشتن یاد و نام شهدا گفت: 
احداث بوستان یادمان شهدا، برگزاری 2 دوره آئین کوچه های آسمانی، ساخت، 
رونمایی و نصب سردیس شهدا، تبلیغات محیطی و فضاسازی شهری از اقداماتی 
است که به همت مجموعه شهرداری قم در سال های خیر و به صورت پیوسته به 

انجام رسیده است.
وی از برنامه ریزی طراحی و نصب سازه های تبلیغاتی با تمثال شهدای شاخص 
استان در ورودی شهر قم خبر داد و گفت: این طرح در اتوبان امیرکبیر و حدفاصل 

عوارضی تهران تا کاشان اجرا خواهد شد.
کارکنان  از  شهید  پاکبان  نخستین  شناسایی  همچنین  مقدم  اصفهانیان 
شهرداری قم را از افتخارات خادمان مردم در شهر قم دانست و خاطرنشان کرد: 
شناسایی شهدای شهرداری و معرفی آن ها به جامعه یکی از اقدامات شهرداری 

است که به منظور ایجاد زمینه شناخت بیشتر این شهدا با جدیت اجرا می شود.
وی در پایان با تأکید بر تلاش برای شناسایی و معرفی پررنگ هویت انقلابی 
و اسلامی شهر قم و نقش اثرگذار آن در ابعاد ملی و بین المللی گفت: شهر قم 
به عنوان مهم ترین مرکز و شهر شیعی در جهان باید هویت انقلابی و اسلامی خود 
را بازآفرینی کرده و ترویج فرهنگ ایثار و شهادت و معرفی شهدا تنها راه رسیدن به 

این هدف مهم است.
لازم به ذکر است در این جلسه مهدی اصفهانیان مقدم به عنوان مسئول کمیته 

فضاسازی و تبلیغات کنگره شهدای استان قم معرفی شد.
 

مدیر منطقه سه شهرداری قم مطرح کرد:

تلاش مدیریت شهری برای کاهش 
مشکلات مناطق کم برخوردار

مدیر منطقه سه شهرداری قم با بیان اینکه در شهرک امام حسن)ع( بیش از 
6 هکتار پارک داریم که در قالب 5 بوستان بوده که با هزینه 400 میلیون تومان 
نگهداری می شود، گفت: هزینه رفت وروب ماهانه این محله نیز 300 میلیون 

تومان بوده و بیش از 15 تن زباله جمع آوری می شود.
مهرداد روحانی وزیری در دیدار مردمی و چهره به چهره با اهالی منطقه سه شهر 
قم که به مناسبت هفته دولت در مسجد امام حسین )ع( شهرک امام حسن)ع( 
برگزار شد، مشکلات شهرک امام حسن)ع( و اسماعیل آباد را موردتوجه قرار داد و 
اظهار داشت: این دو محله از محدوده های کم برخوردار شهر بوده که شهرداری 

توجه ویژه ای برای ارتقای امکانات و خدمات در آن دارد.
وی به تملک های انجام شده در میدان گاز قدیم در این منطقه در سال 90 اشاره 
کرد و افزود: تملک های انجام شده در این محدوده به قیمت روز در حدود 50 

میلیارد تومان بوده و شرایط مطلوبی را برای این محدوده  ایجاد کرد.
مدیر منطقه سه شهرداری قم ادامه داد: سوله ورزشی شهید شاطری نیز یکی 
دیگر از پروژه هایی بوده که در این محدوده اجرا و افتتاح شد که 30 میلیارد تومان 

هزینه احداث آن توسط شهرداری صورت گرفته است.
وی ایجاد یادمان شهدای گمنام را نیز مطرح کرد و گفت: اجرای آسفالت در 
کوچه ها و معابر نیز به صورت مرتب در حال انجام بوده و در چهار سال اخیر بیش 
از 10 هزار تن آسفالت و 3 هزار متر جدول گذاری در همین محله اجراشده است.
روحانی وزیری ادامه داد: در این محله بیش از 6 هکتار پارک داریم که در قالب 5 
بوستان بوده که با هزینه 400 میلیون تومان نگهداری می شود، همچنین هزینه 
رفت وروب ماهانه این محله نیز 300 میلیون تومان بوده و بیش از 15 تن زباله 

جمع آوری می شود.
وی سپس برنامه های منطقه را در سال جاری تشریح و بیان کرد: جدول گذاری 
خیابان انصار بااعتباری بالغ بر یک میلیارد تومان در سال جاری انجام می شود و 

میدان شهید زین الدین نیز بعد از تأیید طرح به مرحله اجرا می رود.
 

سرپرست سازمان اتوبوس رانی شهرداری قم خبرداد:

راه اندازی خط اتوبوسرانی شهرک 
امام حسن)ع( تا پایان شهریور

اتوبوس رانی  از راه اندازی خط  اتوبوس رانی شهرداری قم  سرپرست سازمان 
شهرک امام حسن)ع( را تا پایان شهریور خبر داد.

علی نیک در دیدار مردمی و چهره به چهره با اهالی منطقه سه شهر قم که 
به مناسبت هفته دولت در مسجد امام حسین )ع( شهرک امام حسن)ع( برگزار 
شد، به مشکلات خطوط اتوبوس رانی در این شهرک اشاره کرد و اظهار داشت: 
متأسفانه رانندگان برای تردد در منطقه سه و شهرک امام حسن)ع( مشکلات و 

چالش های زیادی دارند.
وی با تأکید بر اهمیت همکاری پلیس راهور برای جلوگیری از پارک دوبل در 
شهرک امام حسن)ع( به علت کم بودن عرض معبر افزود: نیاز به همکاری پلیس 
راهور داریم تا بتوانیم خط اتوبوس رانی را در این شهرک راه اندازی کنیم و این 
حجم از پارک مانع حرکت و گردش اتوبوس نشود. سرپرست سازمان اتوبوس رانی 
شهرداری قم از راه اندازی خط اتوبوس رانی در شهرک امام حسن)ع( خبر داد و 
گفت: با شروع کرونا یکی از خطوطی که از مدار خارج شد، همین شهرک امام 
حسن )ع( بوده که به زودی راه اندازی می شود. وی راه اندازی خط اتوبوس رانی 
شهرک امام حسن)ع( را تا پایان شهریور اعلام و تصریح کرد: تلاش می کنیم تا در 
آینده نزدیک خط اتوبوس رانی شهرک امام حسن)ع( دوباره راه اندازی شود و اگر 

بتوانیم برای این مسیر مینی بوس خریداری کنیم.
 

مدیرعامل سازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری قم خبرداد:

انعقاد تفاهم نامه  همکاری آموزشی و 
پژوهشی با جهاد دانشگاهی

تفاهم نامه   انعقاد  از  قم  و فضای سبز شهرداری  پارک ها  مدیرعامل سازمان 
همکاری آموزشی و پژوهشی سازمان پارک ها و جهاد دانشگاهی خبر داد و گفت: 
افزایش فعالیت های آموزشی فرهنگ شهروندی در حوزه حفظ و نگهداری فضای 

سبز یکی از محورهای این تفاهم نامه است.
پیام جوادیان با بیان اینکه واحد آموزش سازمان در سال 1401 در سه بخش 
ماموریت های خود را انجام می دهد اظهار کرد: این سه بخش شامل آموزش و 
ارتقاء علمی کارکنان شاغل در فضای سبز، آموزش و ارتقاء علمی کارگران و 
پیمانکاران پیمان های نگهداری، آموزش در راستای ارتقاء سطح علمی شهروندان 

در حوزه حفظ و نگهداری فضای سبز است.
وی با تأکید بر اینکه واحد آموزش سازمان با برگزاری کارگروه های تخصصی، 
برنامه ریزی های لازم را از ابتدای سال 1401 انجام داده است افزود: با انعقاد 
تفاهم نامه های آموزشی و پژوهشی با نهادهای علمی و تخصصی از جمله جهاد 

دانشگاهی استان قم، پیگیری این آموزش ها را در دستور کار داریم.

مدیرکل گمرکات استان قم گفت: طی سه روز گذشته که کار صدور مجوزهای 
لازم برای خروج خودروهای سبک و سنگین از کشور به منظور شرکت در مراسم 
اربعین در گمرکات استان آغاز شده است، مالکان 280 دستگاه خودرو از این 

خدمت که به صورت رایگان ارائه می شود استفاده کردند. 
اسفندیار دریکوندی روز دوشنبه در گفت وگویی  بیان کرد: پیش بینی می کنیم 
در چند روز آینده که اجرای این طرح در گمرکات استان ادامه دارد،  مالکان بیش 
از یک هزار دستگاه خودرو سبک و سنگین از این امکان استفاده کرده و برای 

خروج از کشور مجوزهای لازم را اخذ کنند.
وی تاکید کرد: البته این مجوز تنها برای خروج خودرو از ایران است و کشور 
عراق نیز در این خصوص مقررات خاص خود را دارد، بنابراین لازم است افرادی 
که قصد انجام این کار را دارند از طریق ستاد اربعین و سایر دستگاه های متولی 

از این قوانین مطلع شوند و سپس برای آن اقدام کنند.

وی ادامه داد: صدور مجوزهای لازم برای خروج خودروهای سبک و سنگین 
دارای شرایط تعیین شده از قم برای شرکت در مراسم اربعین، در گمرکات استان 
به سرعت و بدون دریافت هزینه انجام می شود و برای انجام آن نیاز است که 

مدارک وسیله نقیله،  مالک و راننده آن تکمیل باشد.
دریکوندی با اشاره به این که مجوز خروج خودروها برای زمانی مشخص است، 
گفت: تلاش می کنیم در رابطه با انتقال کالاها و وسایل مورد نظر هیات های 
مذهبی از طریق خودروهای سنگین و نیمه سنگین به کشور عراق برای پذیرایی 

از زائران اربعین، بیشترین همکاری را با متقاضیان داشته باشیم.
وی تاکید کرد: اداره کل گمرکات استان قم تمام ظرفیت های خود را برای 
کمک به برگزاری هرچه باشکوه تر مراسم پیاده روی اربعین به کار گرفته و ارائه 
خدمات گمرکی مرتبط با این ایام به مراجعین به صورت مستمر و در جریان کار 

گروهی منسجم در این اداره کل، صورت می پذیرد.

مدیرکل گمرکات استان قم خبرداد: 

صدور مجوز خروج 2۸0 دستگاه خودرو از قم به عراق

آیت الله نوری همدانی با انتقاد از گرانی و سختی معیشت مردم تصریح کردند: 
باید این مشکلات از ریشه ای و با اجرای برنامه های دقیق بر طرف شود امیدواریم 
با تلاش دولت در جهت ایجاد اشتغال و رونق اقتصادی و با نظارت و کنترل مستمر 

بازار گرانی و سختی های موجود از پیش روی مردم برداشت شود. 
این مرجع تقلید  روز دوشنبه در دیدار امیرحسین قاضی زاده هاشمی معاون 
رئیس جمهور و رئیس بنیاد شهید و امور ایثارگران که در دفتر ایشان در قم برگزار 
شد، با اشاره به اهمیت فرهنگ جهاد و شهادت در اسلام گفتند: خداوند هر 
پیامبری را که مبعوث نمود در یک دست کتاب هدایت و در دست دیگر شمشیر و 
آلات جنگ قرار داد. اسلام با جهاد و شهادت پیشرفت نمود و انقلاب اسلامی نیز 

با غلبه خون بر شمشیر پیروز گردید.
وی  در ادامه با اشاره به حضور خیل عظیم عاشقان حسینی در ایام اربعین در 
کربلای معلی افزودند: پیش بینی می شود در مراسم اربعین امسال خیل بسیار 
عظیمی  از سرتاسر دنیا حضور داشته باشند، این مکتب و فرهنگ تشیع در برابر 

استکبار است که مصداق دقیقی از غلبه خون بر شمشیر است.  
در ادامه تجمع عظیم در راهپیمایی اربعین را فرصت مناسبی برای نشر فرهنگ 
اسلام و ترویج  فرهنگ اهل بیت )علیهم السلام( توصیف نمود و بیان داشتند: این 
ویژگی مکتب سیدالشهداء است که این جمعیت کثیر را با شور و شوق در یک نقطه 
گرد هم جمع می کند عاشقانی که حاضران برای دفاع از اسلام و فرهنگ اهل 
بیت علیهم السلام جان فشانی کنند، باید فرهنگ شهادت و ارتباط آن با اربعین 
برای مردم تبیین شود و این فرهنگ هموار درمیان مردم زنده و جریان داشته باشد. 
آیت الله نوری همدانی ،توجه به خانواده های شهدا را مهم دانسته و بیان کردند: 
رسیدگی به مشکلات و عنایت داشتن به خانواده های شهدا را همواره مد نظر 

داشته باشید. آیت الله نوری همدانی  با انتقاد از گرانی و سختی معیشت مردم 
تصریح کردند: باید این مشکلات از ریشه ای و با اجرای برنامه های دقیق بر طرف 
شود امیدواریم با تلاش دولت در جهت ایجاد اشتغال و رونق اقتصادی و با نظارت 
و کنترل مستمر بازار گرانی و سختی های موجود از پیش روی مردم برداشت شود.
وی  در ادامه نسبت به رسیدگی مشکل آب در برخی استانهای کشور اشاره 
کردند و خواستار رفع این مشکل شدند و خاطر نشان کردند: متاسفانه برخی از 
استان های که در گذشته پر آب بوده اند امروز با مشکل کمبود آب و خشکسالی 

مواجه هستند و رفع این مشکل نیاز به برنامه و کار مداوم دولت دارد.
 رئیس بنیاد شهید و امور ایثارگران: 

۳ میلیون و 5۰۰ هزار نفر تحت پوشش بنیاد شهید هستند 
معاون رئیس جمهور و رییس بنیاد شهید و امور ایثارگران  نیز دراین دیدار گفت 
:در سطح کشور 3 میلیون و 500 هزار نفر تحت پوشش بنیاد شهید هستند که 

500 هزار نفر به صورت مستقیم حقوق و مزایا از بنیاد را دریافت می کنند. 
سید امیرحسین قاضی زاده هاشمی با بیان اینکه در زمان روی کار آمدن دولت 
سیزدهم کشور با تورم 60 درصدی دست وپنجه نرم می کرد، گفت: در این شرایط 
دولت تلاش کرد تا تعادل و موازنه ای بین درآمد و هزینه ها ایجاد کند که هم زمانی 

آن با بحران مواد غذایی در جهان و جنگ اوکراین شرایط را پیچیده تر کرد.
روند کاهشی نرخ تورم در نیمه دوم سال بیشتر می شود

 رئیس بنیاد شهید و امور ایثارگران با بیان اینکه در طول هفته دولت بسیاری از 
وزرا و هیئت دولت با سفر به استان ها ضمن بیان دستاوردهای یک سال گذشته، 
برخی پروژه های عمرانی را افتتاح می کنند، افزود:  در این شرایط ارکان مختلف 

کشور با همگرایی و همدلی خود اجازه ندادند تا مشکلی در کشور به وجود بیاید.
وی گفت: نیمه دوم سال، وضعیت عمومی اقتصاد کشور به سمت مطلوبیت 

حرکت خواهد کرد.
گلزارهای شهدا به یکی از قطب های فرهنگی کشور تبدیل شده است 

معاون رئیس جمهور و رییس بنیاد شهید و امور ایثارگران ادامه داد: در سطح 
کشور 3 میلیون و 500 هزار نفر تحت پوشش بنیاد شهید هستند که 500 هزار نفر 

به صورت مستقیم حقوق و مزایا از بنیاد را دریافت می کنند.
سید امیرحسین قاضی زاده هاشمی با اشاره به افزایش دو برابری سرانه درآمد 
ایثارگران، گفت: معوقات 67 هزار نفر از ایثارگران طی یک سال گذشته پرداخت  
شده است. وی بابیان اینکه گلزارهای شهدا به یکی از قطب های فرهنگی کشور 
تبدیل شده است، اضافه کرد: در مراسم شب های احیای امسال بیش از 5 میلیون 

در این اماکن حضور یافتند.

دردیداررئیس بنیاد شهید و امور ایثارگران مطرح شد؛

انتقادآیتاللهنوریهمدانیازگرانیوسختیمعیشتمردم

بایدن تماس تلفنی نخست وزیر رژیم صهیونیستی را رد کرد 

طرح:محمدعلی رجبی

رئیس اتاق بازرگانی، صنایع و معادن و کشاورزی 
کار  بسیار  قم  دراستان  توسعه  گفت:  قم  استان 
سختی شده و زیرساخت ها به کندی پیش می رود، 
واحدهای تولیدی یا مشکل کمبود بودجه دارند و یا 

امکاناتی نیست که مشکلات حل شود.
ابوالفصل خاکی روز دوشنبه در پنجاه وچهارمین 
جلسه شورای گفت وگوی دولت و بخش خصوصی 
در تالار کرامت استانداری با بیان اینکه درخواست ها 
برای سرمایه گذاری خارجی و داخلی  در قم به دلیل 
نزدیکی به تهران زیاد است  اظهارداشت: بیش از 
در  تولیدی  بزرگ  و  کوچک  واحد  و 800  هزار   2
بخش های شیمیایی، صنایع پلاستیک و فولادی 
استقرار دارند، و همه تلاش می کنند، برنامه های 

کاری خود را توسعه دهند.
وی افزود: توسعه در استان بسیار کار سختی شده 
و زیرساخت ها به کندی پیش می رود، واحدهای 
تولیدی یا مشکل کمبود بودجه دارند و یا امکاناتی 

نیست که مشکلات حل شود.
رئیس اتاق بازرگانی قم با اشاره به وجود هفت 
شهرک صنعتی در این استان، مشکلات برق، گاز، 
آب و زمین این شهرک ها را مورد توجه قرار داد و 
سرمایه گذاری  متقاضیان  حاضر  حال  در  گفت: 
است،  یکسال  از  بیش  شکوهیه  شهرک  در 
معطل دریافت زمین هستند، در شهرک صنعتی 
با  بسیار  سرمایه گذاری  امکانات  نیز  محمودآباد 

کندی مواجه است.
تسهیلات  پرداخت  موضوع  اینکه  بیان  با  وی 
بانکی به واحدهای صنعتی قم با واحدهای  صنعتی 
تهران فاصله زیادی دارد افزود: بانک های قم برای 
پرداخت تسهیلات به واحدهای صنعتی محدودیت 

دارند.
رویکرد دولت استفاده حداکثری از ظرفیت 

بخش خصوصی است
 معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری قم  
نیز دراین جلسه با تاکید بر اینکه بخش تولیدی این 
استان عملکرد بسیار خوبی دارد گفت: کمک هایی 
نیازهای  حتی  می شود،  قم  تولید  حوزه  به  که 

حداقلی آن را نیز پاسخ نمی دهد. 
و  مسائل  اینکه  به  اشاره  با  امیدیان  محسن 
مشکل های تولید استان با دقت پیگیری می شود 
در  که  داشته،  وجود  مختلفی  مشکلات  افزود:  
کمیته های کارشناسی بررسی، و در صحن شورای 
استان  خصوصی  بخش  و  دولت  گفت وگوی 

تصمیم گیری شده است.
وی ادامه داد: با مشارکت، همیاری و همفکری 
ذینفعان بخش خصوصی و کارگزاران بخش دولتی 
به یک مدل مشخص برای حل مشکلات رسیدیم، 
این شیوه در چند موضوعی که در دستور کار قرار 
حل  را  مسائل  از  بخشی  و  بوده  راهگشا  داشته، 

کرده است.

از  حداکثری  استفاده  دولت  :رویکرد  افزود  وی 
ظرفیت بخش خصوصی بوده و تمام اهتمام دولت 

بر حل مسائل فی مابین است. 
ارائه پیشنهادی به وزارت  با  معاون استاندار قم 
با توجه به اینکه  صنعت، معدن و تجارت گفت: 
دولت در بخش های مختلف در حال تجدید نظر در 
حوزه دیوان دیوان سالاری است، تا زمان رسیدن به 
یک نتیجه مطلوب، موضوع هایی که بیشتر مبتلابه 
است، در دستور کار قرار بگیرد، و در قالب بخش نامه 
ابلاغی از سوی وزیر صمت و یا مصوبه شورای ملی 
گفت وگوی دولت و بخش خصوصی به یک مدلی 

برسیم.
و  معدن  صنعت،  سازمان  رئیس  ابدالی  اکبر 
ابتدای  از  گفت:  سخنانی  طی  نیز  قم  تجارت 
سال جاری حقوق گمرکی ماشین آلات تولیدی مورد 
نیاز برای نوسازی و واحدهای ایجادی استان حذف 
طرح های  قالب  در  باید  معضل  این  شده است، 

فوریتی و یا سران قوا مطرح و حل و فصل شود.
قم سومین استان در شهرک سازی صنعتی است 
مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی قم نیز با 
بیان اینکه سال گذشته این استان پس از تهران و 
اصفهان رتبه سوم را در شهرک سازی صنعتی با رقم 
بالغ بر چهار هزار و 700 میلیارد ریال به دست آورد 
گفت: 200 هکتار زمین صنعتی نیز جهت ارائه 

خدمات زیرساختی آماده شد.

رئیس اتاق بازرگانی استان قم :

ایجاد زیرساخت ها درقم کند است


